
ASLA GOZ
YUMAMAYIZ!

BU ÇAĞIN DENİZ GEZMİŞİ

Filistin davası 
solun davasıdır!

Batı Şeria'da İsrail askerlerince
öldürülen Ayşenur Ezgi 

Eygi için İzmir Adnan Menderes 
Havalimanı'nda tören düzenlendi.
Törene katılan CHP Genel Başkanı
Özgür Özel, “Ayşenur bugünün, 
bu çağın Deniz Gezmiş’idir. Bütün
solcular gibi, bütün sosyal demokrat-
lar gibi yürekten Filistin davasının 
arkasındadır” dedi. Özel, “Filistin 
davası Türkiye’de bütün Türkiye’nin
davasıdır. Ama bilhassa solun 
davasıdır” açıklamasını yaptı. 
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CHP lideri Özgür
Özel'in özür talebini

değerlendiren Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, “Birileri çıkı-
yor sapla samanı karıştırarak
gündeme getiriyor. 11 sene
olsa da samimi nedamet

cümlelerine ihtiyaç vardır.
Gezi olayları sebebiyle çıkıp
özür dilemesi gereken birileri
varsa haftalarca sokakları
ateşe, kaosa, gerileme, 
kargaşaya boğanlardır” 
dedi. I SAYFA 7
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Beylikdüzü Belediyesi’nin 2022 yılında hayata geçirdiği
“Beslenme Saati” uygulamasında dördüncü dönem baş-

ladı. Uygulamanın 2024-2025 eğitim-öğretim yılındaki detayla-
rını paylaşan Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, “Ülkemiz
özellikle son yıllarda çeşitli zorluklarla mücadele ediyor. Maale-
sef ekonomik krizlerle ve doğal afetlerle bu sıkıntılar gitgide de-
rinleşti. Çocuklarımız da hayatın bu yükünü hiç olmaması
gereken yaşlarda omuzlarında hissetmeye başladı. Biz, Beylik-
düzü’nde bu gerçeklere göz yumamayız” diye konuştu. I SAYFA 9

SAPLA SAMANI
KARIŞTIRIYOR!

ç

Çatalca Belediye Başkanı Erhan Güzel,
Dünya Okuma Yazma Günü'nde, belediye-

nin kreşlerinde eğitim gören minik öğrencilerin
okuma saati etkinliğine katıldı. Miniklerle

birlikte kitap okuyan Güzel, “Çocukları-
mıza parlak ve umut dolu bir gelecek ha-
zırlamak için var gücümüzle çalışmaya
devam edeceğiz” dedi. I SAYFA 9

İBB Meclisi’nin ikinci 
oturumunda konuşan 

CHP Meclis Üyesi Caner Kılıç, 
İstanbul'un 25 yıllık dönüşüm

karnesini çıkardı. Kılıç, 
deprem kapsamında alınan

vergiler ve yardımlara
rağmen mevcut yapı

stoğunun yenilenmediğini,
bir arpa boyu yol

alınmadığını, üstelik 
İstanbul’da kamusal alanların

ranta kurban edildiğini
söyledi. Son 20 yılda 227 adet

büyük ölçekli rant projesi
yapıldığını ifade eden Kılıç,
“Toplam 85 milyar dolarlık
rant üretildi” diye konuştu. 

CHP’li İBB ve Bakırköy Meclis
Üyesi Caner Kılıç, büyük bir

deprem beklenen İstanbul'un 25 yılının
kentsel dönüşüm karnesini açıkladı.
1999’dan sonra 8 adet imar af yasası
çıkarıldığını belirten Kılıç, “İmar 
barışıyla 5.2 milyar dolar kazanç elde
edildi. Bu parayla 135 bin konut yapıla-
bilirdi” dedi. İstanbul'da askeri alanla-
rın, sahillerin, yeşil alanların ve hazine

arazilerinin imara açıldığını savunan
Kılıç, “Kamu mülkiyetindeki alanlar
özelleştirildi” eleştirisinde bulundu.
“İstanbulda bulunan 1,2 milyon
yapının yüzde 70’ine denk gelen
yaklaşık 850 bini 2000 yılı önce-
sine ait” hatırlatmasında bulu-
nan Kılıç, “Son 12 yılda sadece
91 bin 600’ü yani yüzde 8’i dö-
nüştürüldü” ifadelerini kullandı. 

iMAR BARIŞIYLA 5.2 MiLYAR 
DOLAR KAZANÇ ELDE EDiLDi

Son 20 yılda İstanbul'un rant
projeleri ile öne çıktığını savu-

nan Kılıç, 227 adet büyük ölçekli rant
projesinin gözle görülür olduğunu dile
getirdi. Kılıç, “İmar planı süreçleri,
plan değişiklikleri, mevzuat ve yönet-
melik açısından değerlendirildiğinde, 
özelikle öne çıkan 130 proje tüm 
kamuoyuna mal olmuştur. Yapılan
plan değişiklikleri ile 17’si yeşil alan,

8’i askeri alan olan toplam 78 donatı
alanı imara açılmış, 3 buçuk milyon
metrekare donatı alanından toplam 
16 milyon metrekare inşaat üretilmiştir.
Donatı alanları, orman alanları ve askeri
alanlar imara açılarak ya da imarlı 
parsellerde emsal artışı yapılarak, özel
şirketler hasılat paylaşımıyla zengin
edilmiş, toplam 85 milyar dolarlık rant
üretilmiştir” açıklamasını yaptı. I SAYFA 8
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ÖZEL ŞiRKETLER ZENGiN EDiLDi;
85 MiLYAR DOLAR RANT ÜRETiLDi

ISTANBUL RANTA
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Hüsamettin ASLAN

Sayfa 5

İsrail ile mücadele
sanatla mümkün

Ali İbrahim ÖNSOY

Sayfa 9

Sezai Sami’den 
mektup var!

Zerrin IşIK

Sayfa 4

Acının öznesi 
“narin çocuk”

Okulların 
başlamasıyla birlikte

yeniden Beslenme
Saati uygulamasını

başlatan Beylikdüzü
Belediye Başkanı

Mehmet Murat Çalık,
ekonomik kirize 

dikkat çekti, 
“Beylikdüzü’nde bu

gerçeklere göz
yumamayız” dedi

Recep 
Tayyip 

Erdoğan

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Avrupa Konseyi Yerel ve
Bölgesel Yönetimler Kongresi’nde konuştu. Avrupa ülkele-
rini, mülteci sorunu karşısında “ikircikli yaklaşımlar” içinde 

olmakla eleştiren İmamoğlu, aynı durumun Ukrayna ve 
Filistin’de yaşanan insanlık trajedileri konusunda da 
sergilendiğini söyledi. Ukrayna'ya karşı gösterilen 
dayanışmanın Filistin'deki sivil katliamlar 
karşısında gösterilmediğini ifade etti. I SAYFA 5

Ekrem
İmamoğlu

Miss Turkey 2024'te güzellik kraliçesi seçilen ismin
açıklanmasının ardından ilk 20'ye giremeyen İpek

Kuşçu, sosyal medya paylaşımıyla 'Beni neden seç-
mediniz?' göndermesi yaptı. Kuşçu, “Boyum 1.80 ve

56 kiloyum. Kısacası kendimi tanıtmak istedim ki
sadece güzellik ön planda olsun istemem, bo-

şuna linçlemeyin” dedi. Kuşçu'nun tavrı,
sosyal medyada 'Narsistlik' olarak de-

ğerlendirildi. 
I SAYFA 16

BENi NEDEN 
SEÇMEDiNiZ?

CHP Bakırköy İlçe Başkanı
Gizem Başaran Arslan ve yöne-

timi, partilerinin kuruluşunun 101’inci
yılını pasta keserek kutladı. Arslan,
“Nasıl bir sorumluluk aldığımızı bile-
rek yolda yürümemiz gerekir. Beklen-
tim saha çalışmalarında bize destek
olmanız. Bizlerde bu parti görevlerini
üretmeyi, icra etmeyi ve yola çıkmayı
bu değerlerimizden öğrendik. Sorum-
luluğumuz çok büyük” dedi. I SAYFA 4
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Sahada bize
destek olun!
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KATLiAMA GÖZ
YUMDUNUZ!

selvi 
sARITAÇ

HABER

Yapılan politika
değişiklikleriyle
TOKİ'nin inanıl-
maz yetkilerle 

donatıldığını ifade
eden Caner Kılıç,

“1984-2002 
arasında yüzde
50-60 oranında

sosyal konut 
üretimi yapan

TOKİ, 2002-2022
arasında sadece
yüzde 10 sosyal
konut üretebildi,

ürettiklerinin
yüzde 90’ı ise 

kaynak geliştirme
adı altında lüks

konut projelerin-
den ibaret” diye

konuştu. 

KURBAN EDILDI!
SOSYAL 

KONUT ÜRETİMİ 
YÜZDE 10’A

DÜŞTÜ

BUNU DA ÖDETECEĞİZ

16 belediyeye
para cezası!

Van'da konuşan Çalışma ve
Sosyal Güvenlik Bakanı 

Işıkhan, “Sendikal baskı, toplu işten
çıkarma, ayrımcılık gibi konularda 
incelemelerini tamamladığımız 16 
belediyeye 25 milyon 700 bin lira idari
para cezası adımını attık. Bunun
yanında işçilere ödenmeyen 118 

milyon liralık işçi
alacağının 49
milyon lirasının
ödenmesini sağ-
ladık.  Kalan 69
milyon liranın da
işçilere ödenmesi
için idari yönden
adımları attık.
Bunu da ödetece-
ğiz” dedi. I SAYFA 7
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Vedat Işıkhan

İsrail işgali altındaki Batı
Şeria’da düzenlenen bir

gösteride İsrail askerleri tarafın-
dan vurularak öldürülen Ayşegül
Ezgi Eygi’nin cenazesi Ba-
kü'den İstanbul'a geldi. Ey-
gi'nin annesi Rabia
Birden, kızının barış için
gittiği Filistin'de İsrail as-
kerlerince şehit edildiğini
söyledi. Birden, “Ayşe çok
neşe dolu, heyecanlı, ha-
reketli, sevgi dolu,
hep barış için
çalışıyordu.
Barış için
gitti ama
hayatını
kaybetti”
dedi. 
I SAYFA 10
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BENİM KIZIM

SEHiT
OLDU!

Beyoğlu’nda Ercan 
Yıldız aynı evde yaşadığı

annesi Aysel Yıldız'ı bıçaklaya-
rak öldürdü. Annesinin cese-
diyle iki gün aynı evde kalan
Yıldız, komşuların şüphesi 
üzerine eve gelen polis ekiple-
rince yakalandı. Komşuların
linç girişiminde bulunduğu
Yıldız evden güçlükle çıkarıldı.
Mahalle sakini İlhan Ataç, “Bu
çocuklar böyle değildi. Annesini
bıçakladıktan sonra ağzına yas-
tık bastırmış. Daha sonra da
kanları silmiş. Boğuldu süsü
vermeye çalışmış" dedi. I SAYFA 3
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ANNESİNİ
ÖLDÜRDÜ!

METiN
OKTAY
UNUTULMADI

Türk futbolu ve 
Galatasaray'ın efsanevi

isimlerinden Metin Oktay, vefatı-
nın 33'üncü yılında kabri başında
anıldı. Kozlu Mezarlığı'nda 
düzenlenen anma törenine 
Galatasaray 2'nci Başkanı Metin
Öztürk, divan kurulu üyeleri,
1905 GSYİAD Başkanı Hakan

Sarıöz ve aile ya-
kınları katıldı.
Metin Oktay'ın
kabri başında

Kur'an-ı Kerim
okunup, dualar
edildi. 

I SAYFA 14
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EKONOMiK KRiZ GiTGiDE DERiNLEŞTi
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ÇATALCA’DA
OKUMA SAATi

ÇOCUKLAR 
KORKABİLİR!

HABERİN DEVAMI SAYFA 2’DE
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K TÜ Farabi Hastanesi Çocuk Ergen Ruh
Sağlığı ve Hastalıkları Kliniği’nden Dr.
Öğretim Üyesi Esra Hoşoğlu, Diyarba-

kır'ın Bağlar ilçesinde kaybolduktan 19 gün sonra
cansız bedeni bulunan Narin Güran cinayetiyle il-
gili özellikle sosyal medyada çıkan haberlerin
küçük çocukların psikolojilerinde olumsuz etkiler
yaratabileceğine dikkati çekerek, ailelere uyarı ve
tavsiyelerde bulundu. Çocukların olumsuz haber
içeriklerine maruz bırakılmaması gerektiğini vur-
gulayan Dr. Hoşoğlu, “Ekranlarda yansıtılan
haber içerikleri genel olarak erişkinlere yönelik
olarak hazırlanıyor. Bu haber içerikleri aslında
erişkinler için bile korkutucu ve kaygı verici olabili-
yor. Bu durumda çocukların bu haber içeriklerin-
den etkilenmemesini beklemek çok mümkün
değil. Çünkü çocuklara özgü bir içerik orada bu-
lunmuyor” dedi. 

ailelere uyarı

“Çocukların bu haber içeriklerini anlamlandırma-
ları farklı olabiliyor. Yoğun kaygı duyabiliyorlar,
korkabiliyorlar” diyen Hoşoğlu, “Yaşla birlikte an-
lamlandırma zor olabiliyor. Bu nedenle mümkün

olduğu kadar bu haber içeriklerine çocuklar
maruz bırakılmamalı. Her ne kadar aile bu ko-
nuda dikkatli olsa bile çocuk etraftan duyabiliyor.
Bu durumda da ebeveynlerin sakin kalmaları, ço-
cukların bu bilgileri nereden, nasıl öğrendiklerini,
ne kadar bu konuda bilgi sahibi olduklarını bilme-
leri önemlidir. Ayrıca o bilgileri çocuğun nasıl yo-
rumladığını da değerlendirmeleri gerekiyor. Bu
bilgileri aldıktan sonra da çocuğa gelişim döne-
mine uygun açıklamalarda bulunup, aldığı bilgi-
leri anlamlandırması konusunda yardımcı
olmalarını istiyoruz” diye konuştu.

Kabus görebilirler

İzlenen haber ya da görüntü içeriğine göre çocuk-
larda farklı belirtiler ortaya çıkabileceğine de dik-
kati çeken Dr. Hoşoğlu, Genellikle gördüğümüz
şeyler, kaygı ve korkular oluyor; kendine bir zarar
gelmesi ya da sevdiklerine, yakındakilere zarar
gelmesiyle ilgili korkuları olabilir çocukların. İşte
normalde tek başına yatabilen bir çocuk artık yal-
nız yatmamaya, evde tek başına kalamamaya,
bazen daha şiddetli bir odadan bir odaya bile tek
başına gidememeye başlayabilir. Yine uyku so-

runları ve kabuslar görebilir. Yine izlediği konuyla
ilgili sürekli ailelerine soru soruyor olabilir. İşte
bizim başımıza da gelebilir mi Bu tarz durum-
larda da ailelerin muhakkak bir profesyonelden
yardım almalarını öneriyoruz dedi.

Çevreye güvensizlik

Çocukların bu tür içerikleri izledikten sonra çev-
reye karşı güvensizlik duygusu yaşayabileceğini
kaydeden Dr. Hoşoğlu, Uzun dönem etkilerini
çok kestirmek söz konusu değil ama genel itiba-
rıyla baktığımızda bu tarz olayların bize yansı-
ması çevreye güvensizlik şeklinde ortaya
çıkabiliyor. Eğer çocukların yaşadıkları 
korkular, kaygılar konuşulmazsa çocuk elde ettiği
bilgileri kendi anlamlandıracağı için yanlış bir an-
lamlandırma içerisine girebilir. Bunun sonucunda
da ileride karşılaşacağı durumları yanlış yorumla-
ması olabilir. Çok tehlikeli olmayan durumlar, ço-
cuğa tehlikeli gibi görünebilir. O yüzden
çocukların aileleriyle bu durumu paylaşmaları ve
korkularını anlamlandırmaları aileleri tarafından
bu durumun çocuklara açıklanması önemli diye
konuştu. Dha

Karadeniz Teknik
Üniversitesi (KTÜ)
Farabi Hastanesi
Çocuk Ergen Ruh
Sağlığı ve
Hastalıkları
Kliniği'nden Dr.
Öğretim Üyesi Esra
Hoşoğlu, Türkiye'yi
sarsan Narin Güran
(8) cinayetiyle ilgili,
özellikle sosyal 
medyada çıkan
haberlerin küçük
çocukların 
psikolojilerinde
olumsuz etkiler
yaratabileceğini
ifade ederek,
“Çocukların bu
haber içeriklerini
anlamlandırmaları
farklı olabiliyor.
Yoğun kaygı duyup,
korkabiliyorlar”
dedi

ÇOCUKLAR 
KORKABİLİR!

Ebeveynlere uyarılarda bulunan ve
olumsuz durumlarda çocuklarla ko-
nuşulması gerektiğini öneren Dr. Ho-
şoğlu, Bu haber içeriklerinin
izlenmesi ve çocuklarda oluşan kor-

kular üzerinden örnek verecek olur-
sak, mesela ilkokul çağındaki bir
çocuk, okul servisi kazası haberini
gördükten sonra okul servisine bin-
mekle ilgili yoğun kaygıları olabilir.

Aile bu kaygı ve korkuları çocukla ko-
nuşmadığı zaman bu korkunun çözül-
mesi daha uzun vakitler alabilir,
sonrasında da çocuğun hayatını etki-
leyebilir ifadelerini kullandı. 

ÇOCUĞUN HAYATI ETKiLENEBiLiR!

HAYATi BiR ÖNEMi VAR!
Enfeksiyon Hastalıkları ve Klinik Mikrobiyoloji Uzmanı Dr. Yelda Öğütmen, 13 Eylül
Dünya Sepsis Günü’nde kan zehirlenmesine dikkat çekerek hastalığın hayati öneme
sahip olduğunu söyledi. Öğütmen, “Tansiyonun düşmesi, idrar çıkışında azalma, 
solunum yetmezliği ve kalp atışlarının yükselmesi en sık görülen sepsis belirtisidir” dedi

Çoklu organ yetmezliğinden tüm
vücudu etkileyen şoklara kadar ha-
yati bir öneme sahip olan sepsis, ih-

male gelmediğini söyleyen Bahçelievler
Medipol Hastanesi’den Enfeksiyon Hastalık-
ları ve Klinik Mikrobiyoloji Uzmanı Dr. Yelda
Öğütmen,toplumda kan zehirlenmesi olarak
bilinen sepsis hakkında uyarılarda bulundu.
Sepsisin bir enfeksiyona karşı vücudun abartılı
bir tepki vermesi sonucu meydana geldiğini
söyleyen Dr. Öğütmen, “Önemli bir hastalık
durumudur. Çok ciddi sonuçları olabilecek
boyuta varabilmektedir. Süreç organ yetmez-
likleriyle kendini belli eder” diye konuştu.

erken teşhis mühim

Sepsis hastalığında erken teşhisin büyük bir
öneme sahip olduğunu vurgulayan Dr. Öğüt-

men, “Erken teşhis kesinlikle çok önemli. Vü-
cutta herhangi bir enfeksiyon olduğundan
şüpheleniyorsak bunun tedavisinin mutlaka
en hızlı şekilde başlanması gerekir. Çünkü
kontrolsüz bir enfeksiyon hastada olumsuz
sonuçlara yol açabilir. Erken teşhis sürecinde
hastanın ateşine, tansiyonuna bakıyoruz ve
genel durumunu inceliyoruz. Ondan sonra
kan tetkiklerini yapıyoruz. Belli enfeksiyon pa-
rametrelerini ve organların fonksiyonlarını de-
ğerlendirebileceğimiz bir takım testler
yapıyoruz” ifadelerini kullandı.

Tetkikler yapıyoruz

Tedavi süreci hakkında bilgi veren Dr. Öğüt-
men, “Hastayı değerlendirdikten sonra olası
enfeksiyon odağını saptıyoruz. Enfeksiyon
odağı saptanamıyorsa bile saptanması için

bazı tetkikler yapıyoruz. Bu sebeple hastayı ke-
sinlikle antibiyotiksiz bırakmamak lazım. Bazı
hastalar günlük hayatında çok yoğun antibi-
yotik kullanıyor. Bu hastanın ileriki dönem-
lerde alacağı antibiyotik süreçlerini de etkiliyor.
Hasta antibiyotiğe karşı bağışıklık kazanıyor.
Bu nedenle uygunsuz antibiyotik kullanımının
sepsis durumunda çok daha yüksek riske
sebep olduğunu biliyoruz.” ifadesini kullandı.
Sepsisin belirtilerine değinen Dr. Öğütmen,
“Hastada öncelikle bir ateş durumu olabilir.
Hayati fonksiyonları tehdit edecek bazı du-
rumlar olur. Bunlar genellikle tansiyonun düş-
mesi, böbrek yetmezliği, idrar çıkışında
azalma, solunum sıkıntısı, solunum yetmez-
liği, nabzın hızlanması, kalp atışlarının yüksel-
mesi ciddi sonuçları da beraberinde
getirebilir” dedi.  Dha

11 milyon sepsis
KAYNAKLI

ÖLÜM!
TÜYUD Yönetim Kurulu Başkanı Prof. Dr.
Emel Eryüksel, yaygın organ hasarı ve
ölüme neden olabilen sepsisin dünyada
her yıl yaklaşık 50 milyon kişide
görüldüğünü ve 11 milyon sepsis
kaynaklı ölüm gerçekleştiğini bildirdi

türk Yoğun Bakım Uzmanları Derneği
(TÜYUD) Yönetim Kurulu Başkanı Prof.
Dr. Emel Eryüksel, yaygın organ hasarı ve

ölüme neden olabilen sepsisin dünyada her yıl yaklaşık
50 milyon kişide görüldüğünü ve 11 milyon sepsis kay-
naklı ölüm gerçekleştiğini bildirdi. TÜYUD Genel
Merkezi'nde, 13 Eylül Dünya Sepsis Günü dolayısıyla
12 tıpta uzmanlık derneğinin temsilcileri, basın toplan-
tısı düzenledi. Dernekler adına ortak açıklama yapan
Prof. Dr. Eryüksel, sepsisin, ağır bir enfeksiyon sonucu
vücudun enfeksiyonla verdiği savaşın kontrolsüz hale
gelmesi ve organların hasara uğramasıyla oluştuğunu
anlattı.

acil tedavi şart

Eryüksel, “Sepsis, erken tanı konularak acil tedavi edil-
mezse yaygın organ hasarı ve ölüme neden olabilen
ciddi bir durumdur. Yakın dönemde yayımlanan bilim-
sel verilere göre, dünya genelinde yılda yaklaşık 50 mil-
yon sepsis vakası ortaya çıkmakta ve 11 milyon sepsis
kaynaklı ölüm gerçekleşmektedir. Bu ölümler tüm kü-
resel ölümlerin yüzde 20'sini temsil etmektedir. Bir
başka ifadeyle her 2-3 saniyede bir kişi, sepsis nede-
niyle hayatını kaybetmektedir. Türkiye'de 2018'de ya-
yımlanan, yoğun bakımlarda yürütülen bir çalışmanın
verilerine göre, yoğun bakımlarda tedavi edilen hasta-
ların yaklaşık yüzde 30'u ciddi sepsis ve sepsisin ciddi-
yetini daha da artıran septik şok nedeniyle yatıyor”
dedi. 

ekstra hassasiyet

Sepsisin her yaş grubunda görülebileceğinin altını
çizen Eryüksel, “Özellikle çocuklar, gebeler, yeni anne
olmuş kişiler, kronik hastalar, belli yaş grubunun üs-
tündeki kişilerin ekstra hassasiyeti söz konusu. Bu kişi-
lerin immün sistemleri, hastalıklara karşı dirençleri
daha düşük olduğu için sepsis onlarda daha ciddi sey-
redip, maalesef daha kötü sonuçlanabiliyor” ifadelerini
kullandı. Eryüksel, Dünya Sağlık Örgütünün 2017'de,
sepsisin önlenmesi, tanınması ve tedavisini küresel ön-
celik kabul ettiğini anımsatarak, erken tanı, erken anti-
biyotik tedavisi ve enfeksiyon kaynağının kontrolü,
uygun organ destek tedavilerinin, sepsise yaklaşımın
vazgeçilmezleri olduğunu vurguladı. Enfeksiyonlara
karşı korunmanın sepsisi önlemek açısından da önemli
olduğuna işaret eden Eryüksel, aşıyla önlenebilir hasta-
lıklar için toplumun aşılanması, el hijyeni, enfeksiyon
kontrol kurallarına uyum ve hastanın kronik hastalıkla-
rının iyi yönetiminin sepsisi önlemede önemli adımlar
olduğunu belirtti. Ateş, titreme, yaygın kas-eklem ağrı-
ları gibi enfeksiyon bulguları olan bir hastada gelişen
bilinç değişikliği, kendini çok kötü hissetme veya genel
durumun bozulması, nefes darlığı, solunum ve nabız
sayısında artma, tansiyon düşüklüğü meydana geldi-
ğinde sepsisten kuşkulanılması gerektiğini anlatan Er-
yüksel, bu belirtilerin varlığında kişilerin en yakın acil
servise başvurması gerektiğini bildirdi.

Diyabete iyi geliyor
Prof. Dr. Şükrü Hatun, diyabet yönetiminde
kullanılan sensör teknolojisinin okul
çağındaki çocuklar için faydalarına değindi

Diyabetli çocukların yaşam
kalitesini artıran sensör tekno-
lojisi, özellikle okul çağındaki

öğrenciler için büyük bir kolaylık sunu-
yor. Tip 1 diyabetli çocukların, glukoz
seviyelerini sürekli kontrol altında tut-
masını sağlayan bu teknoloji sayesinde
çocuklar günlük hayatlarına daha rahat uyum
sağlayabiliyor. Aileler de çocuklarının sağlığı ko-
nusunda endişe duymadan okul süreçlerini yöne-
tebiliyor. Sensörlerin insülinin keşfinden sonra
diyabet yönetiminde en önemli ge-
lişme olduğunu vurgulayan Koç
Üniversitesi Tıp Fakültesi
Çocuk Endokrinolojisi ve Di-
yabet Bilim Dalı Başkanı
aynı zamanda Diyabetli Ço-
cuklar Vakfı Başkanı olan
Prof. Dr. Şükrü Hatun, sü-
rekli glukoz takibi yapan sen-
sor teknolojisinin hem
çocukların sağlık so-
nuçlarını hem de
eğitim başarılarını
olumlu yönde etki-
lediğini belirtti.

BURAK 
BİRERDİNÇ

haber
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KAZA, saat 13.30 sıralarında Pendik TEM
otoyolu Ankara istikametinde meydana
geldi. İddiaya göre, Dursun Purtaş yöneti-

mindeki 41 APU 768 plakalı hafriyat yüklü kamyon,
henüz bilinmeyen bir nedenle direksiyon hakimiye-
tini kaybederek bariyerlere çarptı. Çarpmanın etki-
siyle savrulan kamyon yan yatarak sürüklendi.
Kamyonda bulunan hafriyat, TEM otoyoluna sa-
çıldı.İhbar üzerine olay yerine polis, itfaiye ve sağlık
ekipleri sevk edildi. İtfaiye ekipleri, soförü, bulun-
duğu yerden çıkararak sağlık ekiplerine teslim etti.
Yaralı soför, ambulansla hastaneye kaldırıldı. Polis
ekipleri, kazanın ardından TEM otoyoluna saçılan
hafriyatın kaldırılması için otoyolda güvenlik önlemi
alarak yolu tek şeride düşürdü.

İnceleme başlatıldı

Olay yerine gelen iş makinesi yardımıyla, yola saçılan
hafriyat başka bir kamyona yüklenerek kaldırıldı. Yol
bakım ekipleri, yolda temizleme çalışması yaparak tra-
fiği yeniden açtı. Yaşanan kaza sonrası, TEM otoyolu
Ankara istikametinde yoğun araç trafiği oluştu. Kam-
yonun kaldırılmasının ardından trafik normale döndü.
Polis ekipleri, kazayla ilgili inceleme başlattı. DHA

OLAY, önceki akşam saatlerinde Piri Reis
Mahallesi'nde meydana geldi. İddiaya
göre, kasklı bir şüpheli, caddedeki bir iş ye-

rine silahlı saldırıda bulundu. Aynı noktada zırhlı
araçla denetim yapan polis ekiplerini umursamayan
motosikletli saldırgan, hızla olay yerinden kaçtı. Polis
ekipleri, kaçan şüpheliyi uyarı ateşi açarak durdur-
maya çalıştı. Olay yerindeki ekiplerin telsizle destek

istemesi üzerine, çevrede güven-
lik önlemi alınarak inceleme
başlatıldı. Saldırının hedefindeki
iş yerinin kapalı olduğu ve kur-
şunların iş yerine isabet etmediği
belirlendi. Polis ekipleri şüpheli-
leri yakalamak için çevredeki gü-
venlik kamera görüntülerini
izledi. Olay anının başka bir iş
yerinin güvenlik kamerasına
yansıdığı belirlendi. DHA

Şeytanın bile aklına gelmez!
Eniştesinin kendisine gönderdiği fotoğraf makinesi lensini teslim aldıktan sonra, kargo çalışanı
kıyafetiyle gelen bir kişinin “Kargonuz tutanaksız teslim edilmiş. Ben onu geri alıyorum. Tekrar
getireceğiz” yalanına inanıp geri verdi. Kargo şirketini arayan kişi dolandırıldığını anladı

MALTEPE’DE 9 Eylül Pazartesi
günü polise başvuran mağdur
S.K.(50), başka bir ilde eniştesinin

150 bin lira değerindeki fotoğraf makinesi
lensini internet üzerinde satışa koyduğunu,
satış için anlaştığı bir kişiye teslim etmesi için
kendisine gönderdiğini söyledi. Fotoğraf ma-
kinesi lensinin kargo şirketi tarafından iş ye-
rinde getirilerek teslim edildiğini anlatan S.K.
‘Kısa bir süre sonra kargo şirketi kıyafetli bir
kişi gelerek. Kargonun tutanaksız olarak tes-
lim edildiğini, kargoyu geri alarak bir süre
sonra tekrar getireceklerini söyledi‘ dedi. Ona
inandığını ve kargoyu geri verdiğini anlatan
S.K.’nın fotoğraf makinesi lensinin bir türlü
geri getirilmemesi üzerine kargo şirketini ara-
dığında dolandırıldığını anladığı belirtildi.

Yakalandı, serbest kaldı!

Dolandırıcılık Büro Amirliği ekipleri olayla il-
gili başlattıkları çalışmada olayı gerçekleşti-
ren şüpheli Cebrail T. (20)’yi gözaltına aldı.
Şüphelinin daha önceden bir suç kaydı ol-
duğu belirlendi. Poliste işlemleri tamamlanan
şüpheli adliyeye sevk edildi. Şüpheli adli
kontrol şartıyla serbest bırakıldı.

YANGIN, Rumeli Feneri ba-
lıkçı barınağında saat 14.00
sıralarında çıktı. Edinilen

bilgiye göre, balıkçıların balık ağlarını
istifledikleri alanda henüz belirlene-
meyen nedenle yangın çıktı. Ağların
yanmaya başladığını gören balıkçılar,
bir yandan itfaiye ekiplerine haber ve-
rirken bir yandan da yangına müda-

hale etti. Alevlerin büyümesi üzerine
Kıyı Emniyeti yangın söndürme ekip-
lerine de haber verildi. Kısa sürede
olay yerine gelen ekipler, yangına hem
karadan hem denizden müdahale etti.
Yangın, teknelere sıçramadan kontrol
altına alınarak söndürüldü. O anlar
cep telefonu kameralarıyla 
kaydedildi.

Balık ağları küle döndü!
Sarıyer Rumeli Feneri’nde balık ağlarının konulduğu yerde
henüz belirlenemeyen bir nedenle yangın çıktı. Yangın,
karadan ve denizden yapılan müdahalelerle balıkçı
teknelerine sıçramadan kontrol altına alınarak söndürüldü

Otoyol tek 
şeride düştü

Polisleri hiç
umursamadı16 şüpheli gözaltında

Üsküdar'da kozmetik
ürünleri satan firma-

nın sahibi olan Kemal
Çağlar Temel, moto-

sikletiyle geldiği iş
yeri önünde silahlı

saldırıya uğradı.
Temel aldığı kurşun-

larla olay yerinde ha-
yatını kaybetti. Polisin
çalışmasıyla saldırının
azmettiricisinin Boran

Deniz olduğu ortaya
çıkarken, tetikçiyle
birlikte 16 şüpheli

gözaltına alındı

O lay, 11 Eylül Çarşamba günü
Fetihtepe Mahallesi Okçular
Yolu Sokak üzerinde bulunan

3 katlı binanın 1’inci katındaki dairede
meydana geldi. İddialara göre, oğlu
Ercan Yıldız (22) ile beraber yaşayan
Aysel Yıldız 2 gündür işe gitmeyince ya-
kınları ve komşuları sabah saatlerinde
eve geldi. Kapıyı açan Ercan Yıldız, an-
nesinin içeride olduğunu söyledi. Ancak
anneden ses çıkmayınca olay yerine
polis ekibi çağrıldı. Eve giren ekipler, an-
nenin yerde hareketsiz yattığını gördü.
Yapılan incelemede Aysel Yıldız’ın bı-
çaklanarak öldürüldüğü ve yüzünde
yastık olduğu tespit edildi. Mahalle sa-
kinleri tarafından linç edilmeye çalışılan
Ercan Yıldız, gözaltına alınarak polis
merkezine götürüldü. Olay yeri ince-
leme ekiplerinin çalışmasının ardından
ceset, kesin ölüm nedeninin belirlenmesi
için Adli Tıp Kurumu morguna kaldı-

rıldı. Mahalle sakini İlhan Ataç, “Bu-
rada 22-23 yaşlarında madde bağımlısı
bir genç vardı. Annesini evde ölü buldu-
lar. 2-3 gün olduğu söyleniyor. Çocuk
bıçaklamış daha sonra ağzına yastık
koymuş. Bu çocuk daha önce de mahal-
lede yabancı madde kullanıyordu. Ma-
hallede bağırıyor, çocuklar korkuyordu.
Bu çocuklar böyle değildi. Burada
bunun gibi çocuklar var. Böyle olayların
yaşanmasından korkuyoruz. Çocuk bu-
rada annesiyle beraber yaşıyor. O gece
de komşulardan görenler olmuş. Annesi
işe gitmeyince şüphelenmişler. ‘Annen
nerede’ diye sormuşlar. Daha sonra an-
nesini görünce polise haber vermişler.
Adli Tıp'tan geldiler. İnceleme yaptılar.
Sonra cenazeyi kaldırdılar. Çocuğu da
götürdüler. Annesini bıçakladıktan
sonra ağzına yastık bastırtmış. Daha
sonra da kanları silmiş. Boğuldu süsü
vermeye çalışmış" dedi. DHA

Beyoğlu’nda Ercan Yıldız aynı evde yaşadığı annesi Aysel
Yıldız'ı bıçaklayarak öldürdü. Annesinin cesediyle iki gün
aynı evde kalan Yıldız, komşuların şüphesi üzerine eve
gelen polis ekiplerince yakalandı. Komşuların linç girişi-
minde bulunduğu Yıldız evden güçlükle çıkarıldı

ANNESINI
OLDURDU!
ANNESINI
OLDURDU!
ANNESINI
OLDURDU!
ANNESINI
OLDURDU!
ANNESINI
OLDURDU!
ANNESINI
OLDURDU!

OLAY, 11 Eylül
Çarşamba Günü
saat 11.00 sırala-

rında Burhaniye Mahallesi
Burhaniye Abdullahağa Cad-
desi'nde bulunan bir kozmetik
ürünleri satan firmanın
önünde meydana geldi. İd-
diaya göre, firmanın kurucusu
Kemal Çağlar Temel motosik-
letiyle iş yerine geldiği sırada
cadde üzerinde kendisini bek-
leyen, cerrahi maske takan bir
saldırgan tarafından silahlı
saldırıya uğradı. Saldırgan ta-
bancayla 4- 5 el ateş ettikten
sonra yaya olarak kaçtı. Ba-
şından vurulan Kemal Çağlar
Temel, kanlar içinde yere yı-
ğıldı.

İş yeri önünde öldü

İhbar üzerine olay yerine polis
ve sağlık ekipleri sevk edildi.
Sağlık ekipleri tarafından ya-
pılan kontrolde Kemal Çağlar
Temel'in hayatını kaybettiği
belirlendi. Polis ekipleri, olay
yerine güvenlik şeridi çekerken

Olay Yeri İnceleme Şube Mü-
dürlüğü iş yeri önünde detaylı
inceleme yaptı. Uzun süren
inceleme sonunda Temel'in
cenazesi otopsi işlemleri için
İstanbul Adli Tıp Kurumu
morguna kaldırıldı.

Cephanelik gibi

İstanbul Emniyet Müdürlüğü
Organize Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüğü ekiplerinin
çalışmasıyla, cinayetin azmet-
tiricisinin Osman adıyla tanı-
nan Boran Deniz olduğu
belirlendi. Saldırıyı ise Şahin
Şimşek'in gerçekleştirdiği,
M.T.D. ve G.B.'nin de saldırı
sırasında gözcülük yaptığı be-
lirlendi. Cinayete yardım ve
yataklık ettiği belirlenenlerle
birlikte toplam 16 şüpheli
gözaltına alındı. Şüphelilerin
evinde yapılan operasyon-
larda cinayette kullanılan si-
lahla birlikte 10 ruhsatsız
tabanca, çok sayıda mermi,
polis yeleği ve çelik yelek ele
geçirildi. DHA

Pendik TEM otoyolu Ankara istikametinde
hafriyat yüklü kamyon, bariyerlere çarpa-
rak yan yattı. Kazada soför yaralanırken,
otoyol tek şeride düştü. TEM otoyolu An-
kara istikametinde araç yoğunluğu oluştu

ZAYİ İLANI
VERA marka Delta Model elektronik yazarkasamın

ruhsatını kaybettim. Hükümsüzdür. 
Seri No: RG / VD: Büyükçekmece Bülent Dönmez

BEKO 300 TR marka yeni nesil, AT0000227301 No'lu
yazarkasamın ruhsatını kaybettim. Hükümsüzüdür. 
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Ç ocuklar dünyanın en büyük serveti,
toplumların geleceğidir. Biz sahip ol-
duğumuz bu büyük servete ve geleceği-

mize sahip çıkamıyoruz. 
Ağrı’da Leyla, Ankara’da Eylül, Mersin’de

Müslime, Samsun’da Ecrin, İzmir’de Ceylin,
Manisa’da Irmak, Giresun’da İkra Nur ve
daha ismini unuttuğumuz nice çocuklar… 

Yitirdiğimiz tüm çocuklarımız gibi, Narine
de yüreğimiz yandı. Hala da yanıyor.. 

Türkiye’de çocuklar benzer şekilde kaybo-
luyor ve benzer şekilde öldürülüyor. Cezai
yaptırımlar dışında burada sorgulamamız ge-
reken birden fazla konu var. Çünkü tek başına
cezai yaptırımların çocukları korumaya yet-
mediğini görüyoruz. Çocukları koruyabilme-
miz için; ailenin eğitim düzeyini, ailenin ve
toplumun ahlak düzeyini, ailenin ve toplumun
çocuğa verdiği değeri ve toplumun çeşitli kül-
türel anlayışlarını da sorgulamamız gerekiyor. 

Çocukların sağlıklı bir ortamda gelişip bü-
yüyebilmesi ve onları şiddet/istismar ve ihmal
gibi yaşamını tehlikeye atan etkenlerden ko-
ruyabilmek için temelde aile sistemi üzerinde
durmamız gerekiyor. Kayıp çocuk vakalarının
sebepleri arasında ailenin ihmali ön plana çı-
kıyor. Çocukların temel ihtiyaçlarını ve duygu-
sal ihtiyaçlarını karşılamamak ihmalin nasıl
bir çeşidiyse; özellikle kayıp çocuk vakala-
rında gördüğümüz çocuğu gözetmeme, ço-
cuğu yalnız bırakma, çocuğu tehlikeli
durumlara karşı koruyamama da ihmalin
önemli parçaları arasındadır. 

Her çocuğun; çocuk olma hakkı, güvenli
bir çevrede büyüme ve yaşama hakkı vardır.
Çocuk Hakları Sözleşmesinin 6. Maddesinde
de belirtildiği gibi ‘’Her çocuğun temel ya-
şama hakkına sahip olduğu ve herkesin temel
görevi, çocukların yaşama hakkını korumak-
tır.’’ Kayıp çocuk sorunu ve çocuğa yönelik

cinsel istismar tüm dünya da olduğu gibi ülke-
mizde de önemli sorunlardan biridir fakat gi-
derek artan bu sorun karşısında
önleyici-koruyu çalışmaları uygulayamadığı-
mız gibi çocukların yaşamlarını da koruyamı-
yoruz. Bu sebeple ülke genelinde acilen
çocukları her türlü kötü muameleden koruya-
bilecek ‘’Çocuk Koruma Politikaları’’ geliştir-
memiz gerekiyor. 

Yapılması Gerekenler 
• Çocuğa yönelik cinsel istismar vakala-

rında olduğu gibi, kaybolan ve katledilen ço-
cukların bir ortak özelliği de; çocukların
failleri tanıyor olmasıdır. Bu konuya ilişkin
herhangi bir istatistik veri olmasa da med-
yaya yansıyan ve gözlemlediğimiz kadarıyla
bunu söylemek mümkündür. Bu sebeple,
kayıp çocuk vakalarında aramalar önce aile-

den ve yakın çevreden başlamalı ve bu ara-
malar, özel kurulan bir ekip tarafından 
yapılmalıdır. 

• Çocuğa yönelik istismar ve ihmal suçları-
nın cezasız kalmaması ve failleri cesaretlendi-
ren politikalardan vazgeçilmelidir. 

• Çocuğa yönelik cinsel istismar ve sömü-
rünün engellenebilmesi için Türkiye’nin taraf
olduğu ‘’Lanzarote sözleşmesinin’’ etkin bir
şekilde uygulanması gerekmektedir. 

• Çocukları ve kadınları değersizleştiren
gelenekler ve anlayış kalıpları değişmelidir. 

• Çocukları kötü muameleden koruyan
eğitimler geliştirilmeli ve yaygınlaştırılmalı-
dır. 

• Çocukların yaşamını ve bütünlüğünü teh-
dit eden herhangi bir durum karşısında bun-
ları haber verebilecekleri bir ‘’Alo Çocuk
Hattı, Çocuk Destek Hattı’’ kurulmalıdır. 

• Kaybolan tüm çocukların kaydı tutulma-
lıdır.

•  Çocukları korumaya yönelik eğitim ve
farkındalık kampanyaları başlatılmalıdır. 

• Çocukları koruyabilmek için devlet ku-
rumları, meslek örgütleri ve sivil toplum ku-

ruluşları işbirliği içerisinde olmalıdır. 
• Mevcut hukuk mevzuatı evrensel kural-

lara göre uygulanmalı ve etkin yasal düzenle-
meler yapılmalıdır. 

• Emniyet Genel Müdürlüğü bünyesinde
kayıp çocuklar için özel birimler kurulmalıdır. 

• Çocuklarla çalışan tüm meslek grupları-
nın, istismar ve ihmali tespit etmek ve doğru
müdahalelerde bulunabilmek için zorunlu eği-
tim sürecine tabi tutulmaları gerekmektedir.

• Çocuklara sınırlar, mahremiyet, cinsel
eğitim ve şiddete/istismara karşı korunabil-
meleri için eğitimler verilmeli, verilen bu eği-
timler belli aralıklar ile tekrarlanmalı ve bu
eğitim süreçlerine aileler de dahil edilerek
desteklenmelidir. 

• Kayıp çocuk ailelerine sosyal hizmet ve
hukuki danışmanlık verilmeli, gerekirse eko-
nomik destek sağlanmalıdır. 

• Son olarak, çocuk koruma politikaları-
nın doğru bir şekilde uygulanabilmesi için ruh
sağlığı çalışanlarının (sosyal hizmet uzman-
ları, rehber öğretmenler, çocuk gelişim uz-
manları ve psikologlar) yetkilendirilmesi ve
yeterli sayıda olması gerekmektedir.

Bugün yaşanan acının öznesi
“Narin çocuk”

cguzerrin@gmail.com

Zerrin IşIk 
PsikoteraPist  

C HP Bakırköy İlçe Başkanı
Gizem Başaran Arslan,
İlçe Gençlik Kolu Başkanı

olduğu dönemde ilçe başkanı olan
merhum Selçuk Biber ve eski
genel başkanları Mehmet Ali Öz-
polat’ın isimlerini, ilçe binasındaki
toplantı salonlarına verdi. Geçmiş dönem
Kadın Kolu Başkanı Hamide Yazıcı’nın
düşüncesini hayata geçirdiklerini söyleyen
Arslan, önceki dönem ilçe başkanları ve ya-
pılan çalışmaların yer alacağı fotoğrafların
da yer alacağı bir çalışma yaparak toplantı
salonlarını donatacaklarını ifade ederek,
“Hem aidiyet duygusunun gelişmesi,
hemde ilçemize ilk kez gelen gençlerimizin
tanımadığı yüzleri orada görmesinin kıy-
metini gençlik kolu başkanlığı olduğum dö-
nemden biliyorum” dedi. 

birlik çağrısı

Partilerinin 101. yılında ülke genelinde ye-
relde iktidarı kazandıklarını belirten Arslan,
“Asıl iktidar genel iktidarın. Nasıl bir so-
rumluluk aldığımızı bilerek yolda yürüme-
miz gerekir. Beklentim saha çalışmalarında
bize destek olmanız” diyerek birlik beraber-
lik çağrısı yaptı. Kadın Kolu Başkanı
Günay Mamati’nin parti toplantısı olduğu
için salonda bulunmadığını söyleyerek,
Gençlik Kolları Başkanı Vedat Aydın’la bir-
likte kürsüye çıkan Gizem Başaran Arslan,
“Süreci bu kadar demokratik bir şekilde yö-
neten ilçe başkanım Selçuk Biber’e rahmet
diliyorum. Bu gün gençlik kolu başkanım
bu kürsüde oturuyorsa, Seçuk başkanımın
beni de gençlik kolu başkanıyken bu kür-
süye oturtmasının öğretisidir bu. Şahsi si-
yasi yaşamıma çok kıymetli katkıları olan
başkanımı rahmetle anıyorum” dedi. 

İktidar yolu var

Mehmet Ali Özpolat’ın da, ayağa kalk-
makta zorladığı günlerde sırf rica ettikleri
için geldiğini söyleyen Arslan, “Bizlerde bu

parti görevlerini üret-
meyi, icra etmeyi ve
yola çıkmayı bu de-
ğerlerimizden öğren-
dik. Yaşayan tüm ilçe
başkanı ve partimizin
üst kademesinde yer
alan yoldaşlarımın da
benim kadar onurlu ve gururludur eminim.
Bu tarz değerlerin Bakırköy’den çıkmış
olası bizlere her zaman ilham kaynağı ol-
muştur. Vefa duygumuzu yitirmeden, üze-
rine kata kata, sürece değer katan her
insanın emeğini içimize sindire sindire, ikti-
dar yolu var. Sorumluluğumuz da değerle-
rimiz de çok büyük. Buna inanıyorum”
diye konuştu. 

Gurur duyuyoruz

CHP Bakırköy Gençlik Kolu Başkanı Vedat

Aydın da türlü ba-
direler atlatılarak
bu güne gelen par-
tilerinin bir neferi
olarak değerlerin-
den dolayı gurur

duyduklarını belirte-
rek, “Biz buralara onla-

rın emekleriyle geldik. Onları sadece yad
etmeyeceğiz, ilk seçim sonrası karanfillerle
zaferimizi onlara müjdeleyeceğiz” dedi.
Konuşmaların ardından hep birlikte CHP
101 Yaşında yazılı pasta kesen partililer, bir-
likte sohbet etme fırsatı da bulmuş oldu. 

Duygu dolu anlar

Genel Başkan Yardımcısı Mehmet Ali Öz-
polat’ın eşi Nejla Özpolat, yeğeni eski mil-
letvekili Durdu Özpolat’ın yanı sıra,
merhum Selçuk Biber’in eşi Figen Biber,

kardeşi Muhittin Biber ve yeğeni Gürsel Bi-
ber’in de hazır bulunduğu toplantıda,
duygu dolu anlar yaşandı. Geçmiş dönem
Kadın Kolu Başkanı Hamide Yazıcı, pan-
demi döneminde kaybettikleri Selçuk
Biber’in adını yaşatma fikrini dönemin ilçe
başkanı Celal Sevinç’le konuştuğunu, süreç
içinde yaşananlardan dolayı ancak bu güne
kısmet olduğunu belirterek, “Akyüzler ve Bi-
ber’ler bu partiye çok emek verdi ve bunun
bir şekilde unutulmaması gerektiğine inanı-
yorum”  dedi. Programda sırasıyla konu-
şan geçmiş dönem İlçe Başkanı Asım
Köksal Muş, geçmiş dönem Zeytinburnu
Belediye Başkanı Adil Emecan, Belediye
Meclisi Başkanvekili Çiğdem Kırıkoğlu ve
Belediye Başkan Yardımcısı İBB Meclis
Üyesi Ali Rıza Akyüz de Mehmet Ali Öz-
polat ve Selçuk Biber’le uzun yıllara daya-
nan yoldaşlıklarını anlattı. 

CHP Bakırköy İlçe Başkanı Gizem Başaran Arslan ve yönetimi, partilerinin kuruluşunun 101’inci yılını pasta keserek kutladı. Arslan,
“Nasıl bir sorumluluk aldığımızı bilerek yolda yürümemiz gerekir. Beklentim saha çalışmalarında bize destek olmanız” dedi

İkinci şube de
hizmete girdi

Kartal Belediyesi Mustafa Necati
Destek Eğitim Kurs Merkezi, yeni dö-
nemde ikinci şubesini hizmete açarak

öğrencilere kapılarını açtı. İlk şubesini Cumhuriyet
Mahallesi Kent Sokak'ta açan kurs, ikinci şubesini
de Yalı-Yunus-Topselvi Kültür Merkezi’nde hiz-
mete soktu. Her yıl 400 başarılı mezun vermenin
gururunu yaşayan Mustafa Necati Destek Eğitim
Kurs Merkezi, şimdilerde iki şubesinde toplamda
bin öğrenci ile eğitime tam gaz devam ediyor. Bu
güne kadar toplamda bin 200 öğrenciye mezun
eden ve geçtiğimiz eğitim döneminde LGS Türkiye
birincisi çıkaran kurs merkezi, eğitim süreçlerinde
öğrencilere destek oluyor.

Görünce şaşırdık

Yeni eğitim-öğretim dönemi için kayıtlarını Kartal
Belediyesi'nin web sitesi üzerinden ve kurs merkez-
lerinden tamamlayan öğrenciler, üniversite sınavına
hazırlanmak için ders başı yaptı. Kurs öğretmenle-
rinin ilk haftadan itibaren sergilediği yoğun ilgi ve
sıkı program, öğrencilerin hedeflerine ulaşmaları
adına büyük bir motivasyon kaynağı oldu. Öğren-
ciler, derslerde gösterilen özveri sayesinde sınav
yolculuklarına emin adımlarla başlarken, Kartal
Belediyesi’nin sunduğu bu ücretsiz hizmetle eği-
timde fırsat eşitliği sağlanmaya devam ediyor. Kar-
tal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel’e bu kadar
kısa sürede 2. şubeyi eğitime hazır hale getirmesi
sebebiyle teşekkürlerini sunan öğrenciler ve veliler,
“Ücretsiz olarak böylesine ilgili öğretmenlerin ol-
duğu ve derslerin çok güzel sınıflarda işlendiği bir
kurs merkezi görünce çok şaşırdık” ifadelerini kul-
landı. haber MerKeZİ

Önceliğimiz 
güvenlik

Silivri Belediye Başkanı Bora Balcı-
oğlu, Karayolları Genel Müdürlüğü ta-
rafından yürütülen yol bakım ve onarım

çalışmalarını ziyaret etti. Karayolları ekiplerinin ça-
lışmalarını yerinde inceleyen Balcıoğlu, çalışmalar
hakkında bilgi aldı. İstanbul yönündeki çalışmala-
rın 15-20 gün içinde tamamlanmasının planladı-
ğını aktaran Balcıoğlu, Silivri yönündeki
çalışmaların bir ay daha devam edeceğini söyledi.
D-100 Karayolu Şehir Geçişi Proje alanındaki ön
hazırlık çalışmalarını da yerinde inceleyen Balcı-
oğlu, “Hemşerilerimizin bu alan hakkındaki fikirle-
rini de dinledik, notlar aldık. Silivri’de birinci
önceliğimiz güvenlik. Hem yaya hem sürücü gü-
venliği ve konforu bizim için her şeyden önemli.
Yola çıktığımız ilk gün, ‘Her şey Silivri’ için dedik.
Hala ilk günkü motivasyonla devam ediyoruz. Yeşil
alan, park yapım çalışmaları ve yol bakım-onarım
çalışmaları sürüyor. Daha fazlası için de çalışmaya
devam ediyoruz” dedi.

SAHADA BIZE
DESTEK OLUN!

SELVİ 
Sarıtaç

haber

Katillerin arasında kaldık!

İstanbul Büyükşehir
Belediyesi Eylül ayı
toplantısında konuşan

CHP’li Ümraniye Meclis Üyesi
Metin Kaya, bir Ortaçağ acımasız-
lığı olan kız çocuklarının, kadınla-
rın, gençlerin yok sayıldığı
zihniyeti Mustafa Kemal'in önderli-
ğinde Cumhuriyet ile reddeden bir ge-
lenekten geldiklerini söyleyerek,
Cumhuriyetin anlamını anlattı, 'Narin
niçin öldü?' diye sordu. “Cumhuriyet,
bu karanlık dönemlerin aydınlanması
içindir. Cumhuriyet, adalet demektir”
diyen Kaya, “Cumhuriyet, her bireyin
özgür ve güven içerisinde Türkiye
Cumhuriyeti sınırlarında huzur ve say-
gıyla yaşamasıdır. Fakat bugün geldi-
ğimiz noktada, katillerin,
tecavüzcülerin, tacizcilerin içerisinde
kalmamızın sebebi nedir? Cumhuriyet
değerlerinden neden uzaklaştık? Bu-

radan soruyorum arkadaşlar;
Narin niçin öldü? Ben size söyle-
yeyim, Narin bir kereden bir şey
olmaz denildiği zaman öldü. Narin
küçüğün zaten rızası vardır dedi-
ğinde öldü. Narin, 6 yaşında
çocuk evlenebilir dendiğinde öldü.

Milletin vekili olduğunu düşündüğü-
müz, bir kişinin çıkıp ‘Ya ben o aileyi
çok iyi tanıyorum. O aile bizlerin dost-
larıdır' dediğinde, suçluları korumak
için savunma mekanizması oluşturdu-
ğunda öldü. Adalet yerine getirilme-
diği için öldü” ifadelerini kullandı. 

Susmayacağız

Söylenecek çok şey olduğu halde, tüm
sözlerin bittiği bir yerde olunduğunu
belirten Kaya, “Bu suç Narin'in bede-
ninde hepimize karşı işlenmiştir. O
yüzden kimsenin susmasını istemiyo-
ruz. Susmayacağız, susmayacağız,

susmayacağız” dedi. Ekrem İma-
moğlu başkanlığında İBB’nin yaptığı
sosyal, kültürel ve kentsel çalışmalar-
dan da bahseden Metin Kaya, Cum-
hurbaşkanı Erdoğan'ın ''Yaratılanı
yaratandan ötürü seviyoruz!” sözle-
rine atıfta bulunarak, “Biz de yaratılanı
yaratandan ötürü seviyoruz. Fakat
yangınlar olduğunda, devlet, millet ve
belediyelerimizin müdahaleleri ile
söndürülen yangınların sonunda, mu-
halefeti eleştirmişti. Bunun kabul edi-
lebilir hiçbir yanı yoktur” açıklamasını
yaptı. 

Ormanlar hepimizindir

Konuşmasını, “Cumhurbaşkanımızın
dediğinin aksine, yangınlar ülke mese-
lesidir, siyasi malzeme yapılmamalı-
dır” şeklinde sürdüren Kaya, “Çünkü
yangının, depremin, doğal afetin, şu
partisi ya da bu partisi olamaz. Or-

manlar hepimizindir, 85 milyonun da
ortak değeridir. Hayat kaynağıdır.
Sayın Cumhurbaşkanımız, bunları söy-
lerken Çekmeköy'de askeri arazinin
ranta açıldığını unuttu galiba. Askeri
arazilerin ranta açılıp bugün, 3+1 dai-
relerin 18 milyon TL'den bugünün
şartlarında satışa çıkarıldığı da unutul-
muştur. Bu gün İstanbullulara hizmet
edebilecek çok önemli bir alan, rant
için betona gömüldü. 456 konutluk
lüks siteden oluşan projeler ortaya çı-
karıldı. Bu alanda, ağaçların kesildiği
için imar planlarını mahkeme 2022 yı-
lında iptal etti.  Haziran 2022'de askeri
alan için Çevre Şehircilik ve İklim de-
ğişikliği Bakanlığı yeniden plan-
lama yaptı. Bu mudur sizin doğa
sevginiz? Bu mudur sizin
Orman sevginiz? Yaratılanı,
yaradandan ötürü sevmiyor
muyduk?” diye sordu. 

SELVİ 
Sarıtaç

haber

İBB Meclisinin Eylül ayı toplantısında kürsüden seslenen CHP’li Meclis Üyesi Metin
Kaya, “Katillerin, tecavüzcülerin, tacizcilerin içerisinde kaldık” dedi

Metin
Kaya
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İ srail-Hamas savaşının başlamasından bu yana
Gazze'de 40 binden fazla Filistinli öldürüldü. İs-
rail’in soykırımına uğrayanların yarısından faz-

lası ise çocuk ve kadınlar oluşmaktadır. Tüm
dünyanın canlı yayında izlediği bu vahşete kimse dur
diyemiyor.

Ancak İsrail’in yaptığı barbarlığı anlatan film, bel-
gesel, çizgi film ve sosyal medya görüntüleri İsrail’in
canını acayip sıkıyor. Üstelik bu yayınların önüne geç-
mek için İnstagram, Twitter, Facebook ve Youtube
üzerinden algoritma kısıtlaması getirerek yayınların
önüne geçmeye çalışıyor. Bu yayınları destekleyen
aktör ve aktristler işinden ediyor.

Bu bağlamda Anadolu Ajansı’nda (AA) yukarıda
ifade ettiğim hususlar çerçevesinde dün bir haber oku-
dum. “El İsra” filmi 2025’te vizyona girmesi planla-
nıyormuş. Konusu İsrail zulmünü konu  alıyormuş.
“Senarist ve yazar Talat Özpolat’ın 2015’te kaleme
aldığı ‘EL İSRA’ isimli romandan uyarlanan aynı
isimli film Türk yapımcı şirket HMK FİLM ile İsrail-
Filistin çatışmasını beyaz perdeye taşımaya hazırlanı-
yor. İsrail-Filistin çatışmalarını konu alan filmin
kadrosunda dört ülkeden oyuncular yer alacakmış ve
New York, İstanbul, Hatay ve Kudüs'te çekilecek.
Açıkçası romanı hiç okumadım ama Gazze özelinde
kültürel çalışmaların etkisini gayet iyi biliyorum.

Şahsi kanaatim İsrail ile mücadele sivil toplum ile
eşgüdümlü olarak sanat ile yapılmalıdır. Keza Sinema,
sanatın önemli bir dalıdır. Nitekim İsrail’i en çok zorla-
yan konuların başında Gazze’deki çocuk ölümleri ve yı-
kımın resmedilmesi gelmektedir. Dolayısıyla bu alanda
entelektüel yığın oluşturmak gerekmektedir. Mesela
ABD Dışişleri Bakanı Antony Blinken 7 Ekim’den
sonra Ortadoğu’ya yaptığı ilk ziyaretlerin birini Katar’a
yapmış ve El Cezire’nin yayınlarında Gazze’den video
ve fotoğraf  paylaşımından duyduğu rahatsızlığı yetkili-
lere iletmiştir.

Dolayısıyla El İsra’da kuvvetle muhtemel İsrail’i ra-
hatsız edeceği muhtemel. Nitekim filmin yapımcıları
da bunun farkın olacak ki; AA haberine göre, “Filmin
yapımcılığını HMK Film adına üstlenen Hacı Mehmet
Kılınç, filmin temel misyonunun barış olduğuna dikkati
çekerek, "Yapacağımız filmle uluslararası seyircilere
ulaşması hedefliyoruz. Romanı okuduğumda 'bu hika-
yeyi mutlaka filme çekmeliyiz' diye düşünmüştüm.
Özellikle son dönemlerde yaşanan olaylar, senaryomu-
zun daha da güncellenmesine neden oldu. Filmimizin
temel misyonu barışı anlatmak, bunu yaparken hiçbir
dini veya milleti yargılamadan, objektif bir şekilde hi-
kayemizi sunmayı başarmak” demiş; biz de yapım ve
yayında emeği geçecek olanlara başarılar dileyerek bir
an önce filmin beyaz perde de yer almasını arzu 
ettiğimizi belirtmek isteriz.

İsrail ile mücadele 
sanatla mümkün: El İsra

T ürkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve
İstanbul Büyükşehir Belediye
(İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu,

bu sene 30’ncı yıldönümünü kutlayan Av-
rupa Konseyi Yerel ve Bölgesel Yönetim-
ler Kongresi’ne (YBYK) katılmak ve
konuşma yapmak üzere Fransa’nın Straz-
burg kentine gitti. TBB encümen üyesi ve
Eskişehir Büyükşehir Belediye Başkanı
Ayşe Ünlüce de Strazburg ziyaretinde
İmamoğlu’na eşlik etti. İmamoğlu, dün
düzenlenen YBYK öncesinde, sabah saat-
lerinde Avrupa Konseyi nezdinde T.C.
Daimi Temsilcisi Büyükelçi Nurdan Bay-
raktar Golder’i ziyaret etti. İmamoğlu, bü-
yükelçi Golder ziyaretinin ardından,
YBYK’nin düzenleneceği Avrupa Konseyi
Binası’na geçti ve kongre öncesinde bir
dizi görüşme gerçekleştirdi.

Oturuma katıldı

İmamoğlu, öğleden sonra da yine Avrupa
Konseyi Binası’nda düzenlenen “YBYK
Ulusal Yerel ve Bölgesel Yönetim Birlikleri
Konferansı Açılış Oturumu”na katıldı.
İmamoğlu, oturumun, “Ulusal birlikler
bölgesel demokrasinin ve çok düzeyli yö-
netişimin güçlendirilmesinde nasıl bir rol
oynayabilir?” başlıklı bölümünde, Norveç
Yerel ve Bölgesel Yönetimler Birliği Baş-
kanı ve Telemark İl Konseyi Üyesi Gunn
Marit Helgesen ile birlikte konuşmacı ola-
rak yer aldı. TBB olarak, Avrupa Konseyi
ile yeni dönemde daha güçlü iş birlikleri
geliştirme konusunda kararlı olduklarını
vurgulayan İmamoğlu, “Bu buluşma, yal-
nızca yerel demokrasimizin gücünü gös-
termekle kalmıyor, aynı zamanda
kıtamızın geleceğini şekillendirecek adım-
ları atmak için bir fırsat sunuyor. Yerel yö-
netimlerin ve ulusal birliklerin sahip
olduğu büyük potansiyelin yanı sıra, kar-
şılaştıkları zorlukların da bilincinde oldu-
ğumu belirtmek isterim” dedi. 

Büyük bir haksızlık

Konuşmasında Avrupa ülkelerine sert
eleştiriler yönelten İmamoğlu, “Çok dü-
zeyli yönetişim ve yerel demokrasinin güç-
lendirilmesi konusundaki
tartışmalarımızın bir diğer önemli boyutu
da uluslararası dayanışma. Ancak, üzüle-
rek söylemem gerekir ki, uluslararası da-
yanışma hususundaki ikircikli yaklaşımlar,
bu kavrama olan inancı derinden sars-
maktadır. Bunun en somut örneklerinden
birine, biz, Türkiye olarak yakından şahit
olmaktayız. Küresel bir sorun olan mül-
teci meselesine, özellikle Avrupa’nın yak-
laşımı, tarihi bir mücadele sonucunda
oluşturulan ve bugün hala hepimizin
önem verdiği ve savunduğu demokratik
değerleri zedeleyen bir noktaya gelmiştir.
Düzensiz göç ve mülteci sorununun AB
dışındaki ülkelere aktarılması ve Türkiye
gibi, Avrupa sınırı dışındaki ülkelerde tu-

tulmaya çalışılması, kalıcı bir politika ha-
line gelmeye başlamıştır. Bu konuda sergi-
lenen tutum, küresel bir sorunu çözme
arayışından ziyade, bu yükü belirli ülkele-
rin sırtına yükleme anlayışına dayanmak-
tadır. Daha da açık ifade etmem gerekirse,
‘Bu konuda Türkiye duvar olsun. Oradan
geçmesin de ne olursa olsun’ politikası
hem Türkiye’ye hem de insani açıdan
mültecilere büyük bir haksızlıktır” dedi. 

Çözüm aramalıyız

“Ortaya çıkan bu tablo, kıtanın omuzla-
rına ahlaki bir yük ve sorumluluk yükle-
mektedir” diyen İmamoğlu, “Bu yük,
sadece kaynakların dağılımında değil,
aynı zamanda toplumsal dokunun zede-
lenmesine de sebep olmaktadır. Artan aşı-
rılıklar, kamu hizmetlerindeki yetersizlikler
ve yabancı düşmanlığının yükselişi, bu
dengesizliğin yansımaları olarak hepimi-
zin karşısına çıkmaktadır. Oysaki, bu kısır
döngüyü kırmanın yolu, göç veren ülke-
lerde ekonomik ve siyasi istikrarı sağla-
maktan geçmektedir. O insanların
doğdukları topraklarda onurlu bir yaşam
sürebilmeleri, daha adil ve sürdürülebilir
bir geleceğin kapısını aralayacaktır. Bu ko-
nuda sorumluluk almalıyız. Artık, bu ada-
letsiz politikadan vazgeçip, çözümün
kaynağında aranması ve yükün paylaşıl-
ması vakti gelmiştir. Eğer küresel sorunlar

karşısında etkin bir uluslararası daya-
nışma oluşturmak istiyorsak; savaş, ça-
tışma ve iç karışıklıklar karşısında daima
birlikte hareket etmeli, çözümler aramalı-
yız” ifadelerini kullandı. 

Aksaklıklar yaşanıyor

Konuşmasında Ukrayna'da devam eden
savaşa değinen İmamoğlu, “Avrupa'nın,
özellikle Ukrayna Savaşı'na karşı göster-
diği güçlü dayanışma, bu tür krizlerde
nasıl birleşebileceğimizi göstermesi açısın-
dan önemli bir örnek teşkil etmektedir.
Ancak, üzülerek ifade etmeliyim ki, benzer
bir dayanışmayı, Filistin'deki sivil katliam-
lar karşısında, o duyarlılığı ve kararlılığı
göremedik ve gösteremedik. Avrupa'nın ve
uluslararası toplumun, her coğrafyada
yaşanan insanlık dramlarına aynı ölçüde
tepki vermesi, evrensel adalet ve insan
hakları ilkelerinin korunması açısından da
elzemdir. Vicdanımızı, her türlü zulme
karşı aynı şekilde seferber etmeli ve her
insan acısına eşit derecede sahip çıkmalı-
yız. Bu kriz süreçlerinde, yerel yönetimler
olarak, olumlu bir sınav verdiğimizi açık-
çası düşünüyorum, ama gerekli olduğu
noktalarda da aynı biçimde kriz süreçle-
rine duyarlılık gösterme konusunda,
bazen aksaklıklar yaşandığımızı ifade
etmek isterim” diye konuştu. 
HABER MERKEZİ

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Avrupa Konseyi Yerel ve Bölgesel Yönetimler Kongresi’nde konuştu. Avrupa
ülkelerini, mülteci sorunu karşısında “ikircikli yaklaşımlar” içinde olmakla eleştiren İmamoğlu, aynı duru-
mun Ukrayna ve Filistin’de yaşanan insanlık trajedileri konusunda da sergilendiğini söyledi. Ukrayna'ya
karşı gösterilen dayanışmanın Filistin'deki sivil katliamlar karşısında gösterilmediğini ifade etti

EKREM İMAMOĞLU'NDAN AVRUPA ÜLKELERİNE ÇOK SERT ELEŞTİRİ

ESEnyurt belediyesi 2024-
2025 eğitim öğretim yılının baş-
laması ile ihtiyaç sahibi ailelerin

çocuklarına kırtasiye ve günde bir öğün
beslenme desteği başlattı. Destek kapsa-
mında 10 bin 600 öğrenciye nakdi, 15 bin
öğrenciye kırtasiye yardımı ile toplamda
25 bin 600 çocuğun eğitim masraflarının
karşılanması hedefleniyor. İçerisinde okul
çantası, kareli ve çizgili defterler, resim
defteri, kuru ve pastel boyalar, kalem çe-
şitleri, silgi, kalemtıraş, yapıştırıcılar, cet-
vel ve bu malzemeleri koyabilecekleri
dosyaların bulunduğu kırtasiye setlerinin
dağıtımı devam ediyor. Bir öğün bes-
lenme desteğinin de sağlanacağı proje ile
öğrenciler, kendilerine verilen ES-
KART’lar ile anlaşmalı kırtasiyelere gide-

rek okul alışverişlerini yapabilecekler.

Lütfen okul yapalım

Destek programında çocuklar ve aileleriyle
bir araya gelen Belediye Başkanı Prof. Dr.
Ahmet Özer, “Göreve geldiğimizde sosyal
belediyeciliği en önemli hedeflerimizden
biri olarak belirledik ve Esenyurt’ta bu an-
layışın kalbi haline getirdik. Eğitim ala-
nında bu anlamda ciddi çalışmalar
yürütüyoruz. Örneğin, onlarca okulumu-
zun boya, badana ve tadilat işlerini gerçek-
leştirdik. Ancak ne yazık ki hâlâ 60 kişilik
sınıflarda eğitim görmek zorunda kalan
öğrencilerimiz var. Bir eğitimci olarak, 60
kişilik sınıflarda eğitim gören çocukların
geleceğinden umutlu olamayız. Bu nedenle
hükümete çağrıda bulunuyorum: Esen-

yurt’taki okullaşma oranı çok düşük. Lüt-
fen okul yapımına ve fiziki altyapıya önem
verelim” dedi. 

Destek açıklaması

Özer, 25 bin 600 çocuğa sundukları kırta-
siye desteği kapsamında çanta, defter,
kitap, kalem, suluk ve beslenme çantası
gibi birçok okul malzemesi dağıtacaklarını
belirterek, “Ayrıca, beslenme çantası des-
teği de veriyoruz. Çocuk Üniversitemizde
ücretsiz eğitim atölyeleri ve kurslar düzen-
liyoruz ve binlerce çocuğumuz bu olanak-
lardan yararlanıyor. 42 farklı spor
branşında ücretsiz kurslar sunuyoruz.
Geçen dönem, bu eğitimlerle 685 öğrenci-
miz tıp, hukuk, mühendislik, mimarlık gibi
önemli bölümleri kazandı. Gençlerimizi

her türlü bağımlılıktan ve kötü alışkanlık-
lardan koruyacak kültür, sanat ve spor
kurslarını düzenlemeye devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

KATLIAMA GOZ 
YUMDUNUZ!

İktidara okul çağrısı
Esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer, ilçede yaşayan 25 bin 600 çocuğa kırtasiye desteği sağlanacağını açıkladı.  Esenyurt’ta okullaşma
oranının çok düşük olduğunu belirten ve iktidara çağrıda bulunan Özer, “Lütfen okul yapımına ve fiziki altyapıya önem verelim” dedi

İş birliği şart!

Silivri Bele-
diye Başkanı
Bora Balcı-

oğlu, İRAP kapsamında
birim müdürleri ve bele-
diye personeli ile top-
lantı gerçekleştirdi.
Toplantıya, Başkan Yar-
dımcıları, birim müdür-
leri ve belediye personeli
de katıldı. Başkan Balcı-
oğlu, Silivri Belediye-
si'nin İRAP kapsamında
yürüttüğü çalışmaların
Silivri’nin afet riskine
karşı daha dirençli bir
yapıya kavuşmasını he-
deflediğini söyledi. Bu
kapsamda atılacak her
adımın Silivrililerin can
ve mal güvenliği için kri-
tik bir rol oynadığını be-
lirten Başkan Balcıoğlu,
afetlere karşı dirençli bir
Silivri için çalışmaların
sürdüğünü kaydetti.

Çalışmalar sürüyor

Silivrililerin güvenliğini

öncelediğini ifade eden
Başkan Balcıoğlu, "İlçe-
mizi olası afetlere karşı
en iyi şekilde hazırlamak
için tüm birimlerimizle
iş birliği içinde, hızlı ve
etkili adımlar atıyoruz.
Silivri’mizin ve halkımı-
zın güvenliği bizim için
birinci öncelik" dedi.
Balcıoğlu, afetlere karşı
Silivrilileri bilinçlendir-
mek için çalışmaların
sürdüğünü belirtti. Afet-
lere karşı hep birlikte
mücadele edilmesi ge-
rektiğini vurgulayan
Başkan Balcıoğlu, "Afet-
lere karşı dayanıklı bir
kent oluşturmak sadece
belediyelerin değil, tüm
halkımızın iş birliği ile
mümkün olacaktır. Bu
bilinçle hareket ederek
Silivri’mizi daha güvenli
ve dirençli bir hale getir-
meyi hedefliyoruz" diye
konuştu. HABER
MERKEZİ

FİLİSTİN’DE İKİ
DEVLETLİ 
ÇÖZÜMÜ
SAVUNUYORUZ
Ekrem İmamoğlu konuşmasının
sonunda Filisitin'de devam eden
soykırıma değinerek, “Gerek Uk-
rayna'da gerek Filistin'de, yerel
yönetimlerin aldığı inisiyatifler,
uluslararası dayanışmanın dönem
dönem en güçlü örneklerini his-
settirmiştir. Bu da her yerel yöne-
timin gurur duyacağı bir ortamı
yaratmıştır. Türkiye olarak şunu
belirtmek isterim; Ukrayna'nın
toprak bütünlüğünü savunuyoruz
ve barışın bu prensip içerisinde
inşa edilmesi gerektiğini mutlak
düşünüyoruz. Filistin’de de Filis-
tinlilerin uzun yıllardır devam
eden hak mücadelelerini ve iki
devletli çözümü savunuyoruz. Şid-
detin her türlüsüne karşı olduğu-
muzu, özellikle ifade ediyorum.
Ancak, Filistin halkına yönelik
katliamlar ve bunların durdurul-
maması, hepimiz için gerçekten
büyük bir utanç kaynağıdır. Bura-
dan çatışmaların bir an önce
sona ermesi ve kalıcı barışın tesis
edilmesi için, dayanışma içeri-
sinde ortak adımlar atmamız ge-
rektiğini de bir kez daha
vurgulamak isterim” dedi. 

Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu,
İstanbul Afet Risk Azaltma Planı (İRAP)
kapsamında Afet Koordinasyon Merke-
zi'nde birim müdürleri ve belediye perso-
neli ile toplantı gerçekleştirdi. Balcıoğlu,
“Afetlere karşı dayanıklı bir kent oluştur-
mak sadece belediyelerin değil, tüm halkı-
mızın iş birliği ile mümkün olacaktır” dedi



S essiz ve çevre dostu olmalarıyla
bilinen elektrikli araçların sayısı
her geçen gün artıyor. Bu araçların

kasko ve trafik sigortası durumunu AA
muhabirine değerlendiren Türkiye Si-
gorta Birliği (TSB) Genel Sekreter Yar-
dımcısı Balkır Demirkan, yeni çıkan
modeller ve kullanıcı ilgisine paralel ola-
rak penetrasyonun arttığını ifade etti. Si-
gortacılık ve Özel Emeklilik Düzenleme
ve Denetleme Kurumunun (SEDDK)
elektrikli araçların zorunlu trafik poliçe-
sine uyguladığı yüzde 10'luk indirimin bi-
linirliğin artması yönünde fayda
sağladığını fakat poliçe artışına katkı sun-
madığını belirten Demirkan, "8 aylık ra-
kamlara baktığımızda 20 milyon 131 bin
aracın zorunlu trafik sigortası (ZTS) po-
liçesi bulunurken, 151 bin 679 elektrikli
aracın ZTS poliçesi mevcut. Kaskoda ise
5 milyon 828 bin 712 aracın poliçe mev-
cutken, elektrikli araçlarda bu rakam 121
bin 390. Trafiğe çıkan elektrikli araçların
tamamında zorunlu trafik sigortası yapı-
lırken, kasko poliçesi tercih edenlerin
oranı yüzde 80 seviyesinde” diye konuştu.
Demirkan, son dönemlerde motosiklet sı-
nıfına giren fakat kapısı ve direksiyonu
olan elektrikli araçlar konusuna da de-
ğindi. Bu araçların satışının arttığını ve
şehir içi trafiğe çıktığına dikkati çeken De-
mirkan, şunları kaydetti: Kayıtlı araç
adetlerine bu araçlar da dahil oluyor. Ki-
lovat nedeni ile poliçe zorunluluğu bulun-
mayan (Araç tipi ruhsat ve trafik
tescilinde L6 ve benzerleri) bu araçların
SEDDK tarafından zorunlu trafik sigor-
tası kapsamı içerisinde yer almasının ve
bu araçlara yüzde 10'luk indirim uygula-
masının daha fazla fayda sağlayacağını
düşünüyoruz.” Demirkan kasko tara-
fında, sigorta şirketlerinin geçtiğimiz dö-
nemde elektrikli araçlara yönelik ürün ve
kampanyalar ile Togg gibi markalara yö-

nelik altyapı hazırladıklarını ve bu doğrul-
tuda poliçe üretimi yaptıklarını anlattı.

Özel donanım şart

Elektrikli araçların kaza yapma sıklığı ile
hasar maliyetlerinin yüksekliği nedeniyle
bu yıl poliçe fiyatlarının arttığını dile geti-
ren Demirkan, “Fiyat kampanyaları azal-
makla birlikte, kasko sigortalılık oranında
bir gerileme görmüyoruz. Elektrikli araç
sahiplerinin yüzde 80’inin kasko poliçe-
sini geçen yıla göre daha yüksek fiyatlara
rağmen yaptıkları anlaşılıyor. Elektrikli
araçları çeken çekiciler özel donanımlı
olmak zorunda ve bu ilave maliyetler geti-

riyor. Ayrıca elektrikli araçlarda elektronik
ya da bilgisayar ağırlıklı sensörler ile ko-
layca yanabilen pil alt yapıları mevcut. Bu
araçlarda meydana gelebilecek orta ve
büyük hasarların neredeyse tamamında
araç ya tamamen hasarlanıyor, yanıyor ya
da pil nedeni ile onarımları mümkün ol-
muyor. Son olarak bu araçlara yetkili ser-
vis verilmesi konularında da ciddi alt yapı
yetersizlikleri bulunuyor. Türkiye'de faali-
yet gösteren en büyük iki elektrikli araç
markasının tam teşekküllü yetkili servisleri
sadece büyük şehirlerde bulunuyor ve ta-
rafımıza onarımlar konusunda sıkıntılarla
birlikte ve kuyruk şikayetleri iletiliyor” bil-

gisini paylaştı.  Demirkan elektrikli araçlar
ile ilgili en önemli teminatın, araçların
özel araçlar ile çekilebileceği, üretimden
kaynaklı hatalar ile elektromekanik zarar-
ların teminat dışında kalacağına ilişkin
düzenlemeler olduğunu belirtti.

Poliçeler üretiliyor

Diğer teminatları hatırlatan Demirkan,
"Araç pillerindeki eskime ve yıpranma ne-
deniyle pil kapasitelerindeki azalmalarda
yine poliçelerde tanımlanan teminatlar-
dan olmuştu. Ayrıca elektrikli ve konvan-
siyonel araçların birçoğu artık otonom
sürüş ve araç kontrollerini yapabilecek
yazılımlar ile yüklü geliyor. Bu konuda
yine poliçelerde sorumluluk hacker neti-
cesinde olacak zararların üretici sorumlu-
luğunda olacağı teminat notu ile poliçeler
üretiliyor. Sektörümüz bu hasarların yö-
netimini onarım yerleri, muafiyet ve temi-
natların yeniden tanımlanması gibi
adımlarla yönetmeye çalışıyor. Buna ek
olarak sigorta şirketleri üretici firmalar ile
konuşarak ağır hasarların onarımı konu-
sunda işbirliği içerisinde hasar yönetimi
yapmaya çalışıyor." dedi.

Takip ediliyor

Kaza veya arıza durumunda, sorumlu-
luk konusunda elektrikli araçlarla ilgili
özel bir düzenleme hala bulunmuyor.
Otonom özellikleri olan, kendi yazılım-
ları ile kaza önleme sistemi bulunan,
yüksek teknolojili bu araçların sorumlu-
luklarının arıza ve kaza durumundaki
sorumlulukları dünyada da çalışma ko-
nusu olmaya devam ediyor. Demirkan,
Türkiye'de olduğu gibi dünyada da elek-
trikli ve otonom araçların sorumluluğu
konusunda çeşitli hukuki tartışmalar ol-
duğunu belirterek, Avrupa Birliği'nde bu
konuda bazı direktifler ve düzenlemeler
yapıldığını söyledi.
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Şirketten yapılan açıklamaya göre,
yılın ikinci çeyreğine ilişkin finansal
sonuçları paylaşan Turkcell, güçlü so-

nuçlar elde ederek, mobil ve sabit hizmetlerde
büyümeye devam etti. Turkcell, 30'uncu yıl kut-
lamaları çerçevesinde hayata geçirdiği kam-
panyalarla mobil abone kayıp oranını yüzde 1,5
ile son altı yılın en düşük seviyesine çekti. Sabit
geniş bant tarafında ise fiber abonelerde 42 bin
net artış sağlanarak, toplam fiber abone sayısı
2,4 milyona ulaştı. Yılın ikinci çeyrek döne-
minde net abone sayısını 346 bin artıran şirke-
tin Türkiye'deki toplam abone sayısı 43,2
milyona ulaştı. Makroekonomik faktörler göz
önünde bulundurulduğunda dirençli bir perfor-
mans sergileyen Turkcell'in grup gelirleri yılın 2.
çeyreğinde 34,9 milyar lira olurken, 14,9 milyar
TL FAVÖK ile yüzde 42,6 FAVÖK marjı elde
edildi. Net kar ise düşük kur farkı giderleri ve
etkin risk yönetiminin katkısıyla 2,9 milyar lira
seviyesinde gerçekleşti. Paycell ve Financell
markalarıyla sunduğu techfin alanındaki faali-
yetleri de Turkcell'in ikinci çeyrekteki finansal
sonuçlarına güçlü katkı sağladı. Financell'in ge-
lirleri yıllık bazda yüzde 33,9 artışla 947 milyon
liraya ulaşırken, Paycell'in güvenli ödeme çö-
zümleri yıllık bazda yüzde 15,8 büyüdü.

346 bin net abone 

Açıklamada görüşlerine yer verilen Turkcell
Genel Müdürü Ali Taha Koç, güçlü operasyonel
performanslarını yılın ikinci çeyreğine de taşı-
dıklarını belirtti. Müşteri odaklı aksiyonları ve
sundukları yenilikçi hizmetlerle yılın ikinci çey-
reğinde 346 bin net mobil abone kazandıklarını
kaydeden Koç, "Faturalı abone bazımız bu çey-
rekte net 477 bin artış gösterirken, son 1 yılda
kazandığımız faturalı abone sayısı 1,8 milyon
seviyesinde gerçekleşti." açıklamasında bu-
lundu. Koç, şirketin operasyonel başarısına dik-
kati çekerek, "Telekom alanında liderlik ana
odağımızın yanı sıra, veri merkezi işletmeciliği,
yenilenebilir enerji, yapay zeka ve siber güven-
lik alanlarına da büyük önem verdik. Uçtan uca
teknoloji sağlayıcısı konumumuzu büyütme he-
defimizle, teknolojinin ilerlemeyi tetiklediği bir
geleceği inşa etmeye devam ediyoruz. Techfin
alanındaki faaliyetlerimiz ile sunduğumuz yeni-
likçi hizmetler hem bireysel hem de kurumsal
müşterilerimizin hayatlarına değer katıyor” ifa-
delerini kullandı. DHA

UlUslararası Makinistler ve
Havacılık İşçileri Birliği (IAM) oy
kullanan işçilerin yüzde 94,6'sının

ücretlerde dört yıl içinde yüzde 33 artış öngö-
ren geçici sözleşmeyi reddettiğini duyurdu.
IAM 751. Bölge Başkanı Jon Holden, oyla-
maya dair yaptığı açıklamada, işçilerin ezici
bir oy çoğunlukla grev kararı aldığını bildirdi.
Holden, işçilerin düşük ücretlerden ve şirketin
işleri başka bir yere taşımasını önlemek için
2008'den bu yana emeklilik ve sağlık hizmet-
leri konusunda verdikleri tavizlerden dolayı
çok acı çektiklerini söyledi. Boeing ise grev
kararının ardından yaptığı açıklamada "yeni
bir anlaşmaya varmak için masaya dönmeye
hazırız" mesajını verdi. Açıklamada, "IAM li-
derliği ile vardığımız geçici anlaşmanın üyeler
tarafından kabul edilebilir olmadığı mesajı
açıktı. Çalışanlarımız ve sendika ile ilişkileri-
mizi yeniden düzenlemeye kararlıyız." denildi.

Yüzde 40 talep edildi

Sendika üyeleri, tüm hafta boyunca sosyal
medyada anlaşmayla ilgili şikayetlerini payla-
şıp daha fazla zam talep etmişlerdi. Boeing

ve IAM arasında imzalanan ve işçilerin red-
dettiği anlaşmada, 4 yıllık sözleşme kapsa-
mında işçilerin ücretinin yüzde 33 oranında
artması öngörülmüş ancak bu oran sendika-
nın müzakereler sırasında talep ettiği yüzde
40'ın altında kalmıştı. Grevin, bu yılın ikinci
çeyreğinde yaklaşık 1,44 milyar dolar net
zarar eden ve gelirinin yüzde 14,6 düştüğünü
duyuran Boeing'in karşı karşıya olduğu zor-
lukları daha da artıracağı belirtiliyor.

Büyük zarara uğradı

Boeing'de 1995'teki 10 haftalık grevden bu
yana en uzun grev olan 2008'deki 8 haftalık
grev, şirkete günde yaklaşık 100 milyon do-
lara mal olmuştu. Boeing'in 2008'de oldu-
ğundan çok daha kötü bir mali durumda
olduğu belirtiliyor. Şirket, en çok satan uçağı
olan "737 Max" tipi yolcu uçaklarının
2018'de Endonezya ve 2019'da Etiyop-
ya'daki kazalarından bu yana 27 milyar
dolar kaybetti. Boeing'in her ne kadar geliri
azalıp borcu artsa da şirketin 500 milyar do-
lardan fazla değer biçtiği devasa bir sipariş
birikimi olduğu vurgulanıyor. DHA

İşçiler grev kararı aldı

Bayrampaşa Be-
lediyesi ile Tüm
Yerel-Sen (Tüm

Yerel Yönetim Çalışanları
Sendikası) arasında yapılan
görüşmeler memura sosyal
denge zammıyla sonuçlandı.
Belediye kültür salonunda
Bayrampaşa Belediyesi ile
Tüm Yerel-Sen arasında Sos-
yal Denge Sözleşmesi imza-

landı. Sözleşmeye göre me-
murların sosyal denge ücretle-
rinde yüzde 63 artış yapıldı.
Zamdan toplam 320 memu-
run faydalanacağı açıklandı.
Sözleşmeyi belediye adına
Başkan Hasan Mutlu, sendika
adına ise Tüm Yerel-Sen
Genel Başkanı Mücahit Dede
imzaladı. İmza töreninde ko-
nuşan Başkan Mutlu, “Perso-

nelimiz bizim için çok kıy-
metli. Memurlarımızın bağlı
bulunduğu sendika ile yaptığı-
mız anlaşma gereğince
memur arkadaşlarımızın sos-
yal denge ücretlerine yüzde 63
oranında zam yaptık. Kendi-
leri ve aileleri için hayırlı olma-
sını diliyorum. Çalışanlarımızı
enflasyon karşısında koru-
maya devam edeceğiz” dedi.

Memurlara yüzde 63 zam

ABD'li uçak üreticisi Boeing'in yüzde 33 zam teklifini reddeden işçiler, greve gitme kararı aldı. Boeing ise grev 
kararının ardından yaptığı açıklamada "yeni bir anlaşmaya varmak için masaya dönmeye hazırız" mesajını verdi

Hukuk Danışmanı: Av. Cemal KARAL

genel Yayın Yönetmeni ve Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Ekrem HACIHASANOĞLu

Ga ze te miz basýn mes lek il ke le ri ne uy ma ya söz ver miþ tir.

görsel Yönetmenler
Türkan ERVAN

Taylan DAŞDöĞEN

Yazı İşleri Müdürü
Anıl BODuÇ

İmtiyaz Sahibi: Damga Reklamcılık ve Yayıncılık A.Ş. Adına
Mehmet MERT
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Gazete Damga’da yayınlanan yazı, fotoğraf ve haberlerin tamamı
veya bir kısmı kaynak gösterilmeden kullanılamaz

Basým Ye ri: Arslan Güneydoğu Matbaacılık - 
Osmangazi Mah. 3143 Sk. No: 6/2 ESENYURT/İSTANBUL Tel: 0212  886 17 94

Haber Müdürleri
Barış KIŞ

Asker AVŞAR

Spor Müdürü
Hakan SONguR

YÖNETİM MERKEZİ
Büyükşehir Mah. Belediye Cad. Beylicium AVM Kat: 3 No:101-102

Beylikdüzü / İSTANBuL Tel:+90 0212 871 36 06

Haber Merkezi: 
Bahadır SÜgÜR
Selvi SARITAÇ
Müge CESuR  
Osman KöSE
Burak BİRERDİNÇ
Semanur POLAT
Engin BELLİ
Ayşe ADLI
Yakup TEzCAN

DAĞITIM: Turkuvaz Haberleşme ve Yayıncılık A.Ş.

ATAŞEHİR:  Yeni Nesil Dağıtım İçerenköy Mah. Üsküdar Yolu Bingöller Sok. NO:4 Ataşehir-İstanbul
AVCILAR: İbrahim Cambaz Cihangir Mah. Osmanpaşa Cad.No:26a Avcılar - İstanbul    
BAĞCILAR:  MSK Basın Yayın Dağıtım Güneşli Mah. 1241 Sk No 3 B Bağcılar-İstanbul     
KÜÇÜKÇEKMECE:  Avrupa Basım Atakent Mah.222 Cad.9/1b 5 Numara K.Çekmece- İstanbul
PENDİK:  Onay Yayın Dağıtım Fevzi Çakmak Mah. Anibal Sokakno:6/A Pendik -İstanbul  

YAYIN TÜRÜ:  Ye rel Süre li Yayın

info@gazetedamga.com.tr
www.gazetedamga.com.tr

REKLAM, ABONE VE REKLAM HABER: GSM:  0533 975 32 26 

Bir yılda 1.8 
milyon abone

TÜM DÜNYADA TARTIŞILIYOR
Avrupa Parlamentosu'nda
otonom araçları da kapsa-
yan yapay zeka kanununun
geçen aylarda kabul edil-
diği ve taslağın direktif
olarak yayımlanmasının
beklendiğini anımsatan
Balkır Demirkan, “Yapay
zeka kapsamında, otonom
araçlardaki kod hataları,

araç üreticisinin sensör ve
üretim hatalarının tespiti,
loglar ve bunların tespiti
gibi konular ciddi tartışma
ve çalışma konularıdır.
Aynı zamanda araçların
kullanım ve sürücü bilgile-
rine ilişkin veri sahipliği,
kişisel veri işlenmesi ko-
nuları da tüm dünyada tar-

tışılıyor. Bu konuda yine ül-
kemizde de birçok üniver-
site, araç üreticileri ile
dağıtıcılarının çalışma
yaptığını görüyoruz. Bu ça-
lışmalar TSB tarafından
yakinen takip edilmekte,
somut gelişmeler oldukça
değerlendirilmektedir”
diye konuştu. 

Turkcell Genel Müdürü Ali Taha
Koç, 2024'ün ikinci çeyreğinde
faturalı abone sayısının 477 bin
arttığını, son bir yılda ise 1,8
milyona ulaştığını bildirdi

Türkiye Sigorta Birliği (TSB) Genel Sekreter Yardımcısı Balkır
Demirkan, trafiğe kayıtlı elektrikli araçların tamamında zorunlu
trafik sigortasının bulunduğunu fakat kasko poliçesi tercih 
edenlerin oranının yüzde 80 seviyesinde olduğunu söyledi

YuZDE 80’ı 
KASKOLu
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CHP lideri Özgür Özel'in özür talebini değerlendiren Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Birileri
çıkıyor sapla samanı karıştırarak gündeme getiriyor. 11 sene olsa da samimi nedamet

cümlelerine ihtiyaç vardır. Gezi olayları sebebiyle çıkıp özür dilemesi gereken birileri
varsa haftalarca sokakları ateşe, kaosa, gerileme, kargaşaya boğanlardır” dedi

SAPLA SAMANI
KARISTIRIYOR!

C umhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Marmara Üniversitesi Recep Tayyip
Erdoğan Külliyesi 1. ve 2. Etap Eğitim-

Öğretim Binaları Açılış Töreni'nde konuştu.
“Marmara Üniversitemizin kıymetleri men-
supları, sevgili öğrenciler sizleri selamlıyorum.
Bugün ayrı bir heyecan içindeyim. Yapım süre-
cini takip ettiğim  Marmara Üniversitesi Recep
Tayyip Erdoğan Külliyesi'ni açmaktan bahti-
yarlık duyuyorum” diyen Erdoğan, “Marmara
Üniversitesi'nden 1981 yılında mezun oldum.
Siyasi hayatım boyunca aldığım fahri doktora
ünvanlarımdan en anlamlısını 2013 yılında
üniversitemden aldım. Marmara Üniversite-
si'nde mezun olmaktan gurur duyuyorum. Bu-
rası askeri kışlaydı, parmakla gösterilecek
eğitim yeri olması için çalıştık. Marmara Deni-
zi'ne hakim külliye projesinin ilk etabını 2021
yılında tamamladık. Külliyenin iki etabından
mühendislik ve eğitim fakültesi, siyasi bilgiler
fakültesi, hangarlar, öğrenci merkezleri de yer
alıyor. 12 milyarlık yatırımla Türkiye’nin bilim
alanındaki hedeflerine biraz daha yaklaşıyo-

ruz” ifadelerini kullandı. 

Asla ayrım yapmadık

Daha sonra gündemdeki olayları değerlendi-
ren Erdoğan, “Bir nefret dalgası oluşturulmak
isteniyor. Kimseyi rengine diline göre ayırma-
dık. Muhalefet adayının nefret siyaseti karşı-
sında yanındaki tek bir cümle kuramadı. Irkçı
faşizm konusu sürekli kaşınıyor. Irkçılığın ya-
bancı düşmanlığının bayraktarı oldular. Irkçılık
adı altında Türk-İslam düşmanlığı yapılmakta-
dır. Irkçılık sosyal medyada yükseliyor. Biz
asırlar boyunca 3 kıta 7 iklimde hükümranlık
kurmasına rağmen tarihinde sömürgecilik
ayıbı olmayan bir devletiz. Gençlerimizi birbiri
ile kırdıranlar aynı kaynaklardı. Türkiye’nin
böyle tuzağa düşmemesi için çok dikkatli
olduk. Bizim karşılaştığımız sıkıntılar ile genç-
lerimiz karşılaşmasın diye çalıştık. Darbelerin
bedelini milletimiz ödedi” dedi. 

Katmanlı bir senaryo

CHP Genel Başkanı Özgür Özel'in, “Ağzıma

alamayacağım ifadelerle Gezi'ye katılanlara
'sürtük' dedi. CHP'lileri üzen sözler için özür
dilesin. Şimdi Erdoğan da onlardan özür dile-
sin ve Türkiye yeni bir aşamaya geçsin” sözle-
rine cevap veren Erdoğan, “Gezi olayları çok
katmanlı bir senaryonun parçası olduğunu an-
layacaktır. Biz bunları meşru eylem olarak gö-
remeyiz. Birileri çıkıyor sapla samanı
karıştırarak gündeme getiriyor. Kendilerince bir
özür bahsi açıyorlar. 11 sene olsa da samimi
nedamet cümlelerine ihtiyaç vardır. Gezi olay-
ları sebebiyle çıkıp özür dilemesi gereken biri-
leri varsa bunlar tabii ki demokrasiyi ve milli
iradeyi savunanlar değildir. Bu hadisede asıl
özeleştiri vermesi gerekenler, haftalarca sokak-
ları ateşe, kaosa, gerileme, kargaşaya boğan-
lardır. Asıl öz eleştiri vermesi gerekenler
haftalarca sokakları kargaşaya boğanlardır.
Çıkıp özür dilemesi gerekenler polise saldıran-
lar, esnafın camını çerçevesini indirenler, Türk
ekonomisine milyarlarca dolarlık fatura çıka-
ranlardır” açıklamasını yaptı.
HABER MERKEZİ 

Devlet nezdinde

temsil edilecek

CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
İzmir programı kapsamında Bornova
ilçesindeki Motokurye Parkı açılışına

katıldı. Özel, burada yaptığı konuşmada inter-
net üzerinden alışveriş ve uzaktan siparişin
pandemi nedeniyle çok hızlı geliştiğini belirte-
rek, Türkiye'de pazarın beklenenin 30 kat üze-
rinde büyüdüğünü kaydetti. Bu durumun yeni
bir istihdam alanı yarattığına dikkati çeken
Özel, "Bu durum yeni bir güvencesizlik alanı
da yaratıyor. Çalıştırana herhangi bir sorumlu-
luk yüklemeyen, motorun kendinde olduğu, kı-
yafetini kendinin aldığı, masrafını kendinin
yaptığı, yakıt giderini kendinin aldığı sosyal gü-
vencesinin olmadığı bir güvencesizlik haliyle
karşı karşıya geliyorlar. Biz bu konularda ge-
rekli itirazlarımızı ve önerilerimizi her daim
dile getirdik. Motokuryeleri, Türkiye'de ilk
gören ve ilk duyan siyasi parti Cumhuriyet
Halk Partisi'ydi. Covid-19 sürecinde o dö-
nemki genel başkan yardımcımız Veli Ağbaba
meseleye dikkat çeken çok önemli bir toplantı
ve birkaç eylem gerçekleştirmişlerdi. O günden
bugüne de Cumhuriyet Halk Partili belediyeler
bu konu üzerinde hassasiyet gösteriyorlar" ifa-
delerini kullandı.

Emsal teşkil etmeli

Motokuryeler için kapalı bir alan oluşturulma-
sının da gerekli olduğunu belirten Özel, "Bura-
nın tuvalet ihtiyacının giderilmesi, büfesinin
olması, korunaklı bir kapalı alan olması

önemli. Buradaki model, motokurye arkadaş-
lar tarafından beğenilir, benimsenir ise bu pro-
jeyi Bornova örneği olarak Cumhuriyet Halk
Partisi'nin Sosyal Demokrat Belediyeler Eşgü-
düm Konseyi'nde önerdiğimiz projelerin içine
koyabiliriz. Bütün Türkiye'de bu projenin
örnek alınarak uygulanmasını sağlayabiliriz.
Zaten yeni nesil belediyecilik anlayışımıza göre
bir yerdeki başarılı işin bütün belediyelerimize
emsal teşkil etmesi var. Bu açıdan Ömer Baş-

kan'a birlikte çalıştığı yönetici arkadaşlara
kurye arkadaşlara teşekkür ediyorum. Bundan
sonra onların sesini duymaya devam edeceğiz.
Motokuryelik artık bundan sonra terk edile-
mez bir meslek olduğu için bizim iktidarımızda
meslek kanunuyla, odasıyla, güvencesiyle, dev-
let nezdinde temsil edilecek. Her bir çalışanın
ayrı ayrı haklarını arayabilecekleri sendikal dü-
zenlemelerle elimizden gelen en büyük katkıyı
yapmaktan geri duymayacağız" dedi.  DHA

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, "Motokuryelik bizim iktidarımızda meslek kanunuyla, odasıyla,
güvencesiyle, devlet nezdinde temsil edilecek. Her bir çalışanın ayrı ayrı haklarını arayabilecekleri
sendikal düzenlemelerle elimizden gelen en büyük katkıyı yapmaktan geri duymayacağız” dedi

16 belediyeye
PARA CEZASI!
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Işıkhan, “İncelemelerini
tamamladığımız 16 belediyeye 25 milyon 700 bin lira idari para
cezası adımını attık. Bunun yanında işçilere ödenmeyen 118 milyon
liralık işçi alacağının 49 milyon lirasının ödenmesini sağladık” dedi

Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanı Vedat Işıkhan, Van Va-
liliğini ziyaret ederek kentteki

yatırım ve hizmetler ilgili Vali Balcı'dan
bilgi aldı, AK Parti İl Başkanlığında dü-
zenlenen "Türkiye Buluşmaları" progra-
mına katıldı. “Sendikal baskı, toplu işten
çıkarma, ayrımcılık gibi konularda incele-
melerini tamamladığımız 16 belediyeye
25 milyon 700 bin lira idari para cezası
adımını attık” diyen Işıkhan, “Bunun ya-
nında işçilere ödenmeyen 118 milyon li-
ralık işçi alacağının 49 milyon lirasının
ödenmesini sağladık. Kalan 69 milyon li-
ranın da işçilere ödenmesi için idari yön-
den adımları attık. Bunu da ödeteceğiz.
Ayrıca, konusu suç teşkil eden eylemler
için de Bakanlık olarak Cumhuriyet
Başsavcılığına suç duyurusunda bu-
lunduk. Hukuken emekçilerimizin
yanında, takipçisi olacağız. Nite-
kim en son bildiğiniz gibi
Van'da haksız yere işten atıldığı
için 21 işçimiz mahkeme yoluyla
işlerine iade edildi. Diğer vatan-
daşlarımızın da bu hukuki sü-
reçte yanlarındayız. Bunlar
gibi teftişlerimizin devam
ettiği belediyeler var.
Oralarda da eğer
bir hak gasbı tes-
pit edersek gere-
keni yapacağız.
Bu konuda
son söz ola-
rak şunu
söylüyo-
rum;

işçilere, emekçilere bu zulmü reva gören-
ler, bir daha ağızlarına emek ve emekçi
laflarını almasınlar. 'Biz emek dostu par-
tileriz' demesinler” ifadelerini kullandı. 

Hayati önem taşıyor

Hem içeride hem de dışarıda siyasi ve
ekonomik istikrarı sağlamanın büyüme
evresinde olan ülke için hayati önem taşı-
dığını anlatan Işıkhan, “Öncelikle içeride
kalkınma hamlelerimizi başarıya ulaştır-
mak, sonrasında ise küresel ölçekte Tür-
kiye'yi hak ettiği seviyeye çıkarmak
hepimizin ortak arzusu. Hedeflerimiz
büyük, yolumuz uzun. Ancak azmimiz
ve geleceğe dair umutlarımız da bir o
kadar büyük. Son 23 yılda Türkiye'yi ma-
hallelerimizden başlayarak büyüttük,

bugünlere getirdik. İnşallah bu-
günden sonra da yine mahal-
lelerimize kadar ulaşarak
sorunumuz varsa çözmenin
gayreti içerisinde olacağız. Bu
anlamda Bakanlık olarak özel-
likle istihdamın arttırılması, ni-
telikli işgücü ve sosyal güvenlik

konuları öncelikli gün-
dem maddeleri-

miz arasında
yer almaya
devam ede-
cek” dedi. 

İYİ Parti Genel Başkan
Yardımcısı ve Tekirdağ 

Milletvekili Selcan Taşçı
Hamşıoğlu, “Doğduğu

anda bir çocuk, o aileye
emanet edilebilir mi,

edilemez mi, devlet bunun
testini gerçek verilere

dayalı olarak mutlaka
yapmalıdır" dedi

İYİ Partİlİ Selcan Taşçı Hamşıoğlu,
TBMM'de basın toplantısı düzenledi.
Hamşıoğlu, Tekirdağ'da 2 yaşındaki

bebeğin istismar sonucu entübe edilmesinin
yanı sıra aynı kentte 3 farklı olayın daha yaşan-
dığını belirterek, kentte uyuşturucu kullanımı ve
silahlanmanın arttığını söyledi. Selcan Taşçı
Hamşıoğlu, çocukların korunması için devlet-
ten beklentileri olduğunu kaydederek, "Çocuk
doğduğu anda, o çocuğun hangi ortama gö-
zünü açtığının fark edilmesi devlet için bir yü-
kümlülüktür. Vatandaşlarının canını, yaşama
hakkını garanti altına almış her bir devlet için

çocuğun hangi ortama doğduğu, Sıla olayında
olduğu gibi madde bağımlısı bir annenin kuca-
ğına mı emanet ediliyor, resmi nikahsız evlili-
ğinde aynı ortamda bulunduğu biriyle birlikte
yaşayan, gece işçisi olarak çalışan bir anneye mi
emanet ediliyor; çünkü eğer öyle yapılıyorsa
zaten bu çocuğun, sağlıklı bir şekilde büyümesi,
tehlikeden azade bir şekilde büyümesi beklene-
mez. Dolayısıyla aslında, ellerimizle çocukları-
mızı bu tehditlerin, tehlikelerin kucağına
bırakıyoruz. Ben, doğum anındaki bu farkında-
lığı oluşturmayan bir yönetim anlayışının, son-
rasında 'Çocuklarımıza neden böyle şeyler

oluyor' diye ağlayıp, sızlamasını son derece sa-
mimiyetsiz buluyorum. Doğduğu anda bir
çocuk, o aileye emanet edilebilir mi, edilemez
mi, devlet bunun testini gerçek verilere dayalı
olarak mutlaka yapmalıdır. Çocuklarımızı
ancak böyle koruyabiliriz" ifadelerini kullandı.

Nasıl bir test olacak!

Devletin nasıl bir test yapacağı sorulan Hamşı-
oğlu, "Test derken şunu kastediyorum; Sıla ola-
yındaki anne, cezaevine uyuşturucu nedeniyle
girmiş. Cezaevinden yeni çıkmış, madde ba-
ğımlısı olduğu herkes tarafından biliyor. Müzik-
holde çalışıyor ve evlilik dışı ilişkisi var. 2 ve 5
yaşında 2 kızı var, bakacak kimse yok, madde
kullanımından dolayı kime bıraktığının farkında
bile değil. Bu aile, bir çocuğun emanet edilebile-
ceği bir aile midir?" diye konuştu.  DHA

Aile test edilmeli!

Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip 

Erdoğan
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Cemevleri ibadethanedir

resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de basın:(2088570)

İHALE İLANI
ZEYTİNBURNU BELEDİYE BAŞKANLIĞINDAN

İhalenin Konusu : İlçemiz, Veliefendi Mahallesi, 1659 ada 56, 57, 58, 59 ve
60 parsel sayılı taşınmazlar üzerinde bulunan Buz Pisti Spor Tesisinin 20 (yirmi) yıl süreyle 
intifa hakkı tesis edilmesi ve intifa hakkı bedeli karşılığı işletilmesi işi.
İhale Tarih ve Saati : 26/09/2024 – 10:30 
İhalenin Yeri : Zeytinburnu Belediyesi Encümen Toplantı Salonu 

Beştelsiz Mahallesi, Belediye Caddesi, No:5,
Zeytinburnu/İSTANBUL

İlgili Müdürlük/Birim : Kentsel Dönüşüm Müdürlüğü/Emlak Yönetim Şefliği /Tel: 
0212 413 11 11-3074                                     

İhale Usulü : 2886 sayılı Devlet İhale Kanun’ un 35/a maddesine göre 
Kapalı Teklif Usulü 

Evrakların son verilme tarihi, saati ve yeri: 25/09/2024 - 16:00 Yazı İşleri Müdürlüğü

Yıllık muhammen bedel : 200.000,00 TL+KDV       
Geçici teminat %3 : 6.000,00 TL                    
İhale şartnamesinin görülebileceği veya satın alınabileceği yer: İhale şartnamesi 
1.000,00 TL bedelle Kentsel Dönüşüm Müdürlüğünden satın alınabilir veya 
ücretsiz görülebilir. 

İHALEYE KATILABİLME ŞARTLARI  
İhaleye katılacak olanlar, ihale ilanında belirtilen gün ve saatte aşağıdaki belgelerle birlikte Be-
lediye Encümeni Toplantı Salonunda hazır bulunacaklardır.
1) GERÇEK KİŞİLER İÇİN:
a) T.C. Kimlik Numarasını ihtiva eden nüfus cüzdan suretinin,
b) İhale tarihi itibariyle son bir yıl içerisinde alınmış Ticaret ve/veya Sanayi Odası veya ilgili
Meslek Odası siciline kayıtlı olduğunu gösterir belgenin aslı veya onaylı suretinin,
c) Gerçek kişiler adına vekâleten iştirak ediliyor ise, teklifte bulunacak kimselere ait 
vekâletnamelerin,
d) İhale tarihi itibariyle son bir yıl içerisinde düzenlenmiş imza beyannamesinin, 
e) Kamu ihalelerine girmeye yasaklı olunmadığına ilişkin yazılı taahhütnamenin, 
2) TÜZEL KİŞİLER İÇİN:
a) İsteklinin Türkiye’de yerleşik olması gerekmektedir.
b) Mevzuatı gereği kayıtlı olduğu Ticaret ve/veya Sanayi veya ilgili Meslek Odası belgesinin, 
c) Mevzuatı gereği tüzel kişiliğin idare merkezinin bulunduğu yer mahkemesinden veya siciline
kayıtlı olduğu Ticaret ve Sanayi Odasından veya benzeri bir makamdan ihale tarihi itibariyle
son bir yıl içerisinde alınmış tüzel kişiliğin siciline kayıtlı olduğuna dair belgenin aslı ve onaylı
suretinin,
d) Teklif vermeye yetkili olunduğunu gösteren noter onaylı imza sirkülerinin,
e) Tüzel kişi adına vekâleten iştirak ediliyor ise, teklifte bulunacak kimselerin vekâletnamelerin,
f) Kamu ihalelerine girmeye yasaklı olunmadığına ilişkin yazılı taahhütnamenin,
İbraz edilmesi zorunludur. 
3) TÜM İSTEKLİLER İÇİN AŞAĞIDAKİ ŞARTLARIN YERİNE GETİRİLMESİ 
GEREKMEKTEDİR: 
a) İsteklilerin 2886 sayılı Devlet İhale Kanunu’na uygun olarak geçici teminat vermeleri gerek-
mektedir.
b) İsteklilerin şartname bedelini yatırdığına dair makbuz vermeleri gerekmektedir. 
c) İsteklilerin ihale tarihinden önceki en az 5 (beş) yıl içerisinde Türkiye’de buz sporları ala-
nında birden fazla resmi uluslararası turnuva düzenlemiş olması gerekmektedir.
d) İsteklilerin buz sporlarında en az 5 (beş) yıl tecrübesi olmalı ve bu husus belgelendirilmelidir.
e) İstekliler, gelirler ve kurumlar vergisi borcu olmadığına dair ihale tarihinden önceki 3 ay
içinde alınmış belgenin aslı veya sureti ile sosyal güvenlik prim borcu olmadığına dair ihale tari-
hinden önceki 3 ay içinde alınmış belgenin aslı veya suretini getirmek zorundadır.
f) İsteklilerin tebligat için adres, irtibat için telefon numarası ve elektronik posta adresi bildirmesi
gerekmektedir.
g) Daha önce Belediyemiz ihalelerine girip işi zamanında bitirmeyen, kira, ecrimisil vs. birikmiş
borcu olan veya bu nedenle haklarında dava açılmış yahut yargı organından karar alınmışlarla
herhangi bir nedenle sözleşmeleri feshedilmiş olanların idareyi yeni zarara sokmamak, güç du-
rumda bırakmamak amacıyla teklifleri kabul edilmeyecektir.  
h) İsteklilerin ihale saatinden önce ihale şartnamesini incelemeleri ve tekliflerini de bu şartna-
melerde belirtilen şartlar çerçevesinde 25.09.2024 tarih ve saat 16.00’a kadar Belediyemiz
Yazı İşleri Müdürlüğüne teslim etmeleri gerekmektedir.
i) İşbu ihale 2886 sayılı Devlet İhale Kanunu’na göre düzenlenmiş olup, talep edilen bütün bilgi
ve belgelerin (teklif mektupları ve geçici teminatlar dâhil) bu kanuna uygun olması gerekmektedir.
j) Faksla yapılacak müracaatlar ve postada meydana gelebilecek gecikmeler kabul edilmeyecektir.
İlan olunur.

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun her fırsatta dile getirdiği “Cemevleri ibadethanedir.
Nokta” sözü, İBB Meclisi'nin aldığı kararla resmileşti. İBB Meclisi'nin onayıyla mayıs ayında
kurulan Dini Kurum ve Topluluklarla İlişkiler Şube Müdürlüğü'nün görev ve çalışma yönet-
meliği teklifi, İBB Meclisinin dünkü oturumunda oy çokluğuyla kabul edildi. İBB Meclisi
CHP Grup Başkanvekili Ülkü Sakalar, “Başkanımızın zaten vizyonu buydu” dedi

İbb Meclisi tarafından
kabul edilen İBB Dini
Kurum ve Topluluk-

larla İlişkiler Şube Müdürlüğü-
nün görev ve çalışma
yönetmeliği ile müdürlüğün teş-
kilat yapısı, hukuki statüsü,
görev, yetki, çalışma usul ve esas-
ları belirlendi. Şube müdürlü-
ğünde görevli memur, sözleşmeli
personel, işçi statüsünde perso-
nel ile diğer personelin tanımı ya-
pıldı. Şube müdürlüğünün
sorumluluk alanındaki ibadetha-
neler arasında cami ve mescitle-
rin yanında cemevleri ve diğer
dinlerin ibadethaneleri de sayıldı.
Şube Müdürlüğünün görevleri
arasında dini kurum ve topluluk-
lardan gelen teklif, görüş ve ta-
lepleri incelemek, değerlendirmek
ve ilgili kurum birimlerine iletil-
mesini sağlamak ve takibini yap-
mak olarak sayıldı. Kamu
hizmetinin tarafsızlığı ve eşitlik il-
kesi gözetilerek dini kurum ve
topluluklara ait ibadethaneler
için bina ve tesis yapılması, bu
bina ve tesislerin bakımı ve onarı-
mına yönelik talepleri değerlendi-
rilmesi, yapımı ve gerektiğinde
ilgili kurum birimlerine iletilmesi
ve takibi de müdürlüğün görev-

leri arasında tanımlandı. 

ayrım yapılmayacak

Dini kurum ve topluluklara ait
ibadethaneler için gerekli mal-
zeme desteğinin sağlanması, dini
kurum ve toplulukların eğitim ve
kültür faaliyetlerinin desteklen-
mesi ve geliştirilmesi, inanç grup-
ları, sivil toplum kuruluşları ve
kamu kurumlarıyla ortak çalış-
malar yapılması, etkinlikler dü-
zenlenmesi ve gerektiğinde destek
sunulması da şu müdürlüğünün
görev tanımı içerisinde yer aldı.
İbadethaneler arasında ayırıma
yol açacak karar ve işlemlerden
kaçınılması, dini kurum ve toplu-
lukların kamusal hizmet ve ola-
naklardan eşit bir şekilde
yararlanabilmesi için gerekli ted-
birlerin alınması İBB Dini Kurum
ve Topluluklarla İlişkiler Şube
Müdürlüğü’nün, görev ve ça-
lışma yönetmeliğinde özellikle
vurgulandı. 

büyük tartışmalar çıktı

Alınan kararı değerlendiren İBB
Meclisi CHP Grup Başkanvekili
Ülkü Sakalar, “Avrupa İnsan
Hakları Mahkemesi'nin bugüne
kadarki cemevleri kararları or-

tada. Danıştay’da da pek çok
açılmış dava var. Biz geçmişten
beri zaten hep aynı şeyi söylüyo-
ruz. Geçtiğimiz dönemde de bu
mecliste, cemevlerinin ibadethane
statüsünde olmasına ilişkin
önerge verdik. Fakat çoğunluk
bizde değildi. AK Parti çoğun-
luğu vardı. O dönemde redde-
dildi. Büyük tartışmalar çıktı.
Fakat biz, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi'nin tüm ibadethanelere
yönelik hizmetleri için bunu tek
bir müdürlük çatısı altında topla-
mak için dini kurum ve topluluk-
larla ilişkiler müdürlüğünü
kurduk. Bu müdürlüğün tam ola-
rak hangi ibadethane, hangi top-
luluklara, nasıl bir hizmet
vereceğini açıklamak için mevcut
kanunlar çerçevesinde bakış açı-
mızı da ortaya koyarak, ibadet-
hane tanımını getirdik. Bizim için
ibadethane. Bu kanun kapsa-
mında İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi'nin hizmet edeceği
ibadethaneler, ‘cami, mescit,
cemevi, kilise, havradır’ dedik. Ve
ismini net koyarak, müdürlüğün
tüm bu ibadethanelere eşit hiz-
met götüreceğini yönetmelikle
düzenledik” diye konuştu.
haber MerKeZİ

CHP’li İBB ve Bakırköy Meclis
Üyesi Caner Kılıç, gündem
dışı konuşmasında deprem

konusuna değindi. “İstanbul’umu-
zun kentsel dönüşüm karnesinden
bahsetmek istiyorum” diyen Kılıç,
Marmara Bölgesini afetlere karşı daya-
nıklı ve dirençli kılmak gerektiğini, bu
bölgede yaşanacak bir doğal afetin yı-
kıma dönüşmesinin ise ülkenin beka so-
runu olacağını söyledi. Kılıç, 1999
depreminde yaşanan can ve mal kayıp-
larını da hatırlatarak, deprem bölge-
sinde sadece 3 kat imarlı olan
Taavşancıl Beldesi'nde bir yıkım olmadı-
ğına dikkat çekti. 1999 depreminin ülke-
mize olan mali yükünün yaklaşık 20
milyar dolar olduğunu belirten Kılıç,
deprem sonrası toplanan yardımlara
karşılık planlanan 25 bin 354 konutun
21 bin 162’sinin tamamlanarak hak sa-
hiplerine teslim edildiğini, deprem son-
rasında toplanan ek vergilerle birlikte
Özel İletişim Vergisi ile de 2000-2022
arası 39 milyar dolar toplandığını ifade
etti. “Bu parayla 1 milyon konut yenile-
nebilirdi” diyen Kılıç, “1999’dan itibaren
8 adet imar af yasası çıkarıldı. 2018’de
imar barışıyla yasadışılık meşrulaştırıldı,
İmar barışıyla 5.2 milyar dolar kazanç
elde edildi. Bu parayla 135 bin konut ya-
pılabilirdi” ifadelerini kullandı. 

11 kez değiştirildi

Caner Kılıç, “1999 Ağustos ayından
2024 yılı Temmuz ayına kadar olan sü-
reçte; 38 kanun ve kanun hükmünde 28
kararname, 2001- 4708 Sayılı Yapı De-

netimi Hakkında Kanunda 6 yönet-
melik, 17 tebliğ, 9 genelge çıkarılmış-
tır. Yapı üretim ve denetim süreçleri
kağıt üzerinde kaldı. Rant odaklı şe-
killenen yapı üretim sürecinde dene-
tim sağlıklı bir şekilde yapılamadı.

2004- 5162 Sayılı Toki Yasasında Deği-
şiklik, 2005- 5366 Sayılı Yıpranan Tarihi
ve Kültürel Taşınmaz Varlıkların Yenile-
nerek Korunması ve Yaşatılarak Kulla-
nılması Hakkında Kanunla bütüncül
uygulama kısıtlandı, sit alanlarının bü-
tünlüğü bozuldu, koruma amaçlı imar
planları işlevsizleşti. 2005- 5393 Sayılı
Belediye Kanunun 73. maddesi ile kent-
sel dönüşüm kavramı tartışılmaya baş-
landı, lüks konutlar oluşturuldu, doğal
ve çevresel özellikler gözardı edildi. Be-
lediye Meclisi tarafından eskiyen kent
dokularının yenilenmesi kapsamında
alınan karar ile kent içerisinde ne kadar
rant alanı varsa imara açılmaya baş-
landı. 2012- 6306 Sayılı Afet Riski Altın-
daki Alanların Dönüştürülmesi
Hakkında Kanunla, zemin yapısı veya
üzerindeki yapılaşma sebebiyle can ve
mal kaybına yol açma riski taşıyan
‘Riskli Alan’Cumhurbaşkanınca karar-
laştırılan alan, ‘Rezerv Alan’da, 6306 sa-
yılı Kanun uyarınca gerçekleştirilecek
uygulamalarda yeni yerleşim alanı ola-
rak kullanılmak üzere, Toplu Konut İda-
resi Başkanlığının veya İdarenin talebine
bağlı olarak veya resen Bakanlıkça belir-
lenen alanlar olarak belirlendi.  Askeri
alanları, sahiller, yesil alanlar ve hazine
arazileri imara açıldı, kamu mülkiyetin-
deki alanlar özelleştirildi, yapıların güç-

lendirilmesi imkânı gözardı edildi, yü-
rürlüğe girdiği tarihten itibaren 11 kez
değiştirildi” bilgisini verdi. 

Kızılay çadır sattı

Rezerv alanı ve riskli alan tanımının
amacı dışında rant aracı olduğunu belir-
ten Kılıç, “Torba yasalarla 6 Şubat 2003
depremi sonrası 6306’nın revizyonu
olan 7471 sayılı afet riski altındaki alan-
ların dönüştürülmesi KHK ile değişti-
rildi. Bu arada kurumsal yapı AFAD’ın
kurulmasıyla, Deprem Konseyi, Sivil
Savunma Müdürlükleri, Afet İşleri
Genel Müdürlüğü kapatıldı. AKUT ve
TSK’nın yetkileri sınırlandı. AFAD’ın
tecrübesizliği nedeniyle 6 Şubat dep-
remlerinde en kritik olan ilk 72 saat içe-
risinde sahada etkin olunamadı, TSK ilk
anda müdahale edemediği için kayıp-
larda ciddi artış yaşandı. Yapılan poli-
tika değişiklikleriyle TOKİ inanılmaz
yetkilerle donatıldı. 1984-2002 arasında
yüzde 50-60 oranında sosyal konut üre-
timi yapan TOKİ, 2002-2022 arasında
sadece yüzde 10’unu sosyal konut ürete-
bildi, ürettiklerinin yüzde 90’ı ise kaynak
geliştirme adı altında lüks konut projele-
rinden oluşmaktaydı. Emlak Kredi Ban-
kası, ev yapmak isteyen ihtiyaç
sahiplerine kredi veren bir bankaydı.
Banka kapatıldı, Emlak Konut Gayri-
menkul Yatırım Ortaklığı adı altında
TOKİ içine gömüldü.  Arsa Ofisi kapa-
tıldı, tüm gayrimenkuller TOKİ içine
gömüldü. TOKİ 132 bin  kaynak geliş-
tirme projesinin yüzde 75’ini İstanbul’da
yaptı. Emlak Konut’un İstanbul’da yap-
tığı 93 bin konutun 64 bini kamu arazi-
lerine lüks konut olarak yapıldı. Devlet
Planlama Teşkilatı kaldırıldı, Kızılay şir-
ketleşti, kötü gün dostuyken şirketleşme
ve kar amacıyla afet sırasında çadır
sattı” eleştirisinde bulundu. 

227 rant projesi

Son 20 yılda İstanbul'un rant projeleri
ile öne çıktığını savunan Kılıç, 227 adet
büyük ölçekli rant projesinin gözle görü-
lür olduğunu dile getirerek, “İmar planı
süreçleri, plan değişikleri, mevzuat ve
yönetmelik açısından değerlendirildi-
ğinde, özelikle öne çıkan 130 proje tüm
kamuoyuna mal olmuştur. Yapılan plan
değişiklikleri ile 17’si yeşil alan, 8’i askeri
alan olan toplam 78 donatı alanı imara
açılmış, 3 buçuk milyon metrekare do-
natı alanından toplam 16 milyon metre-
kare inşaat üretilmiştir. Donatı alanları,
orman alanları ve askeri alanlar imara
açılarak ya da imarlı parsellerde emsal
artışı yapılarak, özel şirketler hasılat
paylaşımıyla zengin edilmiş, toplam 85
milyar dolarlık rant üretilmiştir. Bu ran-
tla İstanbul’daki orta ve üzeri riskli yapı-
ların tamamı 4 kere dönüştürülebilirdi”
dedi. Meclis üyesi olduğu Bakırköy’den
örnek veren Kılıç, “32 milyon metreka-
relik ilçenin yüzde 40’ının idari yetkisi
bizde ancak plan yetkisi bakanlıklarda.
Geçtiğimiz 30 yıl içerisinde Koru Florya,
Sümerbak Arazisi, Polis Okulu ve Ata
köy Sahilleri Rant proje alanlarına dön-
üştürülmüştür. Bakırköy’ün toplam yapı
stoğunun 13 bin olduğu ve yüzde
80’inin ise 2000 öncesi yapılardan oluş-
tuğu göz önüne alındığında, bu rant ile
Bakırköy’ün 2000 öncesi yapılan yapıla-
rının tamamın yenilenip güçlendirilebi-
lirdi” açıklamasını yaptı. 

İBB Meclisi’nin ikinci oturumunda konuşan CHP Meclis Üyesi Caner Kılıç, İstanbul'un 25 yıllık karne-
sini çıkardı. Kılıç, deprem kapsamında alınan vergiler ve yardımlara rag�men mevcut yapı stoğunun
yenilenmediğini, bir arpa boyu yol alınmadığını, üstelik İstanbul’da kamusal alanların ranta kurban
edildiğini söyledi. Son 20 yılda 227 adet büyük ölçekli rant projesi yapıldığını ifade eden Kılıç, “Özel
şirketler hasılat paylaşımıyla zengin edildi, toplam 85 milyar dolarlık rant üretildi” diye konuştu. 

ıSTANBUL RANTA
KURBAN EDıLDı!

selvi sarıtaç

haber

SADECE YÜZDE 8’İ
DÖNÜŞTÜRÜLDÜ!

6 Şubat 2023 Kahramanmaraş mer-
kezli depremiyle ilgili de konuşan Caner
Kılıç, yine can ve mal kayıplarını sırala-
yarak, Cumhurbaşkanının 319 bininin 1
yıl içerisinde olmak üzere toplam 650
bin konut yapılacağını söyleyerek, “Bir
yıl sonra teslim edilen konut sayısı tüm
deprem bölgesinde 75 binde kaldı” dedi.
2023 depremlerinin mali yükünün 104
milyar dolar olduğunu ifade eden Kılıç,
beklenen büyük İstanbul depreminden
bahsettti. “İstanbulda bulunan 1,2 mil-
yon yapının yüzde 70’ine denk gelen
yaklaşık 850 bini 2000 yılı öncesine ait”
hatırlatmasında bulunan Kılıç, “Son 12
yılda sadece 91 bin 600’ü yani yüzde 8’i
dönüştürüldü. 1999 depreminden sonra
bakanlığın İstanbul’a yaptıkları İPA’nın
2023 Kasım’da yayınladığı kitapçığa
göre 6306 kapsamında ÇŞB tarafından
toplam 20,8 ml metrekareye denk gelen
67 riskli alan, 418 ml metrekareye denk
gelen 179 rezerv alanı, 92 bin 600’de
riskli yapı ilan edilmiş. Buna karşın;
İBB Deprem Risk Yönetimi ve Kentsel
İyileştirme Daire Başkanlığı tarafından
‘Kentsel Dönüşüm Stratejisi’ oluştur-
mak amacıyla İstanbul geneli Etki
Analizi, Değerlendirme Çalışması’nda;
144 adet afet öncelikli müdahale alanı
belirlenmiş, bu alanlarda da 151 bin
riskli yapının olduğu belirtilmiştir.
İBB’nin çalışmasında belirlenen bu
144 Müdahele Alanı içerisinde 6306

sayılı kanun kapsamında belirlenen
alanlardan sadece 2 tane riskli alanın,
7 de rezerv alanın kaldığı, 6306 kapsa-
mındaki rezerv ve riskli alanların büyük
kısmına sosyal konut yerine lüks konut
üretimi yapıldığı görülmüştür. 8 ilçede
toplam 20 milyon metrekarelik önce-
likli müdahale alanı belirlenmiş ama
bu alanlar 6306 kapsamında ne rezerv
ne de riskli alan olarak görülmekte”
ifadelerini kullandı. 



9güncel 14 EYLÜL 2024 CUMARTESİwww.gazetedamga.com.tr

ali_ibrahimonsoy@mynet.com

ÖN-SÖZ

S ezai Sami ile uzun bir süredir görüşe-
medik. Araya günler girdikçe söyleye-
cek ve yazacaklarının biriktiğini

biliyorum. Hemen her görüşmemizde deney ve
tecrübe birikimlerinin güncel yaşamla birleşti-
rip toplumsal ilişkilerde olması ya da olma-
ması gereken tavırlar diye serzenişte bulunur.
Bu seferde öyledir;

“Geçmiş deneyleri bilmeyen gelecek için ne
beklentisi içinde olduğunu bilemez. Her
makam ve mevki gelip geçici olup daimî olan
ise insan evladının kendine, topluma ve do-
ğaya olan sorumluluklarıdır.

Makam ve mevkilerin verdiği keyfiyet hırs,
haset ve bencilliktir. Bunun akışına kim kendini
kaptırırsa görmeyen göz, duymayan kulak, ko-
nuşmayan dil olur. Bunlar dostlarını kaybeder,
toplumdan uzaklaşır insani değerlerini yitirir,
sonlarının hiç iyi olmadığı yaşamda görülmüştür.

Roma’nın ünlü komutalı Sezar’ı bilmeyen
yoktur. Kudretli ve kazanma hırsı olan bu kişi
seçimle de senatoya geldi. Akdeniz’i bir Roma
Denizine çevirdi. Kuzey Afrika sahili, Orta
Doğu, Anadolu ve Balkanlar Roma’ya bağlı
birer eyalet konumuna geldi. Kleopatra’nın
Mısır’ı bile onun önünde eğildi. O kadar hırs
yaptı ki birlikte iktidarı paylaştığı kişileri bile
yanından uzaklaştırdı. Peki, Sezar’ı nasıl ha-
tırlarız “Brutus” tan.

Çok uzak tarihe gitmeye gerek yok. Geçen
yüzyılın ortasını Avrupa kıtasında birkaç ülke
yönetimi savaştan ve kandan beslenmişti, ha-
tırladınız mı? 1. Pazar Paylaşım savaşında
ağır yenilgi alan Almanya bundan ders alma-
dığı görüldü. Sistemin jandarmaları tarafın-
dan Osmanlı’dan sonra Çarlık Rusya açık bir
pazardı. 1917 Ekim Devrimi Rusya’nın açık
Pazar olmasını engelledi. Rusya’nın pazardan
çıkması ve kendi yenilgilerini buna bağlayan
Almanya yönetimi “tek halk, tek imparator-
luk ve tek lider” söylemi etrafında toplan-
maya başladı. Bunun hayata geçmesi için
Almanca konuşan ülkeler işgal edil. Bu da
yetmedi “yaşam alanı” çevresini gittikçe ge-
nişletti ülkemizin sınırlarına kadar dayandı.

İtalya’da Mussolini “kara gömleklilerini”
haklarını aramak için grev yapan işçilerin
üzerine sürdü. Almanya kendisiyle aynı de-
ğerde olan İspanya’nın Franko yönetimine
desteğini verdi. Aralarında Alman savaş uçak-
larının da bulunduğu bir İspanya uçak filosu
Guernica kasabasını yerle bir etti. Başta Av-
rupa olmak üzere yer kürenin birçok yerini ta-
rumar eden Hitler siyanür içerek, Mussolini
ayaklarından asılarak hayatları son buldu.
Bunların dertleri neydi; “Tek halk, tek impa-
rator ve tek lider” sultasıydı.

Günümüzde birilerinin hala yere göğe sığdı-
ramadı cihan sultanlığının son kişisi ülkesini
İngiliz kraliyet deniz altısıyla neden ve niçin
terk ettiğini unutmayıp sorgulamasını yapmalı.
Sorgulama derken 1960’lı yıllardan günü-
müze kadar yaşanan süreçte özellikle devletin
sivil, asker ve diğer güvenlik kuruluşlarının yö-
neticileri geldiği ve işgal ettiği makamı içine
sindirememiş hırs ve hasetlik içinde.

Devlet görevlileri yurttaşı koruyup kolla-
mak ve mağdurun yanında olmakla görevlidir.
1969 ve 70 yılında çalışanların sendikal ör-
gütlenme ve ekonomik hakları için toplantılar
olur. Bu toplantılar sendika binasında yapılır.
Katılımcıların hemen hepsi işyeri temsilcisi ve
sendikaların yöneticileridir. Zamanın 1. şube
müdürü toplantıyı basar masaların üzerine
çıkıp tehdit ve şiddetini hiddetli bir biçimde
dile getirir. Aynı kişiyi 1970’li yıllarda işveren
sendikaları avukatı olarak karşımıza çıkar.

Ordunun keskin nişancısı, istihbaratın
önemli şahsiyet ve emniyetin hukukçu müdürü
aynı dönemde birbirlerinden haberli çalıştığını
öğreniyoruz. Arnavutköy de sabaha karşı evin
basılması, Maltepe ve Tokat’ın Almus ilçesinin
yeni adıyla Ataköy’ünde hedef gözetilerek ateş
edilmesi, emir verilmesi ve uygulanması tarihi
bir gerçektir. Peki, bunlardan sorumlu başba-
kan kimdi? Dönemin Kandıralı vekillerden
Nihat Erim 12 Mart’ın başbakanıydı. Peki,
sonları ne oldu?

12 Eylül’ün generalleri “netekimin” asker
ve sivil yöneticileri yargılandı. 12 Eylül yargı-
lanma davasında rütbeleri söküldü. Dönemin
adalet bakanı korumaları arasında yaşama
veda etti. Birçokları korumalı evlerinden bur-
nunu çıkaramıyor, hatta yaşadığının duyulma-
sını bile istemiyor. Neden?

Bulundukları makamın verdiği güçle ayakları
havada ve başında kavak yelleri esen her kim
olursa olsun günün akşamı da olduğunu hatırla-
malı. Hele ki devletin kamusal ve kurumsal so-
rumlusu bir müdür ya da başkan dahi olsa bir
gün ayaklarının altından çekileceğini bilmeli.
Doğru ve iyi olanı yapmalı, çıkar ve menfaat gö-
zetmemeli. Halkımızın bir sözü var, “iyilik yap
denize at, balık bilmez ise halik bilir ”der.”

Sezai Sami, devlet yöneticisinin toplumu
düşünen, haklarını koruyan ve basiretli olma-
sını önermekte. Sezar gibi iktidarın gücünü
şahsına bağlamak, Hitler ve Mussolini gibi
“tek halk, tek imparator ve tek lider” gibi
hırs ve bencilliğe saplanmak doğru değil top-
lumu ayrıştırır.

Bu nedenle yöneticiye, devlet ve kurumları
kendi çıkarı için kullanmak gibi tarihsel hata-
lardan kaçınılmasını önerir.

Sizce yöneticilerimiz bunlardan ne derece
kaçınmakta?

Sezai Sami’den 
mektup var!

Beylikdüzü Belediyesi’nin
2022 yılında hayata geçirdiği ve
tüm Türkiye’ye örnek olan “Bes-

lenme Saati” uygulamasında dördüncü
dönem başladı. Beylikdüzü’nün 10 mahal-
lesinde, 35 merkezde ihtiyaç sahibi ailele-
rin ilkokul çağındaki çocuklarına bugüne
kadar 470 bin beslenme paketi ulaştırıldı.
Beslenme Saati uygulamasıyla; çocukların
fiziksel ve zihinsel gelişimlerinin desteklen-
mesinin yanı sıra okuldaki başarılarının
artırılması ve toplumsal eşitsizliğin azalt-
ması hedefleniyor. Uzmanlar eşliğinde ha-
zırlanan, çocukların ihtiyaçları olan bir
öğünün, her gün ücretsiz olarak ulaştırıl-
dığı uygulamanın 2024-2025 eğitim-öğre-
tim yılındaki program detaylarını
Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Beylikdüzü Afet Anı Koordi-
nasyon ve Lojistik Merkezi’nde bulunan
Beylikdüzü Mutfak’ta kamuoyuyla pay-
laştı.      

Sosyal adalet projesi

Beslenme Saati’nin bir sosyal adalet pro-
jesi olduğunu dile getiren Başkan Çalık,
“Ne mutlu ki, Beylikdüzü’nde başlattığı-
mız bu proje, artık Türkiye genelinde bir-
çok belediyeye ilham veren bir hareket
haline geldi. Hepimiz, bir çocuğun gözün-

deki ışığın dünyaya bedel olduğunu biliriz.
Bu ışığı görmek benim için her şeye değer.
Beylikdüzü’nde bu ışığı çoğaltmak ve ço-
cuklarımızı her sabah okula gülen yüzlerle
uğurlamak, yıllardır en büyük önceliğimiz.
Ülkemiz özellikle son yıllarda çeşitli zor-
luklarla mücadele ediyor. Maalesef ekono-
mik krizlerle ve doğal afetlerle bu sıkıntılar
git gide derinleşti. Bu dönemde pek çok
aile maddi zorluklarla boğuşurken, çocuk-
larımız da hayatın bu yükünü hiç olma-
ması gereken yaşlarda omuzlarında
hissetmeye başladı. Çocuklarımızın bu
zorlukları her gün hissetmesi ve okuldaki
başarılarının düşmesi sadece ekonomik
değil, toplumsal bir kriz haline geldi. Biz,
Beylikdüzü’nde bu gerçeklere göz yuma-
mayız. Karnı aç büyüyen bir çocuk, hayatı
boyunca hayattan o intikamı alma dürtü-
sünü ruhunda taşır” dedi.  

Belediyelere ilham verdi

Beslenme Saati uygulamasıyla 2024-2025
eğitim öğretim döneminde bin 500 çocuğa
ulaşılacağını belirten Çalık, “Başlangıçta
amacımız hiçbir çocuğun aç kalmama-
sıydı. Fakat biliyoruz ki mesele sadece
karın doyurmak değil. Mesele, o çocukla-
rın okulda başarılı olmalarını ve geleceğe
umutla bakmalarını sağlamak. Bugün gu-

rurla söylüyorum ki, Beslenme Saati sa-
dece Beylikdüzü’nde kalmadı, Türkiye’nin
pek çok yerindeki belediyelere ilham verdi.
İstanbul Büyükşehir Belediyesi başta
olmak üzere, birçok belediye bu projeyi
kendi bölgelerinde hayata geçiriyor. Böy-
lece Beslenme Saati, yerel bir sosyal hiz-
met olmaktan çıkıp ülke genelinde bir
model haline geldi. Sayın Ekrem İma-
moğlu liderliğinde İstanbul Büyükşehir
Belediyesi’nin okul beslenmesi konusunda
yaptığı atılımlar çok büyük önem taşıyor.
Beslenme hakkını temin etmek sadece
yerel yönetimlerin değil, merkezi yöneti-
min de sorumluluğu olmalıdır” şeklinde
konuştu. “Beslenme Saati bir yardım değil;

haktır” diyen Başkan Çalık, “Çocuklarımı-
zın, bu ülkenin aydınlık geleceğine güçlü
bir adım atabilmeleri için gereken en temel
koşullardan biridir. Beylikdüzü Belediyesi
olarak bu projeyi büyütmek ve yaygınlaş-
tırmak için elimizden geleni yapmaya
devam edeceğiz. Hiçbir çocuğumuzun eği-
tim hayatına eksik başlamasına izin ver-
meyeceğiz. Hep birlikte daha güzel, daha
aydınlık yarınlar inşa edeceğiz. Bugün
Beylikdüzü’nde ve İstanbul’da, yarın tüm
Türkiye’de. Bu ülkenin çocukları için çalı-
şan, hiçbir ayrım yapmaksızın kalbi Türki-
ye’nin çocuklarıyla atan birileri var ve hep
olacak. Bundan kimsenin şüphesi olma-
sın” sözleriyle konuşmasını noktaladı. 

Gerçeklere göz yumamayız!

T üm insanların okuma yazma hak-
kından yararlanabilmesi, cehaletin
ortadan kaldırılması için Birleşmiş

Milletler Eğitim, Bilim ve Kültür Teşkilatı
(UNESCO) tarafından 17 Kasım 1965 ta-
rihinde 8 Eylül Dünya Okuma Yazma
Günü olarak ilan edildi. Dünya Okuma
Yazma Günü'nde Çatalca Belediyesi'ne
bağlı kreşlerde gerçekleşen etkinliklere katı-
lan Belediye Başkanı Erhan Güzel, “Gele-
ceğin büyüklerine hikaye kitapları hediye
edip, okuma alışkanlığının önemine dikkat
çektik. Çocuklarımıza parlak ve umut dolu
bir gelecek hazırlamak için var gücümüzle
çalışmaya devam edeceğiz” açıklamasını
yaptı. Güzel ayrıca okuma saatine katılarak
miniklere çeşitli hediyeler takdim etti. 

Ders zilini çaldı

2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı'nın açılışı
nedeniyle Ferhatpaşa İlkokulu’nda düzen-
lenen törene katılan Erhan Güzel, “Birinci
sınıfa başlayan minik kardeşlerimizin ilk
kalem ve deftelerini hediye ettik. Öğrencile-
rimizin hazırladığı halk oyunları gösterile-
rini keyifle izledik. Tüm öğrencilerimize ve
öğretmenlerimize başarı dolu bir dönem
diliyorum” dedi. İlk ders zilini çalan Güzel,
yeni eğitimn ve öğretim yılının bütün Tür-
kiye'ye hayırlı olmasını diledi. 

Muhtarlara teşekkür

Çatalca genelinde çalışmalarını sürdüren
Belediye Başkanı Erhan Güzel, Başkan
Yardımcıları Ayhan Tutun, Burak Tan,
birim müdürleriyle birlikte Muhtarlar Der-
nek Başkanı Erdal Yılmaz ve köy muhtar-
larıyla bir araya geldi. “Çatalca’mızın daha
güzel ve yaşanabilir bir kent olması adına
ilçemizin tüm paydaşlarıyla birlikte hareket
ederek hemşehrilerimize hizmet etmeye
devam edeceğiz. Kıymetli fikirleriyle top-
lantımıza katkı sunan demokrasimizin
temel taşı muhtarlarımıza teşekkür ediyo-
rum” diyen Güzel, köylerin sorunları hak-
kında bilgi aldı. 

Temizlik denetimi

Çatalca'da devam eden temizlik çalışmala-
rını yakından takip eden Erhan Güzel, “Te-
mizlik İşleri Müdürlüğümüz ve İBB Atık
Yönetim Müdürlüğü Kent Temizliği Ekip-
leri’nin işbirliği ile Çatalca’mızın cadde ve
sokaklarını temizlemeye devam ediyoruz”
dedi. “Gece geç saatlere kadar devam eden

çalışmaları inceleyerek, mesai arkadaşları-
mıza kolaylıklar diledik” diyen Güzel,
“Gece, gündüz demeden daha yaşanabilir
bir Çatalca için çalışmaya devam edeceğiz.
Güzel ilçemiz Çatalcamızı afetlere karşı
daha dayanıklı bir kent haline getirmek için
durmadan çalışacağız. Hep birlikte, bilinçli
ve güvenli bir gelecek inşa edeceğiz” ifade-
lerini kullandı. 

Sağlık unutulmadı

Çatalca Belediyesi tarafından Halk Sağlığı
Haftası kapsamında düzenlenen “Halk
Sağlığının Önemi” konulu söyleşiye katılan
Erhan Güzel, konuşmacı Prof. Dr. Oytun
Erbaş’ı tebrik etti. Güzel, “Bizlerin sağlığı
için kendi sağlıklarını hiçe sayarak, feda-
karlıkla ve özveriyle halk sağlığı için müca-
dele eden sağlık çalışanlarına sonsuz
teşekkür ederim. Programımıza katılımla-
rıyla bizleri onurlandıran İlçe Kaymakamı-
mız Sayın Erdoğan Turan Ermiş’e, İlçe
Sağlık Müdürümüz Uzman Dr. Çağdaş
Gökçe Gerçek’e,ilçe protokolümüze ve tüm
değerli hemşehrilerimize yürekten teşekkür
ediyorum” açıklamasını yaptı. 

Uluslararası Tour of İstanbul’un 1. Etabı,
Çatalca’da start aldı. 15 ülkeden 22 takım
ve 144 sporcunun katılımıyla büyük bir he-
yecana sahne olan yarış, 12-15 Eylül tarih-
leri arasında gerçekleşecek. Toplamda 4
etap sürecek yarışın Çatalca'da başlayan
1. etabı tam 164 kilometrelik bir parkurdan
oluşuyor. Yarışın startını Çatalca Kayma-
kamı Erdoğan Turan Ermiş, Spor İstanbul
Genel Müdürü Renay Onur ve İBB Spor Ku-
lüb’ü Genel Sekreteri Erdem Aslanoğlu ile
birlikte sallayan Belediye Başkanı Erhan

Güzel, “Tüm sporculara başarılar dilerim.
Uluslararası Tour of İstanbul’un 1. Etabı
Çatalca’da tamamlandı. 5 ülkeden 22
takım ve 144 sporcunun katılımıyla büyük
bir heyecana sahne olan yarış, 164 kilo-
metrelik parkurda Çatalca Millet Bahçe-
si’nde başlayıp aynı noktada son buldu. 1.
etapta dereceye giren sporcuları tebrik
ediyor, kalan etaplarda tüm yarışmacılara
başarılar diliyorum. Sporun ve sporcunun
her zaman yanında olmaya devam 
edeceğiz” açıklamasını yaptı. 

8 Eylül 2009'da sağanak yağmur, Si-
livri ve Çatalca’da büyük yıkıma neden
oldu. Birçok ev ve işyerini su basarken,
insanlar mahsur kaldı. Arabalar yol-
larda sürüklendi, tekneler karaya çıktı.
4 kişli hayatını kaybetti. 2009 yılında
yaşanan sel felaketinin 15. yıldönü-
münde, hayatını kaybedenleri anmak

ve gelecekte benzer felaketlerin önüne
geçmek adına Çatalca Belediyesi ‘Afet
ve Korunma Yöntemleri’ konulu bir
söyleşi gerçekleştirdi. Söyleşiye ko-
nuşmacı olarak, AKOM Afet Hazırlık
Müdürlüğü Müdür Yardımcısı Cüneyt
Gezer ve İtfaiye Arama Kurtarma Eğit-
meni Serkan Yüksel katıldı. Söyleşiyi 

takip eden Çatalca Belediye Başkanı
Erhan Güzel, “Afet Gönüllüleri Birimi
projemiz kapsamında, AFAD’dan kent-
sel hafif arama-kurtarma eğitimi alan
gönüllülerimize teşekkür belgelerini
takdim ettik. Çatalca’yı afetlere karşı
daha dayanıklı bir kent haline getirmek
için sizlerin desteği çok kıymetli. Hep
birlikte bilinçli ve güvenli bir gelecek
inşa edeceğiz” diye konuştu. 

YARIŞIN STARTINI ERHAN GÜZEL VERDİ

BÜYÜK FELAKET UNUTULMADI!

CATALCA’DA 
OKUMA SAATI

Çatalca Belediye Başkanı
Erhan Güzel, Dünya
Okuma Yazma Gü-
nü'nde, belediyenin
kreşlerinde eğitim gören
minik öğrencilerin
okuma saati etkinliğine
katıldı. Miniklerle bir-
likte kitap okuyan Güzel,
“Çocuklarımıza parlak
ve umut dolu bir gelecek
hazırlamak için var 
gücümüzle çalışmaya
devam edeceğiz” dedi

Beylikdüzü Belediyesi’nin 2022 yılında başlattığı “Beslenme Saati” uygulamasında dördüncü dönem başladı. Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, “Ülkemiz özellikle son yıllarda çeşitli zorluklarla mücadele ediyor. Pek çok aile maddi zorluklarla boğuşurken, çocuklarımız da
hayatın bu yükünü hiç olmaması gereken yaşlarda omuzlarında hissetmeye başladı. Biz, Beylikdüzü’nde bu gerçeklere göz yumamayız” dedi

Ali İbrahim Önsoy



26 yaşındaki Türk aktivist
Eygi, Nablus ilçesine bağlı
Beyta köyündeki Cebel

Subeyh'te barışçıl bir yürüyüşe katıl-
dığı esnada İsrail ordusunun güçleri
tarafından başından vurularak haya-
tını kaybetmişti.  Filistin Adalet Ba-
kanlığı’nın Türk Dışişleri Bakanlığı ile
paylaştığı Adli Tıp Raporunda,
Eygi’nin ölüm nedenine ilişkin şu bil-
giler paylaşıldı: “Kafatası boşluğuna
parçalanarak giren bir merminin
neden olduğu kanama, ödem ve
beyin maddesinin yırtılmasına bağla-
maktayız.  Fiziksel muayene ve
otopsi, sol kulak kanalının arkasında
başın sol oksipital tarafında bulunan
giriş yarasından kafatası boşluğuna
giren bir ateşli mermi ile vurulduğunu
ortaya koymaktadır.”

Vali Gül karşıladı

Batı Şeria'daki barışçıl gösteri sıra-
sında İsrail askerleri tarafından kasıtlı
biçimde hedef alınarak öldürülen
Türk vatandaşı Eygi'nin naaşı Tel
Aviv'den Bakü'ye nakledildi. Eygi'nin
naaşını Haydar Aliyev Uluslararası
Havalimanında Türkiye'nin Bakü Bü-
yükelçisi Cahit Bağcı ve büyükelçilik
çalışanları teslim aldı.Bakü'de Türk
bayrağına sarılan naaş, THY İstanbul
uçağına teslim edildi ve Türkiye'ye

uğurlandı. Cenaze az önce İstanbul'a
ulaştı. İstanbul Havalimanı'nda dü-
zenlenen törene İstanbul Valisi Davut
Gül ve AK Parti İstanbul İl Başkanı
Osman Nuri Kabaktepe katıldı. Töre-
nin ardından Ayşenur Ezgi Eygi'nin
cenazesi uçakla İzmir'e gönderildi. 

Acımız çok büyük

İsrail askerlerince katledilen Ayşenur
Ezgi Eygi'nin ailesi Aydın'da taziyeleri
kabul etti. Anne Rabia Birden, AA
muhabirine, acılarının tarifsiz ve çok
büyük olduğunu söyledi. Kızını kay-
bettiği için günlerdir tarifsiz acılar ya-
şadığını belirten Birden, "Ayşe çok
neşe dolu, heyecanlı, hareketli, sevgi
dolu, hep barış için çalışıyordu. Barış
için gitti ama hayatını kaybetti, benim
kızım şehit oldu. Gittiğini bilmiyor-
dum. Öncesinde görüşmemiştik ve
bu bana da çok büyük sürpriz oldu.
Gittiğini bilmiyordum ve şoke oldum.
Acımız çok büyük. Devletimizden tek
isteğim kızımın hakkını aramaları. Kı-
zımın kanı yerde kalmasın ve sorum-
lular cezalandırılsın çünkü benim
kızım hedef alındı” dedi.

Çok yardımcı oldular

Olaydan sonra Türkiye'nin hep yan-
larında olduğunu anlatan Birden,
"Cumhurbaşkanımız, bakanlarımız,

olayın ilk gününden itibaren benimle
irtibata geçtiler, acımızı paylaştılar,
başsağlığı dilediler. Bana çok yar-
dımcı oldular. Olayın peşini bırakma-
dılar ve kızımı bir hafta içinde
Türkiye'ye getirdiler. Hepsine çok
minnettarım. Dava süreçlerinin de
sonuna kadar takipçisi olacağız.
Daha başka Ayşeler ölmesin, daha
başkaları ölmesin, başka ailelerin
canları yanmasın” diye konuştu.

Bambaşka bir kızdı

Rabia Birden'in annesi Devran Bir-
den de gözyaşları içinde torunu Ayşe-
nur'u en son 2 buçuk yıl önce
gördüğünü ve torununun kendisine
"önümüzdeki ay yanınıza geleceğim"
dediğini aktardı. Torununun en son
Antalya'daki dayısı ile Muğla'daki
teyzesini ziyaret ettiğini anlatan Bir-
den, "O, bambaşka bir kızdı. Çok yar-
dımseverdi. Birisi bir şey istese ona
yardımcı olmak için hemen çaba gös-
terirdi. Daha önce de birçok yardım
kuruluşuyla oralara gitti. 4 ay ora-
larda kaldı. Çok akıllı bir kızdı. Orada
yaptıklarını bize neşeyle anlatırdı.
Benim kızım oralarda gitti şehit oldu.
Keşke bir daha görseydim. 2,5 yıl
önce Antalya'da gördüm bir daha da
görmedim, çok üzgünüm” ifadelerini
kullandı. HABER MERKEZİ
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ELİMİZDE DELİLLER GÖRÜNTÜLER VAR!
Denizli'de konuşan Adalet Bakanı Yılmaz Tunç da
dünyadaki adaleti ve hakkı savunmaya devam ede-
ceklerini ifade ederek, 7 Ekim'den günümüze kadar
Gazze'de bir soykırım yaşandığını hatırlattı. Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın liderliğinde bu soy-
kırımın sonlanması için diplomatik çalışmalara ve
insani yardımları sürdürdüklerini ifade eden Adalet
Bakanı Yılmaz Tunç, uluslararası sistemin oradaki
zulmü durdurmaya yetmediğini söyledi. İşgal altındaki
Batı Şeria'da İsrail askerlerince öldürü-
len Türk vatandaşı Ayşenur Ezgi Ey-
gi'nin hakkını koruyacaklarını
ifade eden Bakan Tunç, “Ay-
şenur Ezgi Eygi kardeşimiz
İsrailli terörist asker-
lerce şehit edildi.
Onun hakkını huku-
kunu koruyacağız.
Hemen Ankara
Cumhuriyet Baş-
savcılığımız iç hu-
kuktan kaynaklana
n soruşturma yet-
kisini kullandı ve
soruşturma başlattı.
Elimizde deliller, gö-
rüntüler var. O saldır-
ganların kendi
ülkemizde de yargılan-

ması ve uluslararası alanda yakalanması için soruş-
turmamızı başlattık. Uluslararası hukukta da Ayşe-
nur'un hakkını savunacağız. Uluslararası Ceza
Mahkemesine, Birleşmiş Milletler İnsan Hakları Kon-
seyine ve Uluslararası Adalet Divanına Ayşenur Ezgi
Eygi kardeşimizin dosyasını tüm delilleriyle beraber
ibraz edeceğiz ve sonuna kadar onun haklarını savu-
nacağız. Bir kez daha ailesine, milletimize başsağlığı
diliyorum. Yarın inşallah onun cenaze merasiminde

olacağız, dualar edeceğiz ve ailesine
başsağlığı dileyeceğiz. Temennimiz

bir an önce orada akan kanın
durdurulması. Türkiye ola-

rak da Uluslararası Ada-
let Divanına katılma

dilekçemizi verdik.
Uluslararası Ceza
Mahkemesinde de
sivil toplum kuru-
luşlarımız, o terö-
ristlerin,
Netanyahu başta
olmak üzere bun-
ların yargılanma-
sıyla ilgili

çalışmaları biz Tür-
kiye olarak sonuna

kadar takip edeceğiz”
diye konuştu.

İsrail işgali altındaki Batı Şeria’da düzenlenen bir gösteride İsrail
askerleri tarafından vurularak öldürülen Ayşegül Ezgi Eygi’nin cenazesi
Bakü'den İstanbul'a geldi. Eygi'nin annesi Rabia Birden, kızının barış
için gittiği Filistin'de İsrail askerlerince şehit edildiğini söyledi.

AYŞENUR BUGÜNÜN DENİZ GEZMİŞ’İDİR!
Batı Şeria'da İsrail askerlerince
öldürülen Ayşenur Ezgi Eygi
için İzmir Adnan Menderes
Havalimanı'nda tören düzen-
lendi. Törene katılan Cumhuri-
yet Halk Partisi Genel Başkanı
Özgür Özel, Eygi'nin cenaze tö-
reninin ardından yaptığı açıkla-
mada, "Ayşenur bugünün, bu

çağın Deniz Gezmiş’idir" dedi.
“Filistin davası Türkiye’de
bütün Türkiye’nin davasıdır.
Ama bilhassa solun davasıdır"
diyen Özel, “1970’lerde nasıl bir
başımıza Filistin’in arkasında
durduysak, bugün de her türlü
hamasetten, her türlü iç siyasete
alet etme çabalarından, Filistin

davasını sanki bir sağ siyasi gö-
rüşün davası gibi göstermeye
çalışanların tüm tutumlarının
halefinde Filistin tüm solcula-
rın, sosyal demokratların tam
kalbindedir. Bunun evladımız,
biraz önce na’şını karşıladığı-
mız evladımız, hayatını ödeye-
rek göstermiştir” dedi.
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A A'nın "ABD seçimlerinde Gazze etkisi"
başlıklı haber paketinin ilk bölümünde
Gazze nedeniyle oluşan yeni hareketlerin

ABD seçimlerine nasıl etki edeceği ve kararsız oyla-
rın etkisi mercek altına alındı. Washington yöneti-
minin İsrail'in Gazze'de yürüttüğü saldırıları
fonlaması, birçok kararsız seçmen ve siyasetçide
öfkeye neden oldu. Filistin yanlısı açıklamalarıyla
bilinen Demokrat Senatör Bernie Sanders'ın Ulu-
sal Demokrat Kongredeki konuşmasında kalıcı
ateşkesten söz ettiği anda salonda alkış kopması da
bunun bir göstergesiydi. Kasım 2024'te yapılacak
seçimlerde kararsız hareketler, kendilerini sandıkta
belirgin şekilde göstermek isterken Sosyal Politika
ve Anlayış Enstitüsünün (ISPU) nisan ayındaki
"Müslüman Oylarını Kazanmak: Salıncak Eyalet-
lerde Bir Politika Öncelik Analizi" başlıklı araştır-
masına göre, ABD'de Demokratların yüzde 78'i
Gazze'de kalıcı ateşkesi destekliyor.

Gazze önemli etken

Müslümanların arasında Demokratlara oy vermeyi
planlayanların yüzde 89'u, Cumhuriyetçilere oy
vermeyi düşünenlerin yüzde 72'si, salıncak eyalet-
lerdeki Müslüman seçmenlerin ise yüzde 91'i,
Kasım 2024 seçimleri için aday kim olursa olsun
Gazze'de kalıcı ateşkesin bir adaya oy verme olası-
lıklarını artıracağını söylüyor. Ayrıca Reuters/IP-
SOS'un Nisan 2024'te ABD'nin tamamında yaptığı
ankete göre, Amerikan halkının yüzde 77'si eko-
nomi politikalarının, yüzde 55'i ise dış politikanın
yanlış yolda olduğunu düşünüyor. Bu durum,
adayların kazanmasında ve kazandıktan sonraki
politikalarında Gazze'nin belirleyici etkenlerden biri
olduğunu gösteriyor. Demokratlar ve Cumhuriyet-
çilerin başkan adaylarının İsrail yanlısı politikaları
nedeniyle Müslüman-Amerikalıların çoğu sandıkta
kararsız oy kullanmayı veya üçüncü parti adayla-
rını desteklemeyi planlıyor. Müslüman Amerikalılar
ile kararsız hareketler, Gazze konusunda Kongre ve
çevresinde oldukça etkili rol oynadı. Kongrenin
açıldığı günden itibaren 4 gün boyunca "Bir bomba
daha istemiyoruz" sloganıyla kalıcı ateşkes ve silah
ambargosu taleplerini bina çevresinde bir araya ge-
lerek duyurmaya çalıştı. Bu toplantılara Minneso-

ta’dan Temsilcisiler Meclisi Üyesi Demokrat Ilhan
Omar, Georgia’dan temsilci Ruwa Rumman,
Pennsylvania’dan Temsilciler Meclisi Üyesi Sum-
mer Lee gibi isimler de iştirak etti, konuşmalar
yaptı ve desteklerini gösterdi.

Bir stratejimiz var

Ulusal Kararsızlar Hareketi ve AbondonBiden (Bi-
den'ı Terk Et) hareketleriyle ABD'de birçok eyalette
örgütlenen Müslüman Amerikalılar, diğer kararsız
hareketlerle birleşerek sandıkta Amerikan yönetimi-
nin Gazze konusundaki tutumuna tepkisini göster-
meyi hedefliyor. Özellikle başkanlık seçiminin
kaderini belirleme özellikleriyle bilinen "salıncak
eyaletlerde" yoğunlaşan Müslüman nüfusun etkisi,

tüm dikkatleri bu eyaletlerin üzerine çekiyor. Abon-
donBiden hareketinin kurucusu ve Minnesota Üni-
versitesinde sosyoloji profesörü Hassan Abdel
Salam, AA muhabirine, "Bizim bir stratejimiz var
ve bu strateji Başkan'ı (Joe Biden) ve Başkan Yar-
dımcısı'nı (Kamala Harris) cezalandırmak ve sonra
bunun suçunu veya sorumluluğunu üstlenmek,
böylelikle bizi asla görmezden gelmeyecekleri bir
güç haline gelmektir” dedi. Bunun daha sonra bir
uyanışa, Demokrat Parti içinde bir hesaplaşmaya
ve Cumhuriyetçilerin davranışlarını yeniden göz-
den geçirmeye zorlayacağı değerlendirmesini
yapan Abdel Salam, "Çünkü bu iki parti de so-
rumlu. Bu ikisi de bu milleti yönetiyor” ifadelerini
kullandı. Abdel Salam, Demokrat Partiden ABD
Başkan Yardımcısı Kamala Harris'ın adaylığının
kesinleşmesi sonrasında "'Harris'i terk et' gibi bir
fikre geçmemizin sebebi, her Amerikalıya bu kişiyi
desteklemenin soykırıma ortak olmak anlamına
geldiğini açıkça göstermektir." diyerek, Abondon-
Harris (Harris'ı Terk Et) hareketinin işaretini verdi.

Belirleyici olabilir

Müslüman Amerikalılar, ABD'nin Gazze politika-
sını değiştirmesi için ellerindeki tüm araçları kulla-
narak seçimlerde seslerini duyurmak ve güçlerini
göstermek istiyorlar. Özellikle salıncak eyaletlerdeki
Müslüman nüfusun seçimlerde kritik rol oynaması
bekleniyor. CAIR’in Michigan’da yaptığı anket,
Müslümanların yüzde 94’ünün ön seçimlerde ka-
rarsız oy kullandığını ortaya koydu. AbondonBiden
hareketinin kurucusu Abdel Salam, salıncak eyalet-
lerin kritik etkisini şöyle açıkladı:
"ABD, ülkedeki tüm insanların çoğunluğunu elde
ettiğiniz zaman başkan olabileceğiniz bir demok-
rasi değil. Gerçekte kimin başkan olacağını belirle-
yen kritik eyaletler var. Sayıları yaklaşık 5 ila 9.
Bunlara salıncak eyaletler deniyor ve iki üst düzey
aday arasındaki fark oldukça ince. Kritik eyaletleri
kazanırsanız o zaman başkan olursunuz." Hassan
Abdel Salam, salıncak eyaletlerden Wisconsin, Ari-
zona, Michigan, Georgia ve Minnesota'da yeterli
Müslüman nüfusunun bulunduğunu, bu eyalet-
lerde kimin tekrar kazanacağını gerçekten belirleye-
bileceklerini ifade etti.  AA

ABD'de başkanlık 
seçimlerine yaklaşırken
adayların önündeki
önemli meselelerden
birinin Gazze ve İsrail'e
destek olduğu, özellikle
kritik öneme sahip
salıncak eyaletlerde
yaşayan Müslüman 
nüfusun seçimlerde
önemle rol
oynayabileceği 
ifade ediliyor

U krayna'nın doğusundaki yoğun ça-
tışma devam ederken, Ukrayna Dev-
let Başkanı Volodimir Zelenskiy

halkın güvenini yeniden tesis etmek için aktif
bir şekilde manevralar yapıyor. Zelenskiy son
olarak hükümetine yeni bir enerji ve ivme ka-
zandırmayı amaçlayan bir kabine değişikli-
ğini hayata geçirdi. Bu değişiklikler Ukrayna
hükümetinin savaş zamanı yönetim stratejisi
hakkında önemli ipuçları veriyor.

Kabinedeki değişiklikler 
ne anlama geliyor?

Kabinedeki değişikliklerin zamanlaması,
Ukrayna'nın Kursk saldırısına devam ettiği ve
Rusya'nın Ukrayna şehirlerine füze saldırıla-
rını artırdığı bir dönemde gerçekleşti. Cephe-
lerde Rus ilerleyişi durdurulmaya çalışılırken
kabinede böylesine değişikliklerin olması, sa-
vaştan yana memnuniyetsizliği olan halkın
desteğini tekrar diri tutma çabası gibi görü-
nüyor. Bu hamle Zelenskiy'nin savaşı kontrol
altında tuttuğunu göstermeye yönelik bir çaba
olarak değerlendirilebilir.

Ayrıca bazı bakanların ve üst düzey yetkili-
lerin istifalarının ardında, performans eksik-
likleri ve liderlik anlaşmazlıklarının

bulunduğunu söylemekte fayda var. Örneğin,
son zamanlarda Polonya'yı rahatsız eden
açıklamalarıyla iki ülke arasında krize sebep
olan Dışişleri Bakanı Dmitro Kuleba'nın ye-
rine Cumhurbaşkanı Ofisi Başkan Yardımdı-
cısı Andrii Sybiha'nın atanması, Ukrayna’nın
diplomatik çabalarını yeniden şekillendirme
arayışı olarak görülebilir.

Ancak, Ukrayna'nın dış politikasının büyük
bir kısmı zaten Zelenskiy ve Cumhurbaşkan-
lığı Ofisi Başkanı Andriy Yermak tarafından
yürütülüyor. Ukrayna muhalefeti bu değişik-
likleri, Zelenskiy ve Yermak'ın daha fazla güç
kazanması ve kurumların yerine kişilerin öne
çıkarılarak kurumsallığın zayıflatılması ola-
rak değerlendiriyor. Bir çeşit güç konsolidas-
yonu olarak değerlendirilebilecek bu adımlar,
yönetimdeki değişikliklerin stratejik mi yoksa
siyasi mi olduğunu sorgulatan bir başka tar-
tışma alanı oluşturuyor.

Zelenskiy’nin kabine değişiklikleri, askeri
karar alma süreçlerinde daha merkezi bir
kontrol sağlama amacı taşıyor olabilir. Özel-
likle cephedeki operasyonel kararların hızlan-
dırılması ve daha koordine bir savunma
stratejisi geliştirilmesi açısından, bu değişik-
liklerin Ukrayna’nın askeri liderlik yapısını
nasıl etkileyeceği kritik önem taşıyor.

Ukrayna’daki bazı kesimler, bu değişiklik-
leri hükümetin yenilenmesi ve savaşın yöneti-
minde daha dinamik bir yaklaşım olarak
görüp desteklerken, bazıları ise kriz anında

yapılan köklü değişikliklerin riskli olduğunu
düşünüyor. NATO ve Batılı müttefikler, Uk-
rayna’daki kabine değişikliklerini, savaşın kri-
tik bir aşamasında Zelenskiy'nin daha etkin ve
koordineli bir liderlik oluşturma çabası olarak
değerlendirebilirler. Ancak bu değişiklikler,
aynı zamanda Ukrayna'daki kurumsal zayıf-
lıkları ve içsel bölünmeleri de gözler önüne se-
riyor. Bazı muhalefet milletvekilleri, savaşın
ortasında hükümette yapılan bu tür değişik-
liklerin Ukrayna'nın istikrarına zarar verebi-
leceği endişesini dile getiriyor.

Sahada son durum ne?

Savaşın uzaması ve özellikle
Rusların Donetsk yönünde hızlı iler-
lemeleri, Ukrayna’nın stratejik
hamlelerini yeniden gözden geçir-
mesine neden oluyor. Ukrayna’nın
Kursk saldırısına rağmen Rusların
ilerleyişinin hızlanması, Ukraynalılar
üzerinde askeri ve psikolojik baskıya
sebep olurken, Ukrayna ordusunun sa-
vunma hatlarını koruma ve karşı sal-
dırı düzenleme kapasitesini
de zorluyor. Bu noktada,
Ukrayna'nın stratejik
olarak farklı cephe-
lerde etkin olabil-
mesi, Rusya'nın
ilerlemesine
karşı etkili
bir sa-
vunma
strate-
jisi
geliş-
tir-

mesi gerektiğini gösteriyor.
Bu bağlamda, Kursk bölgesindeki Ukrayna

saldırısı oldukça dikkat çekici. Bu saldırı, Uk-
rayna’nın sadece savunmada kalmayıp
Rusya’nın derinliklerine kadar uzanabilecek
bir harekat kabiliyetine sahip olduğunu gös-
termesi açısından önemli. Ancak bu tür ham-
leler aynı zamanda büyük stratejik riskleri de
içeriyor. Zira Ukrayna’nın böylesine cesur bir
saldırı girişimi, Rusya’yı misillemeye zorlaya-

bilir ve aynı zamanda saldırı Ukray-
na'nın kağıt üzerinde planlandığı

gibi gitmeyebilir.
Yaşanan süreçte Rusya’nın

Kursk saldırısına cevap ver-
meye odaklanmak yerine Do-

netsk yönünde daha da güç
kullandığını ve geniş çaplı
füze saldırılarına devam et-
tiğini görüyoruz. Ukrayna

Kursk taarruzuyla her ne
kadar moral bulsa da

Rusya’nın bu tarz
saldırılara

hızlı
cevap

ver-

mek yerine yavaş ve güçlü bir şekilde dönüş
yapacağının farkında. Çünkü Rus güçlerinin
hareket yetenekleri ve hızları, merkezi ko-
muta kontrol sistemlerinin zorlukları nede-
niyle sınırlı kalıyor. Bu da önümüzdeki sürecin
kolay geçmeyeceğinin habercisi.

Ukrayna bu hamlesiyle Rusları, Do-
netsk’teki cephelerden kuvvet kaydırmaya
zorlamak istedi fakat Donetsk’te Rusların
Pokrovsk yönünde hız kesmeden ilerlemeye
devam etmesi Ukrayna’nın Kursk planını sek-
teye uğrattı. Ayrıca Ukrayna, ilerleyen hatla-
rını korumak ve lojistik konvoylarını güvende
tutmak gibi zorluklarla da karşı karşıya.
Stratejik ilerlemelerin getirdiği fırsatların
yanı sıra, bu ilerlemeler aynı zamanda kanat-
ların korunması ve tedarik hatlarının güvence
altına alınması gibi zafiyetleri de beraberinde
getiriyor. 'Düşman topraklarının bir kısmını
işgal edip onunla müzakere masasına otur-
mak, eli boş oturmaktan daha iyidir" anlayışı-
nın gerçekten işe yarayıp yaramayacağı
belirsizliğini koruyor.

Kursk taarruzu ve Donetsk'teki çatışmalar
bu savaşın karmaşıklığını ve çok katmanlı do-
ğasını bir kez daha gözler önüne seriyor. Ze-
lenskiy, Ukrayna halkı ile ekonomisini
acımasız bir savaşın ortasında yönetme kap-
asitesinin gerçek sınavını henüz tamamlamış
değil. Sadece Ukrayna'nın hayatta kalması
için değil, Avrupa'nın istikrarı ve güvenliği
için de büyük riskler söz konusu. Ulusların
kaderi, her kararın Ukrayna sınırlarının öte-
sinde yankı bulacağı ve tüm kıtanın geleceğini
şekillendireceği bu kritik savaşın sonucuna
bağlı olabilir.

(*TRT World Research Centre'da Araştır-
macı. Kaynak: AA)

damgaweb@gmail.com

HÜSEYİN ÖZDEMİR*

ABD SECMENI
HESAP SORACAK

Kabine hamlesi ne 
anlama geliyor?

ABD Müslüman toplumunun önde gelen isimlerinden, Dallas
merkezli Yaqeen Enstitüsünün Başkanı Dr. Ömer Süleyman
da "Gazze'yi önceleyen birçok Müslüman Amerikalının bu iki
adaydan da hayal kırıklığına uğradığını, üçüncü parti adayla-
rına yöneldiğini düşünüyorum ve üçüncü parti adaylarının
ikisi bu yıl gerçekten ilginç" yorumunu yaptı. Yeşil Parti baş-
kan adayı Jill Stein ve Halkın Partisi başkan adayı Cornel
West'in Müslüman başkan yardımcısı adaylarının bulundu-
ğunu, her ikisinin de Filistin konu-
sunda neredeyse
"referandumdaymış" gibi yarıştıkla-
rını, soykırımı açıkça kınadıklarını ve
İsrail'in hesap vermesini istediklerini
belirten Süleyman, "Ulusal bir oy
kampanyası, üçüncü bir parti adayı ya
da başka bir şey, ne olursa! Ama
Gazze ve Filistin için sandıkta gösteril-
mesi gereken bir şeyler olmalı" ifade-
lerini kullandı. ABD'nin en büyük
Müslüman sivil hakları örgütü Ameri-
kan-İslam İlişkileri Konseyi CAIR'in
Hükümet İşleri Direktörü Robert McCaw da "Anketlerde bu
seçim döneminde Müslümanların daha önce hiç olmadığı
kadar üçüncü parti adaylarına destek verdiğini ve ülke ge-
nelinde 700 binden fazla seçmenin protesto amaçlı kararsız
oy kullandığını görüyoruz. Bunların büyük çoğunluğu Müslü-
man. Müslüman Amerikalılar, Amerikan politikasının gidişa-
tından korkunç derecede hayal kırıklığına uğradılar. Değişim
görmek istiyoruz. Değişimin sesi olan adaylar görmek istiyo-
ruz" diye konuştu.

KORKUNÇ DERECEDE
HAYAL KIRIKLIĞI

Dehşet
verici!
İngiltere'de iktidardaki İşçi 
Partisinin eski lideri ve bağımsız
milletvekili Jeremy Corbyn, 
Türk-ABD vatandaşı aktivist
Ayşenur Ezgi Eygi'nin İsrail 
askerlerince katledilmesinin
"dehşet verici" olduğunu bildirdi

Jeremy Corbyn, Türk ak-
tivist Eygi'nin işgal altın-
daki Batı Şeria'da İsrail

askerlerince öldürülmesi ve Uluslar-
arası Ceza Mahkemesinin (UCM) İs-
rail Başbakanı Binyamin Netanyahu
ve Savunma Bakanı Yoav Gallant
hakkında yakalama kararı çıkarma sü-
recine ilişkin AA muhabirine değerlen-
dirmelerde bulundu. İktidardaki İşçi
Partisinin eski lideri Corbyn, 26 yaşın-
daki Eygi'nin İsrail ordusu tarafından
öldürülmesine tepki göstererek, “Ayşe-
nur'un ölümü iğrenç ve dehşet verici.
Harika bir kadın, işgal ve bombardı-
man altında gerçekte neler olup bitti-
ğini dünyaya anlatmaya çalışıyordu.
Gazze'de ve Batı Şeria'da öldürülen
pek çok gazeteciyle birlikte o da İsrail
güçleri tarafından öldürüldü. Onu
cesur ve zeki bir kadın olarak hatırla-
yalım. Onu anarken, İsrail'e silah teda-
rikini durdurarak çatışmayı sona
erdirme çabalarımızı iki katına çıkara-

lım” ifadelerini kullandı. 

İsrail çekilmeli

Corbyn, İsrail'in Gazze’ye yönelik sal-
dırılarını Batı Şeria’ya da taşıdığına
dikkati çekerek, “İsrail'in Gazze'den
çekilmesi gerektiğini düşünüyorum ve
tabii ki işgal altındaki Batı Şeria'dan
da çekilmeli çünkü bu, barış içinde ya-
şamak isteyen Filistin halkının hakları
için temel önem taşımaktadır” dedi.
UCM'nin, Netanyahu ve Gallant hak-
kında yakalama kararı çıkarma süre-
cine ilişkin de Corbyn, mahkemenin
İsrail'in eylemlerini soykırıma teşebbüs
olarak değerlendirdiğini anımsattı.
Corbyn, "Bu yasal süreç, Filistin halkı-
nın yanında. Filistin halkının yanında
ahlaki bir dava var. Filistin halkı için
evrensel bir siyasi destek var." ifadele-
rini kullandı. Jeremy Corbyn, konuş-
masının sonunda, İngiliz ve Amerikan
hükümetlerine yaptığı çağrıda İsrail'e
silah tedarikini durdurmalarını istedi.

Bütün gizem ortaya çıktı! 
Bilim insanları, geçen yıl eylül ayında dünyanın dört bir
yanındaki sensörler tarafından kaydedilen sismik sinyalin
Grönland'daki tsunami sonucu oluştuğunu tespit etti

BBC'nin haberine göre,
bilim insanları Dani-
marka Donanması'nın iş

birliğinde 2023'te 9 gün süren sis-
mik gizemli sinyali inceledi. Sismik
verileri kullanan bilim insanları, sin-
yalin kaynağının Grönland’ın doğu-
sundaki Dickson Fiyordu olduğunu
belirledi. Bunun üzerine uydu gö-
rüntüleri ve tsunami öncesi çekilen
fiyordun fotoğrafları dahil olmak
üzere birçok veri karşılaştırıldı. So-
nuçta bilim insanları, Dickson Fi-
yordu’nda 1200 metre yükseklikteki
bir dağın zirvesinde bulunan bir ya-
maçtan eriyen buzulun çökmesi so-

nucu oluşan devasa heyelanın 9
gün boyunca "Dünya'yı sallayan"
tsunamiyi tetiklediği sonucuna
ulaştı. Araştırmada, heyelan nede-
niyle 200 metre yüksekliğinde de-
vasa bir dalga meydana geldiği,
oluşan bu "mega tsunami"nin dar
fiyortta sıkışarak ileri geri gidip gel-
mesi ile "gizemli" sismik sinyalin
oluştuğu kanaatine varıldı. Bilim in-
sanları, iklim değişikliği etkisiyle
Grönland dağlarını destekleyen bu-
zulların erimesinin benzer heyelan-
ları sıklaştırdığını düşünüyor.
Araştırmanın sonuçları Science der-
gisinde yayımlandı.  AA
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T rakya'da "Pavli" olarak
bilinen asırlık Pehlivan-
köy Panayırı 114'üncü

kez kuruldu. Sultan II. Abdül-
hamit'in fermanıyla ilk kez
1910 yılında kurulduğu belirti-
len panayır, Zübeyde Hanım
Meydanı'nda törenle başladı.
Saygı duruşunda bulunulması
ve İstiklal Marşı'nın okunması-
nın ardından mehter takımı ve
bando ekipleri gösteri sundu.
Kırklareli Valisi Birol Ekici, bu-
rada yaptığı konuşmada, pa-
nayırlara sahip çıkılması
gerektiğini söyledi. Pavli Pana-
yırı'nın yöre insanlarını en az
Kırkpınar Yağlı Güreşleri kadar
heyecanlandırdığını ifade eden
Ekici, panayırın bölgede
"Pomak Bayramı" olarak da

anıldığını kaydetti. Ekici, bir
asırdan fazla süredir gerçekleş-
tirilen panayırın uluslararası
boyuta taşınması için gayret
göstereceklerini, Balkanlar'daki
diğer ülkelerin de panayıra
dahil edilmesi gerektiğini 
bildirdi.

15 Eylül'e kadar açık

AK Parti Kırklareli Milletvekili
Ahmet Gökhan Sarıçam ise
panayırın yöre halkının kay-
naşması, yıl boyunca ürettikleri
ürünleri satabilmeleri açısın-
dan önemli olduğunu kaydetti.
Pehlivanköy Belediye Başkanı
Gündüz Hoşgör de panayıra
katılanlara teşekkür etti. Ko-
nuşmaların ardından halk
oyunları ekipleri gösteri sundu.

Ekici ve beraberindekiler daha
sonra panayırın açılış kurdele-
sini keserek stantları gezdi.
Pehlivanköy Panayırı 15 Eylül
Pazar gününe kadar açık 
kalacak.

Yiyecek satılıyor

Panayır, Ergene Nehri kena-
rında kuruluyor. Tezgahlar,
açık hava lokantaları ile luna-
parkın bulunduğu organizas-
yonda, yöre halkı yıl boyunca
hazırladığı yöresel yiyecekler ve
giyim eşyalarını satışa sunuyor.
Yöre sakinleri konaklamalarını
traktör römorklarında yapıyor.
Roman vatandaşlar ise kendi-
lerine has eğlence anlayışla-
rıyla panayırın eğlence ayağını
diri tutuyor.
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HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / NEŞE MERT
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tv

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
02:45 Gönül Dağı
05:00 Şehirden Uzakta
06:00 Beni Böyle Sev
08:00 Yedi Numara
08:55 Yeditepe İstanbul
09:45 Hayallerinin Peşinde
09:55 Gönül Dağı
12:40 Dizi
13:10 Hugo
15:40 Dizi
19:00 Ana Haber
20:00 Gönül Dağı
23:30 Mevlid Kandili 
Özel Yayını

06:00  Haber
07:00  Güne 
Merhaba Hafta Sonu
09:00  Haber
10:00  Hafta Sonu
11:00  Haber
12:00  Haber
13:00  Haber
14:00  Haber
15:00  Haber
16:00  Haber
17:00  Haber
18:00  Ana Haber
20:45  CNN TÜRK Masası

00:00 Yalı Çapkını
02:00 Güzel Köylü
04:00 Dürüye'nin 
Güğümleri
05:40 Kiralık Aşk
07:00 İki Aile
09:20 Sefirin Kızı
13:00 Aramızda Kalsın
16:00 Kiralık Aşk
19:00 Star Haber
20:00 Dizi

12:00 Hafta 
Sonu Haber
13:00 Hafta Sonu Haber
14:00 Hafta Sonu Haber
15:00 Hafta Sonu Haber
15:45 Doğa ve Biz
16:00 Hafta Sonu Haber
17:00 Hafta Sonu Haber
18:00 Akşam Haberleri
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Günün Gündemi
23:00 Stüdyoda Futbol

00:15 Bizi 
Birleştiren Hayat
01:15 Taş Kağıt Makas
03:15 Gelinim Mutfakta
05:15 Poyraz Karayel
07:00 Yabancı Damat
09:45 Magazin 
D Cumartesi
11:45 Bizi Birleştiren Hayat
13:00 Arda'nın Mutfağı
17:15 Bizi Birleştiren Hayat
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Taşıyıcı 3
22:00 Mevlid Gecesi Özel

00:20 Bir 
Gece Masalı
03:00 Safir
05:30 Tatar Ramazan
07:30 atv’de Hafta Sonu
10:00 Akıncı
11:00 Şirinler 2
13:00 Bir Gece Masalı
16:00 Bir Gece Masalı
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Nihat Hatipoğlu ile 
Mevlit Kandili Özel
22:00 Hz. Muhammed: 
Allah'ın Elçisi

00:00 -
01:30 Leyla: Hayat, 
Aşk, Adalet...
03:45 Yasak Elma
05:45 Şahane Hayatım
08:30 Ezgi Gözeger ile 
Çalar Saat Hafta Sonu
11:15 Leyla: Hayat, Aşk, Adalet...
13:45 Kötü Kan
16:30 Leyla: Hayat, Aşk, Adalet...
19:00 NOW Ana 
Haber Hafta Sonu
20:00 Yabani
23:30 Leyla: Hayat, Aşk, Adalet...

00:00 -
00:15 Zuhal 
Topal'la Yemekteyiz
02:30 Gazete Magazin Yaz
04:30 Doğduğun 
Ev Kaderindir
06:00 Dizi
07:45 Süper 1 Takım
14:15 MasterChef Türkiye
15:00 Gazete Magazin Yaz
16:45 Parola Parola
20:00 MasterChef Türkiye

12:15 HT Sinema
13:00 Haber Bülteni
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Bülteni
15:00 Haber Bülteni
15:45 Spor Bülteni
16:00 Haber Bülteni
16:15 Ne Yapsak?
17:15 Hazer Amani ile 
Lezzete Yolculuk
18:00 Haber Bülteni
18:15 Yolların Hikayesi
19:00 Ana Haber
21:00 Gerçek Fikri Ne?

09:00  Magazin Hattı
10:00  Haber Bülteni
11:00  Haber Bülteni
12:00  Haber Bülteni
13:00  Haber Bülteni
14:00  Haber Bülteni
15:00  Haber Bülteni
16:15  Alfapetek
17:15  Haber Bülteni
18:00  Haber Bülteni
19:00  Hafta Sonu Ana 
Haber Bülteni
20:30  Kübra Par'la Farklı Açılar
23:30  Ersin Düzen ile Futbolun...

00:00 -
00:15 Kızılcık
Şerbeti
03:00 Siyah Kalp
06:00 Yeni Gelin
08:00 Kuma
10:00 Cumartesi 
Sürprizi
13:00 Siyah Kalp
15:45 Kızılcık Şerbeti
18:25 Show Ana Haber
20:00 Siyah Kalp
22:45 Kızılcık Şerbeti

SICAK ANNE UYARISI!
2011 Türkiye Güzeli Melisa Aslı Yazıcı ile milli
futbolcu Yusuf Yazıcı, mayıs ayında hayatlarını
birleştirmişti. Yaklaşık 1.5 yıldır aşk yaşayan çif-
tin evliliği, Melisa Aslı Pamuk'un sosyal medya
sayfasında soyadını değiştirmesiyle ortaya çık-

mıştı. Sürpriz evlilikten sürpriz bir haber geldi.
Melisa Aslı Yazıcı hamile olduğunu duyurdu.
Ünlü oyuncu, hamilelik pozlarını sosyal medya
sayfasında yayımladı. Melisa Aslı Yazıcı, fotoğ-
rafına "Sıcak anne uyarısı" notunu düştü.

114 YILLIK
EGLENCE PAVLİ PANAYIRI

Pavli Panayırı 1910 yılından bu-
güne kadar her sene Eylül 15-20
tarihleri arasında gerçekleştirilen
geleneksel bir etkinliktir. Sadece
geçen trenlerin sesi ile bozulan sa-
kinliği ile bilinen Pehlivanköy Pavli
Panayırı ile her Eylül ayında canla-
nır. Ergene kenarındaki düzlük
alanda gerçekleştirilen panayır bir-
çok ziyaretçiyi ilçeye getirmektedir.
Türkiye’de hala geleneğini yaşata-
bilen en büyük panayırlardan biri
olarak bilinmektedir. Kurulan tez-
gahlarda yiyecek, içecek, kıyafet ve
süs eşyaları satılmaktadır. Panayır
süresince orada olan lunapark
alanı ise Roman eğlence kültürünü
görebileceğiniz güzel bir ortam
sağlar. Yaşayan Trakya kültürünü
görmek isteyenler için her sene
gerçekleştirilen panayır güzel bir
fırsat sağlamaktadır. Ev gibi döşe-
nen "römork oteller"de yeme içme
işlerini de halleden köy sakinleri,
her yıl gelenek haline dönüşen bu
etkinliği iple çekiyor.

Sultan II. Abdülhamit'in
fermanıyla 1910 yılında
kurulan, yörede "Pavli"

olarak anılan Pehlivanköy
Panayırı 15 Eylül Pazar

gününe kadar açık kalacak

OBSESİF 
YAYINLANDI
Türkçe müziğin parlayan yıldızlarından
BLOK3, Spotify’ın Türkiye dışındaki dinle-
meleri baz alarak hazırladığı listeye 2023’te
‘Baybay’, ‘N’aptığını Bilmesem de’, ‘Affet-
mem’ şarkılarıyla; 2024’ün ilk yarısında ise
‘Güzel ve İddialı’, ‘Habibi’, ‘Laf’ gibi parça-
larıyla girmişti. İki yıl art arda en üst sıra-
larda yer alarak müzik sahnesindeki
şampiyonluğunu açık ara ilan eden BLOK3
heyecanla beklenen yeni albümü ‘Obsesif’i
müzikseverlerle buluşturdu.

12 parçadan oluşuyor

‘Obsesif’ 12 parçadan oluşuyor ve
BLOK3’ün sanatsal çeşitliliğini gözler
önüne seriyor. Albümde yer alan parçaların
neredeyse tamamı farklı müzik türlerinden
beslenerek, sanatçının çok yönlü yeteneğini
ve yaratıcılığını ortaya koyuyor. Her bir
şarkı, BLOK3’ün iç dünyasını ve duygusal
derinliğini yansıtarak, dinleyicilere hem eğ-
lenceli hem de duygusal anlar yaşatıyor. Bu
albüm, sanatçının farklı müzik türlerine olan
ilgisini ve yeteneğini sergileyerek, dinleyici-
lere geniş bir müzikal deneyim sunuyor.

Kalplerde iz bırakacak

BLOK3, ‘Obsesif’ albümü ile sadece müzik
dünyasında değil, aynı zamanda dinleyici
kitlesinin kalbinde de önemli bir iz bırak-
mayı hedefliyor. Albümün her parçası, sa-
natçının içsel dünyasını ve duygusal yönünü
açık bir şekilde ortaya koyuyor. Dinleyiciler,
BLOK3’ün bu yeni çalış-
masında hem eğlenceli
hem de derinlikli bir
müzikal yolculuğa
çıkma fırsatı bulacak.

Muhteşem
performans
Melike Şahin, Atlantis Yapımın orga-
nize ettiği Harbiye Açıkhava Sahne-
si'nde günler öncesinde biletleri
tükenen konserinde yine unutulmaz
solo bir performansa imza attı. Kon-
serin ilerleyen dakikalarında Melike
Şahin, Türk pop müziğinin güçlü
kadın yorumcularından Ayşegül Al-
dinç'i sahneye davet etti. Birlikte 'Beni
Hatırla' ve  'Sorma' şarkılarını seslen-

diren ikili daki-
kalarca ayakta
alkışlandı. Şıklığı
ve zarafetiyle
göz kamaştıran
Ayşegül Aldinç
seyirciye; duru-
şuna ve yoru-
muna hayran
olduğunu söyle-
diği Şahin için:
“Siz kimi sevece-
ğinizi zaten bili-
yorsunuz” dedi. 

19:00 Haber Bülteni
19:15 Osman 
Müftüoğlu İle Yaşasın Hayat
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:55 Hava Durumu
21:00 Özgür Bolat İle 
Anne Baba Okulu
22:00 Sinan Canan İle Açık Beyin
22:55 Hava Durumu
23:00 Haber Bülteni
23:10 Ahmet Mümtaz 
Taylan İle Empati
23:55 Hava Durumu



Metin Oktay’ın, sarı-kırmızılı 
kulübün kurucusu Ali Sami 
Yen’den sonra kulübün en 

büyük sembolü olduğunu belirten 
Metin Öztürk, “Benim adımın Metin 
olmasının sebebi Metin Oktay’dan 
geliyor. 1961 yılında Palermo’ya 
transfer olduğunda rahmetli babam 
adımı Metin koymuş. O önemlerde 
milyonlarca Galatasaraylı ailenin 
evladına bu ismi verdiği gibi. Kendi-
siyle tanışma onuruna sahip oldum. 
Kendisiyle maça gittik. Elimden 
tuttu maça götürdü. Vefat ettiğinde 
1991 yılıydı. Erken bir yaşta 55 ya-
şında vefat etti. Herkes gibi perişan 
oldum. Bugün Galatasaray, Türki-
ye’nin en büyük taraftar kitlesine 
sahipse Metin Oktay ağabeyimiz ve 
onun gibi Türk futboluna hizmet 
etmiş kıymetli büyüklerimizin büyük 
etkisi var. Florya Tesislerimizin adı 
Metin Oktay. Biliyorsunuz Kemer-
burgaz taşınıyoruz. Oradaki tesisleri-
mizin adı da Metin Oktay. Galatasa-
ray’a katkısı olan birçok isim vardır. 
Ama kurucu başkanımız Ali Sami 
Yen’den sonra en büyük sembolü-
müzdür Metin Oktay. Bugün bir kez 
daha ruhuna Fatiha okuduk. Onun 
bıraktığı yerden başarı çıtasını daha 
ileriye taşımaya devam ediyoruz” 
ifadelerini kullandı.

19 tane takım var
Kadroya 5 kıymetli futbolcu dahil 
ettiklerini ancak transferlerin ye-
tersiz görülmesini anlamadığını dile 
getiren Öztürk, “Biliyorsunuz Süper 
Lig’de 19 tane takım var. Bugün 19 
takım için de transferin son günü. 
Neden Galatasaray bu kadar projek-
törlerin altında, gerçekten bilmiyo-
rum. Çünkü geçen sene bu takım 
şampiyon olduktan sonra sorsalardı 
bu takımın neye ihtiyacı var diye? 
Bir veya iki oyuncu denirdi. Sadece 
bu kadar. Dünyanın en önemli 3 
santrforundan bir tanesi gelmiş, hala 
‘daha’ deniyor. ‘Daha’nın hesabının 
ne olduğunu bilmiyorum. Kadro-
muzda Icardi’miz var. Bizim için 
kral. Aynen Metin Oktay ağabeyi-
miz o yıllarda nasıl kralsa bugün de 
Icardi takımımız için o konumda. 
Arkasından Batshuayi geldi. Ben-

ce ikici santrfor olarak geldi ama 
birinci kadar etkili. Geçen sene 
rakibimiz Fenerbahçe’de oynarken 
gördük. Orada da her maça katkı 
sağladı. Dünyanın en büyük santr-
forundan bir tanesi geldi. Geçen 
sene bize Kopenhag’da sahayı dar 
eden adam geldi. 5 tane çok kıymetli 
transfer yaptık. Takımdan ayrılan 
oyuncularımızın hepsi çok kıymetli 
fakat Kerem Aktürkoğlu hariç 11’de 
forma şansı bulamayan oyunculardı. 
Şampiyon olmuş bir takıma yeni 
sezonda 2-3 oyuncu yeterliyken 5 
transfer yapılmasına rağmen yetersiz 
görülmesini anlamakta zorluk çeki-
yorum” şeklinde konuştu.

Hocanın bir planı var
Şov transferlerden vazgeçip, Galata-
saray’ın geleceğini çöpe atmamaları 
gerektiğini söyleyen Metin Öztürk, 
“Okan Hocamızın ve scout ekibinin 
bir planı var. Ve bu plan çerçevesin-
de görüşülen oyuncular var. Ama 
1 liralık kişiye 5 lira verirseniz bu 
durum sadece bizi değil, bizden son-
raki yönetimleri de bağlar. Bize çok 
büyük katkılar sağlayan ve bugün 
Florya’da olmamızı sağlayan Musta-
fa Cengiz başkanımı ben kürsüden 
eleştirmiştim. Zamanında Gomis 
ve Falcao transferlerinde 50 mil-
yon Euro’yu çöpe attınız demiştim. 
Onun için bizim artık şov transferle-
rinden vazgeçip, Galatasaray’ın ge-
leceğini çöpe atmamamız gerekiyor. 
Dursun Özbek liderliğinde 62 dönüm 
arazi alında stadyumdan Vadi İstan-
bul’a kadar. Galatasaray Adası’nın 

kendi tapusu dışında diğer üst kul-
lanım alanları alındı. 50 senedir çivi 
çakılmamışken Kemerburgaz alındı. 
Bu yönetimin bir hatası var mı? Var. 
5 dönemde yapacağı işi 1 dönemde 
yaptığı için hatası var. Bu da rakiple-
rimizi ürkütüyor. Bu durum da bence 
çok normal. 5 kaleci, 5 santrfor, 5 
savunmacıyla mı oynayacağız? Bugün 
pek çok oyuncumuzu başka takımla-
ra gönderme sebebimiz kadro fazlalı-
ğı. Aynı durumu Beşiktaş’ta yaşıyor. 
Yönetimlerde devamlılık esastır. İyi 
bir Galatasaraylıysanız veya başka bir 
takımı tutuyorsanız kendi şirketiniz-
de 1 kere yaptığınız hesabı bu camia-
da 5 kere yapmanız gerekiyor. Bugün 
bu futbolcuların hiçbiri 6 aylığına 
gelmiyor. Yapılan kontratların hepsi 
4 yıllık, 5 yıllık. Kulübün üzerine ila-
ve olarak 50 milyon veya 100 milyon 
daha koyacaksak biz yönetim olarak; 
Galatasaray’a bu kadar hizmet etmiş 
Mustafa Cengiz Başkanımızı ben 
neden eleştirdim ? Kaynakları iyi 
değerlendirmek ve kullanmak lazım” 
diye konuştu.

S üper Lig'in ikinci devresine Trab-
zonspor yenilgisi ve Antalyaspor 
beraberliği ile başlayan Beşiktaş'ta 

Teknik Direktör Sergen Yalçn, 5 puan 
kaybnn ardndan “Bizim için savaş şimdi 
başlyor” demişti. Bu açklamadan sonra 
ligde 6 maça çkan Kara Kartal, 6 galibi-
yetle 18 puan toplad; 13 gol atp kale-
sinde 3 gol gördü. Sergen Yalçn'n 
öğrencileri bu periyotta Konyaspor'u da 
penaltlarla eleyerek Türkiye Kupas'nda 
yar finale yükseldi. Siyah-beyazllar halen 
2 kupaya aday tek takm. Bu sezon oyna-
dğ 28 maçn 20'sini kazanan Sergen Yal-
çn'n öğrencileri, 2.25 puan ortalamas 
yakalad. Beşiktaş, pek çok istatistikte de 
ligin en iyisi konumunda. 

Geçen sezonu sollad 

Beşiktaş, 2019-20 sezonunu 34 maçta 19 
galibiyet, 5 beraberlik ve 10 yenilgi alarak 
62 puanla üçüncü srada bitiren Beşiktaş, 
attğ 59 gole karşlk ağlarnda 40 gol 
görmüştü. Kartal, bu sezon 28 maçta 20 
galibiyet, 3 beraberlik elde ederek 63 
puana ulaşt; 62 gol atp 29 gol yedi. 

YAŞADIĞI uzun süreli sakatlğn ar-
dndan Sivasspor maçyla ilk 11'e 
giren ve 2 gol atan Falcao, Kayseris-
por ağlarn da boş geçmedi. Son 2 
maçta 3 kez fileleri havalandran Ko-
lombiyal forvet, kalan haftalarda Ga-
latasaray'n en önemli hücum 
silahlarndan biri olacağn ispatlad. 
Fatih Terim'in, Kayserispor karşsnda 
bu sezon ilk kez uyguladğ çift forvet 
sistemini devam ettireceği öğrenildi. 
Mostafa Mohamed-Falcao ikilisinin 
uyumu ve çalşkan görüntüsü, Terim'i 
gelecek adna ümitlendirdi. Tecrübeli 
hocann, hafta içindeki taktik antren-
manlarda bek oyuncularndan daha 
fazla orta yapmalarn isteyeceği  
öğrenildi. 

Onyekuru moral buldu 

Ocak ay transfer döneminde takma 
katlan Onyekuru, yedek kalp sonra-
dan oyuna girdiği Kayserispor müca-
delesinde attğ 2 golle hem moral 
buldu hem de 6 maçlk suskunluğunu 
bozdu. Bu sezon 5'inci kez ağlar sar-
san Nijeryal futbolcu, bu gollerin 
4'ünü deplasmanda kaydetti. DHA

GALATASARAY 
KRİZDEN ÇIKTI

TÜRKİYE Özel Sporcular Spor Fede-
rasyonu'ndan yaplan açklamaya 
göre, Fransa'nn Nantes kentinde ya-
plan şampiyonann son gününde ka-
dnlarda 200 metrede Muhsine Gezer 
ve yüksek atlamada Fatma Damla 
Altn gümüş madalya, erkeklerde ise 3 
bin metrede Oğuz Türker bronz ma-
dalya kazand. Bu sonuçla Türkiye 
şampiyonay 6 altn, 5 gümüş ve 2 
bronz madalya olmak üzere toplamda 
13 madalya ile tamamlarken, 32 puan 
toplayan Kadn Milli Takm ise Av-
rupa şampiyonu oldu. Ayrca, VIR-
TUS Avrupa Salon Atletizm 
Şampiyonas'nda uzun atlama ve 60 
metrede altn madalya kazanan Esra 
Bayrak ise en iyi kadn atlet seçildi. 

13 madalya kazandlar 

Milli takmn kafile başkan Ensar 
Kurt, şampiyonada 6 kez İstiklal Mar-
ş'n okutmann gururunu yaşadkla-
rn belirterek, "Ne mutlu bize ki 
İstiklal Marşmzn kabul edilişinin 
yüzüncü ylnda Fransa'da bunu ba-
şardk. Özel sporcularmz madalyala-
rn kahraman şehitlerimize armağan 
ettiler ve şehitlerimizi asker selam ile 
andlar. Özel sporcularmz şampiyo-
nada 13 madalya kazanarak da bir re-
kora imza attlar. Bu başarya destek 
olan başta Cumhurbaşkanmz Recep 
Tayyip Erdoğan'a, Gençlik ve Spor 
Bakanmz Mehmet Muharrem Kasa-
poğlu'na, Spor Genel Müdürü Meh-
met Baylan'a, Spor Toto Teşkilat 
Başkan Bünyamin Bozgeyik'e  
teşekkür ediyorum" dedi. DHA

ÖZEL SPORCULARDAN 
ÇOK BÜYÜK BAŞARI

Şampiyonaya hazrlanyorlar

Beşiktaş Teknik Direktör  
Sergen Yalçn, ikinci devrenin 
başndaki 5 puanlk kaybn  
ardndan “Savaşmz şimdi 
başlyor” demişti. Bu sözler-
den sonra siyah-beyazllar 
ligde 6’da 6 yapt. Beşiktaş 
ligde 20 galibiyetle ligde  
en fazla kazanan takm  
durumunda. Sadece 
5 mağlubiyet alan siyah  
beyazllar 62 gol atarak  
bu alanda da lider durumda

YENİ sezon için motivasyonunun çok 
yüksek olduğunu dile getiren Japon 
pilot, "Benim için ilk sezon. Franz Tost 
da bana sürekli sürüşüme odaklan-
mam ve serinkanl davranmam söy-
lüyor. Ben de elimden gelenin en 
iyisini yaparak takmma olabildiğince 
fazla puan getirmek istiyorum" ifade-
sini kulland. Yuki Tsunoda yeni sezon 
hedefleri için ise şunlar söyledi: 
"Sezon öncesinde kendime büyük he-
defler koymay sevmiyorum. Yarş 
yarş ilerlemeyi tercih ediyorum. Bunu 
bir hedef olarak görmüyorum ama de-
diğim gibi takmma getirebildiğim 

kadar çok puan getirmek istiyorum. 
Bununla birlikte bir podyum görürsem 
bu inanlmaz olur.  
Fakat şimdilik planm hzlca takma 
ve araca adapte olup elimden gelenin 
en iyisini yapmak." 

Gasly çok hzl 

Takm arkadaş Pierre Gasly'nin çok iyi 
bir pilot olduğunu vurgulayan Tsu-
noda, "Pierre ile ilk olarak 2018'in so-
nunda Motegi'de karşlaştk. Ben o 
dönemde Red Bull Junior programna 
dahil olmuştum. Honda'nn bir hoş 
geldin partisine Pierre ve Franz Tost 

da katlmşt. El skşma ve 'Merhaba' 
deme şansna sahip olmuştum. Şimdi 
ise ayn takmdayz. Pierre Gasly'nin 
çok hzl olduğunu biliyorum. Ben de 
bir çaylak olarak aracm ve kendimi 
zorlayarak ona yardmc olacağm. 
Sonrasnda neler olacağn hep birlikte 
göreceğiz" diye konuştu.  

Gasly: çok objektifiz 

AlphaTauri'nin en iyi özelliğinin, güçlü 
ve zayf yönlerini çok iyi bilmek oldu-
ğunu dile getiren Gasly ise "Bu ko-
nuda çok objektifiz. Dolaysyla da 
herkes ayn amaç için çaba sarf ediyor. 
Bu sebeple takmn her yl çok önemli 
gelişmeler gösterdiğini söyleyebilirim. 
Takm içindeki ilişkimiz ve iş birlikteli-
ğimiz de çok iyi. Umarm bu bizi bu yl 
da iyi sonuçlara taşyacak" dedi. Yuki 
Tsunoda'nn takm için de kendisi için 
de yeni olduğunu belirten Fransz 
pilot, "Henüz onu tam olarak tand-
ğm söyleyemem. Ama bir pilot ola-
rak çok yetenekli olduğunu biliyorum. 
Geçen sene onu Formula 2 Dünya 
Şampiyonas'nda da izledim. Özellikle 
yl sonunda doğru çok etkileyici bir 
performans ortaya koydu. Çok tecrü-
besi olmamasna karşn kesinlikle çok 
hzl. Tabii ki daha öğreneceği şeyler 
var. Ama en önemli konu, birlikte bir 
takm olarak çalşabilmemiz, onun 
olabildiğince hzl bir şekilde arabaya 
adapte olmasn ve takmn ileri git-
mesi için katk vermesini sağlamamz" 
diye konuştu. 

Arac daha çok sevdim 

Gasly yeni araç için şunlar söyledi, 
"Yeni aracmz harika gözüküyor. 
Geçen ylki arac ve görüntüsünü sev-
miştim ama bu ylkini daha çok sev-
dim. Gelişme anlamnda kurallarn bu 
yl çok değişmediğini söyleyebilirim. 
Ama takmdan öğrendiğim kadaryla 
aracn gelişiminden oldukça memnun-
lar." AlphaTauri'nin ayn zamanda bir 
moda markas olduğunu söyleyen Pi-
erre Gasly, "Modaya da yarşmaya da 
fazlasyla ilgili biri olarak ikisini bir 
araya getiren bir takmda yer almak 
büyük mutluluk. Her yl tasarmlarn 
gelişmesini görmek ve bu projenin bir 
parças olmak beni çok heyecanland-
ryor" ifadesini kulland. DHA 

KARTAL HER  
ALANDA LIDER

Formula 1 ekiplerinden Scuderia AlphaTauri, yeni arac ve yeni pilotlaryla 2021 F1 Dünya 
Şampiyonas hazrlklarn sürdürüyor. Takmn iki genç pilotu Pierre Gasly ve Yuki Tsunoda, 
2021 Formula 1 Dünya Şampiyonas'nda ellerinden gelenin en iyisini yapacaklarn söyledi
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İŞLER 
YOLUNDA

MUHTEŞEM İSTATİSTİK 

En çok galibiyet alan takm: 20 
En az yenilen takm: 5 
İçerde en başarl: 14 maç, 34 puan 
En çok gol atan takm: 62

İKİNCİ DEVREDE  
BEŞİKTAŞ

Beşiktaş - Trabzonspor  1-2 M

Antalyaspor - Beşiktaş 1-1 B

Beşiktaş - Konyaspor 1-0 G

Beşiktaş - Denizlispor 3-0 G

Beşiktaş - Gaziantep FK 2-1 G

Gençlerbirliği - Beşiktaş 0-3 G

Yeni Malatya - Beşiktaş 0-1 G

Başakşehir - Beşiktaş 2-3 G

SAĞLIK EKİBİNE  
ÇİÇEK

ZİRAAT Türkiye Kupas Yar Fina-
li’nde Başakşehir’i konuk edecek 
olan Beşiktaş, dün yaplan antren-
man öncesinde sağlk ekibine çiçek 
vererek 14 Mart Tp Bayram’n kut-
lad. Takm kaptanlar Necip Uysal 
ve Atiba Hutchinson, çiçek vererek 
Sağlk Kurulu Koordinatörü Tekin 
Kerem Ülkü, Doktor Murat Çevik, 
Fizyoterapist Zeki Çetin, Fizyotera-
pist Cumhur Erol, Fizyoterapist Ser-
dar Korkmaz, Fizyoterapist Hakk 
Can Bereceli, Diyetisyen Cenk Öz-
ylmaz, Masör Cemil Karataş, 
Masör Osman Doğru ve Masör 
Erkan Ulusoy’dan oluşan sağlk eki-
binin Tp Bayram’n kutlarken, an-
trenman öncesinde sağlk ekibi ve 
futbolcular birlikte fotoğraf çektirdi. 

MKE Ankaragücü ile Demir Grup 
Sivasspor karşsndaki puan kayp-

larnn ardndan Belhanda'nn 
gönderilişinin şokunu yaşayan  

Galatasaray, deplasmandaki Hes 
Kablo Kayserispor galibiyetiyle kriz 

ortamndan çkmay başard 

Türkiye Özel Sporcular Kadn Milli 
Takm, VIRTUS Avrupa Salon  

Atletizm Şampiyonas'nda Avrupa 
şampiyonluğuna ulaşt 
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KUPA GALATASARAY’IN
BALKAN Kupası’nda 
şampiyonun belli ola-
cağı Galatasaray Dai-

kin - PAOK maçı Burhan Felek 
Vestel Voleybol Salonu’nda 
oynandı. Rakbini 25-17, 25-

21 ve 25-20’lik setler sonucu 
3-0 mağlup eden sarı-kırmızılı 
ekip, 3 maçını da kazanarak 
şampiyonluğa ulaştı. Balkan 
Kupası’nda şampiyon olan 
Galatasaray Daikin, CEV Chal-

lenge Kupası’nda mücadele 
edecek. Galatasaray, CEV Chal-
lenge Kupası’nın ilk turunda 
bir başka Yunanistan temsilcisi 
AO Thiras ile karşı karşıya 
gelecek. DHA

Galatasaray Daikin, Balkan Kupası son maçında Yunanistan temsilcisi PAOK’u 3-0 mağlup ederek kupa-
nın sahibi oldu. Sarı-kırmızılılar, bu sonuçla CEV Challenge Kupası’nda mücadele etme hakkı kazandı

METİN OKTAY
UNUTULMADI

Türk futbolu ve Galatasaray’ın efsanevi isimlerinden Metin Oktay, vefa-
tının 33’üncü yılında kabri başında anıldı. Kozlu Mezarlığı’nda düzenle-
nen anma törenine Galatasaray 2’nci Başkanı Metin Öztürk, divan kurulu 
üyeleri, 1905 GSYİAD Başkanı Hakan Sarıöz ve aile yakınları katıldı. 
Metin Oktay’ın kabri başında Kur’an-ı Kerim okunup, dualar edildi

SEZON sonunda 5’inci yıldızı 
taraftarlarıyla kutlayacaklarını 
söyleyen Metin Öztürk, sözle-
rini şöyle noktaladı: “Belki bir 
iki saat içerisinde netleştirece-
ğimiz transferler vardır. Benim 
bir bilgim yok. Başkanımız 
Dursun Özbek, Cenk Ergün, 
Futboldan Sorumlu Yönetim 
Kurulu Üyemiz İbrahim Hati-
poğlu, Okan Buruk hocamız ve 
scout ekibimiz biliyor. Benim 
isyanım, 2 oyuncu transferi 
yeterliyken bile 5 tane Avrupa 
çapında, dünya çağında oyuncu 
transfer edilmiş. Ve çok ciddi 
maliyetlerle alınmış. Bu yöneti-
min ikinci yolu dolmuş, üçüncü 
yılına giriyor. Rakibimiz 11 
yılda şampiyon olamamışken 
bu takım 2 senede, 2 kere şam-
piyonluk yaşamış. Ben gerçek 
taraftarla, taraftar adı altında 
sosyal medyada takma isimle 
yer alanları kenara koyuyo-
rum. Onlar işlerini yapıyorlar. 
İşleri Galatasaray’ı provoke 
etmek. Gerçek Galatasaray 
taraftarı biliyor ki Okan Buruk 
hocamız, ekibi ve başkanımız 
Dursun Özbek, tek bir şeye 
odaklandı. Hedefimiz 25’inci 
şampiyonluk, 5’inci yıldız. Sene 
sonunda 
göreceksiniz. 
Başkaları o 
çakma 5’inci 
yıldızdan 
utanırken 
biz ger-
çek 5’inci 
yıldızımızla 
taraftarımız-
la kucaklaşa-
cağız.”

Sene sonunda
göreceksiniz!

PAPARA; futbol, basketbol 
ve e-spora verdiği desteği hız 
kesmeden sürdürüyor. Fe-

nerbahçe Spor Kulübü ile bir araya 
gelerek sponsorluk anlaşmalarına 
yenisini ekleyen Papara, logosunu 
kulübün üç takımının formasına 
taşıyor. Şirket, 2024-2025 sezonun-
da Fenerbahçe Petrol Ofisi Kadın 
Futbol Takımı forma kol yanı, Fe-
nerbahçe Kadın Basketbol Takımı 
forma sırt numara altı, Fenerbahçe 
Beko Erkek Basketbol Takımı şort 
arkası sponsorluklarını üstlenecek. 
Papara ve Fenerbahçe Spor Kulü-
bü arasındaki iş birliği imza töreni 
bugün Ülker Fenerbahçe Şükrü 
Saracoğlu Stadyumu’nda gerçek-
leştirildi. Törene Papara Yönetim 
Kurulu Üyesi İlker Diker, Fener-
bahçe Spor Kulübü Genel Sekreteri 
Burak Ç. Kızılhan, Fenerbahçe Spor 
Kulübü Yönetim Kurulu Üyesi M. 
Kemal Danabaş ve Fenerbahçe 
Spor Kulübü Yönetim Kurulu Üyesi 
A. Sertaç Komsuoğlu katıldı.

FB Card müjdesi
Papara, sponsorluk anlaşmasıyla 
birlikte sarı lacivert renklere gönül 
veren taraftarlara özel FB Card 
çıkaracağının müjdesini verdi. 
Koleksiyon değeri taşıyan ve Fe-
nerbahçe’nin renkleriyle tasarlanan 
FB Card’ın, Papara’nın tüm kart 
kullanıcılarına sunduğu özelliklere 
sahip olmasının yanı sıra taraftar-
lara özel ayrıcalıklar sunacağı ifade 
edildi. FB Card sahibi kullanıcıların, 

Papara’nın harcadıkça anında nakit 
kazandıran Cashback programından 
Fenerium mağazalarında da yararla-
nabilme olanağına ek olarak forma 
ve bilet çekilişlerine katılma şansı 
yakalayacağı belirtildi. FB Card’ın 
önümüzdeki aylarda kullanıma 
sunulacağı kaydedildi.

Ezber bozan bir duruş
İmza töreninde Türk sporunu her 
alanda destekleme vizyonunun altını 
çizen Papara Yönetim Kurulu Üyesi 
İlker Diker, “Sporu desteklemenin, 
gelecek nesiller için rol modeller 
yaratmanın en etkili yollarından 
biri olduğuna inanıyoruz. Özellikle 
gençlerin taleplerini ve beklentile-
rini doğru okuyarak Türk sporuna 
yatırımlarımızı Papara’nın lider 
konumuna yakışır şekilde genişle-
tiyoruz. 117 yıldır birçok branşta 
tarihi başarılara imza atan Fener-
bahçe Spor Kulübü ile kurduğumuz 
sponsorluk anlaşması kapsamında, 
Papara’nın spor yatırımlarına bir 
yenisini daha eklemiş olduk. Fener-
bahçe Spor Kulübü’nün, yer aldığı 
her branşta cesur ve ezber bozan 
duruşunun, Papara’nın finansal tek-
noloji alanındaki vizyonu ile önemli 
paralellikler taşıdığına inanıyoruz. 
Fenerbahçe Spor Kulübü ile iş 
birliğimizin ilerleyen dönemlerde 
büyüyerek devam etmesini temenni 
ediyorum. Yeni sponsorluklarımızın 
hem Fenerbahçe camiasına hem 
de tüm Paparalılara hayırlı uğurlu 
olmasını dilerim” dedi. DHA

Avantajlı anlaşma
Finansal teknoloji şirketi Papara, Fenerbahçe Spor Kulübü ile imza 
attığı anlaşma kapsamında kulübün kadın futbol, kadın basketbol ve 
erkek basketbol takımlarının sponsorluklarına ek olarak milyonlarca 
Fenerbahçe taraftarının beklediği Papara FB Card ürününü de duyurdu

FENERBAHÇE Spor Kulübü 
Yönetim Kurulu Üyesi M. Kemal 
Danabaş da “Papara’nın da deste-
ği ile yeni sezonda yaşayacağımız 
şampiyonluklar ve zaferler için çok 
heyecanlıyız. Fenerbahçe Kadın 
Basketbol Takımı olarak FIBA 
Süper Kupa’yı Türkiye’ye getiren ilk 
takım olma gururunu yaşadık. Ka-
zandığımız şampiyonluklar, Fener-
bahçe’nin Türk Basketbolunun loko-

motifi olduğunu bir kez daha hem 
Avrupa’ya hem Türkiye’ye ilan etmiş 
oldu. Aynı zamanda, Fenerbahçe 
Kadın Futbol Takımı bildiğiniz gibi 
kurulduğu sezondan itibaren zirveye 
oynayan kadın futbolunun öncü ve 
önemli bir parçasıdır. Papara ailesi-
ne Fenerbahçemize vermiş oldukları 
destek için teşekkür ediyor, takımla-
rımızın tüm başarılarını hep birlikte 
kutlamayı diliyorum” diye konuştu. 

Çok heyecanlıyızÇok heyecanlıyız
HATAYSPOR Teknik 
Direktörü Rıza Çalımbay, 
Demirören Haber Ajan-

sı’na (DHA) özel açıklamalarda 
bulundu. Rus orta saha Daniil 
Utkin transferinin iptal olmasına 
neden olduğu şeklinde çıkan id-
diaları yalanlayan Rıza Çalımbay, 
“Hatayspor, felaketi yaşamış bir 
şehrin futbol takımı. Ben buraya, 
bu değerli kulübün başarısı için 
mücadele etmeye, takımı ayağa 
kaldırmaya geldim. Burada kendi 
tezgahını kurup nemalanmak iste-
yenlerin de her zaman karşısında 
olacağım. Bahsi geçen oyuncuyu 

ben ve ekibim izledikten sonra 
hem ekonomik olarak kulübümüze 
hem de oyuncu olarak sistemi-
mize uymayacağına karar verdik. 
Taraftarımız merak etmesin, bu 
niyetteki kişilerin artık bu kapı-
dan girmesine izin vermeyeceğiz. 
Yıllardır beraber olduğum ekibim-
den birinin bahsedildiği şekilde bir 
davranışı olduğunun ispatlanması 
halinde teknik direktörlük kariye-
rime nokta koyacağımı belirtirim. 
Aksi takdirde tarafıma yönelti-
len iddialar buradaki işbirliğinin 
bozulmasından kaynaklı kuyruk 
acısıdır ki; tertemiz bir kariyere 

sahip olan Rıza Çalımbay olarak 
bundan da gurur duyarım” ifadele-
rini kullandı.” DHA

Kariyerimi noktalarım!
Hatayspor Teknik Direktörü Rıza Çalımbay, Rus orta saha Daniil Utkin transferinin iptal olmasına neden olduğu 
şeklinde çıkan iddiaları yalanladı. Çalımbay, “Yıllardır beraber olduğum ekibimden birinin bahsedildiği şekilde 
bir davranışı olduğunun ispatlanması halinde teknik direktörlük kariyerime nokta koyacağımı belirtirim” dedi



S por Toto Süper Lig'in 30'uncu haf-
tasnda deplasmanda Aytemiz 
Alanyaspor'a 4-0 kaybeden Fraport 

TAV Antalyaspor'un 13 maçlk yenilmezlik 
serisi sona ererken, teknik direktör Ersun 
Yanal da 2021 ylndaki ilk yenilgisini ya-
şad. Akdeniz temsilcisi 2021 ylnda teknik 
direktör Yanal gözetiminde çktğ 14 
maçta 3 galibiyet, 10 beraberlik ve sadece 
1 yenilgi elde edip, 19 puan toplad. 

13 maçlk seri bitti 

Krmz beyazl takm 2020 ylnn son 
günlerinde sahasnda 6-0 kaybettiği Ata-
kaş Hatayspor maçnn ardndan oyna-
dğ 14 maçta 3 galibiyetin yan sra 10 
beraberlik alrken, 30'uncu haftada bir 
başka Antalya ekibi olan Aytemiz Alan-

yaspor'a deplasmanda 4-0 kaybetti. Akde-
niz ekibi 2021 ylnda Fatih Karagümrük, 
Göztepe ve Gençlerbirliği maçlarn kaza-
nrken, Galatasaray, Trabzonspor, İH 
Konyaspor, Beşiktaş, Yukatel Denizlispor, 
BTC Türk Yeni Malatyaspor, Gaziantep 
FK, Medipol Başakşehir, Fenerbahçe ve 
Kasmpaşa ile de berabere kald. Antal-
yaspor'un, ligde devam eden 13 maçlk 
yenilmezlik serisi ise bu hafta 4-0 kaybedi-
len Aytemiz Alanyaspor maçnda son 
buldu. 

Yanal'n 4'üncü yenilgisi 

Ligin 9'uncu haftasnda Fraport TAV An-
talyaspor'un başna geçen ve yakaladğ 
istikrarl performansla takmn üst sra-
lara taşayan Ersun Yanal, Alanyaspor 

maçnda bu sezonki 4'üncü yenilgisini 
elde etti. Tecrübeli teknik direktör Antal-
yaspor ile bu sezon Türkiye Kupas maç-
lar da dahil olmak üzere toplam 25 maça 
çkt. 21 lig maçnda 5 galibiyet, 12 bera-
berlik ve 4 yenilgi alan Yanal, Türkiye  
Kupas'nda oynanan 4 maçn tamamn 
kazanarak takmn yar finale çkartma 
başars yakalad. Teknik direktör Ersun 
Yanal, Süper Lig'de çalştrdğ hiçbir ta-
kmla Aytemiz Alanyaspor'a karş galip 
gelmeyi başaramad. 59 yaşndaki Yanal, 
9 kez rakip olarak karşlaştğ Aytemiz 
Alanyaspor'a karş 2 beraberlik ve 7 ye-
nilgi elde ederken hiçbir maçta galip gele-
medi. Yanal'n Süper Lig'de bulunan 
Atakaş Hatayspor'a karş da galibiyeti 
bulunmuyor.

SÜPER Lig'in 30. haftasnda son 
haftalarn formda iki takm Ankara-
gücü ile Göztepe Eryaman Sta-

d'nda karşlaşt. Hikmen Karaman ile iyi bir 
çkş yakalayan Ankaragücü, bu maç da kaza-
narak alt sralardan kurtuluş mücadelesini 
devam ettirmek istiyor. Son 5 haftada 4 galibi-
yet 1 beraberlik alarak iyi bir seri yakalayan 
Göztepe de üst sralara trmanmann peşinde...  

İlk yar 1-0 

Maçn ilk yarsna ev sahibi Ankaragücü etkili 
başlad. 14. dakikada sol kanattan ceza saha-
snn ön çizgisine kadar gelen Lobjanidze’nin 
sert şutunda kaleci İrfan Can Eğribayat, topu 
kornere tokatlad. Ankaragücü, Borven'in at-
tğ golle 1-0 öne geçti. Sol kanatta Endri Çe-
kici topla rakiplerinden syrldktan sonra ceza 
sahasna ortasn gönderdi. Börven rakibinin 
önüne geçerek kafa vuruşunu yapt ve takmn 
1-0 öne geçirdi. 37. dakikada MKE Ankara-
gücü kontra atağnda Geraldo topun yönünü 
sağdan sol kanada çevirerek pasn Lobjanid-
ze’ye aktard. Bu oyuncunun ceza sahasna 
girmeden çektiği şutta top kaleci İrfan Can 
Eğribayat’n üzerine gitti. İlk yar bu skorla 
sona erdi. 

Net skor 

Maçn 61. dakikasnda Ankaragücü Börven'in 
attğ golle durumu 2-0'a getirdi. İkinci yarda 
oyuna giren Paintsil, topla birlikte ceza saha-
sna yaklaşt. Sağ kanattan bindirme yapan 
Kitsio tek pasla Börven'e gönderdi. Börven 
penalt noktasnn hemen ilerisinden şutunu 
att ve topu filelerle buluşturdu. 
 Ankaragücü bu golden 2 dakika sonra, dakika 
63'te fark 3'e çkard. Ceza sahasnn sağ çiz-
gisinde Kitsiou, dşardaki arkadaş Endri Çe-
kici'ye yerden pasn gönderdi. Endri, gelişine 
çok sert bir şut çekti ve topu ağlara gönderdi: 
3-0. MKE Ankaragücü, rakibini 3-0 yenerek 
bu sezon ilk kez üst üste 3. galibiyetini elde 
etti. Göztepe ise 5 maç sonra sahadan  
yenilgiyle ayrld. 

Ankaragücü 
3’te 3 yaptı

LİGDE attğ 18 golle bir 
anda dikkatleri üzerine 
çeken ve şimdiden transfe-

rin gözdesi haline gelen Boupendza 
konusunda da ilginç gelişme var. 
Hatayspor cephesinden geçtiğimiz 
haftalarda yaplan ‘Boupendza’y 
Türkiye’de kalacaksa Fenerbahçe’nin 
almasn isteriz’ açklamasndan 
sonra bu transferin gündemde ol-
duğu her platformda konuşulmaya 
başlamş, taraftarlar önümüzdeki 
yln kadrosunda Boupendza’y şim-
diden görmeye başlamşt. Özellikle 
önümüzdeki Milli maç arasnda Ha-
tayspor’un yeni stadnn açlşna Fe-
nerbahçe’nin katlmas ve açlş 
maçn Hatayspor Fenerbahçe’nin 
oynayacak olmas da bu transferin 
bitmesinin bir delili olarak görülm-
üştü. 

Önemli bir golcü 

Ancak görüşünü aldğmz Fener-
bahçeli bir yetkili “Buopendza ligi-
mize renk katan önemli bir golcü. 
Ancak biz Fenerbahçe olarak bu 
oyuncuyla kesinlikle ilgilenmiyoruz. 
Ayrca telaffuz edilen 8-10 milyon 

Euro gibi bir rakamlar hiçbir futbol-
cuya vermeyi düşünmeyen bir yap-
mz var. Bu nedenle milli arada 
oynanacak stat açlş maçnn fut-
bolcu transferiyle hiçbir alakas bu-
lunmamaktadr. Hatay’a iki kulüp 
arasndaki iyi ilişkilerin ve dostluğun 
pekişmesinden başka bir gidiş ama-
cmz yok" dedi.  

Hatayspor açklamşt 

Hatayspor Basn Sözcüsü Rahmi 
Vard, Fenerbahçe'nin ilgisini net bir 
şekilde doğrulamş ve ''Açkças 
oyuncumuzun Türkiye’de kalp, Tür-
kiye’de hizmet etmesini isteriz. Tabii 
ki burada kalmasn isteriz. Fener-
bahçe’nin almasn isteriz. Galatasa-
ray da alabilir. Ama futbolcumuzun 
aklnda böyle bir şey yok. Açk söylü-
yorum Hatayspor’da başarl olduk-
tan sonra yurt dşna gitmek 
istediğini belirtti. Yurtiçi ve yurtdşn-
dan 6-7 kulüp teklif getirdi. Kimisi 
takas önerdi, kimisi teklif. Rusya’dan 
bir kulüp var. Dinamo Kiev talip. 
Türkiye’den de Fenerbahçe açk açk 
oyuncuyu istiyor. Fenerbahçe iyi bir 
teklif yapt.'' sözlerini kullanmşt.

Boupendza ile ilgilenmiyoruz
Süper Lig'de Hatayspor formas ile frtna gibi esen Boupendza’nn ad Fenerbahçe 
ile anlrken sar lacivertli yetkililerinden “ilgilenmiyoruz” mesaj geldi

Fraport TAV Antalyaspor'a 55 yllk kulüp tarihinde ilk kez 13 maçlk yenilmezlik  
serisi yakalatan teknik direktör Ersun Yanal ve takm, 2021 ylndaki ilk yenilgisini bir 
başka Antalya ekibi Aytemiz Alanyaspor karşsnda ald. Krmz beyazl takm, Yanal  
yönetiminde ligde çktğ 21 maçta 5 galibiyet, 12 beraberlik ve 4 yenilgi elde etti

2021 YILINDA  
TEK YENILGI 

TRABZONSPOR’DA 
her geçen sezon yükse-
len performansyla alkş 

toplayan Uğurcan Çakr, Avru-
pa’nn dev kulüpleri tarafndan iz-
leniyor. Son dönemde ise en ciddi 
takip İtalyan devi Juventus tara-
fndan başlatld. Juve’nin scout 
ekibi, yeni ve gelecek vaat eden bir 
kaleci arayşnda olduğu için 24 
yaşndaki Uğurcan’ listeye dahil 
etti. Sene başndan beri sürekli 
performansn artran Uğurcan, 
Juve yetkilileri tarafndan beğenili-
yor. Serie A ekibinin mevcut kad-
rosunda efsane eldiven Gianluigi 
Buffon’un 43 yaşna gelmesi ve 
artk veda zamannn yaklaşmas, 
30 yaşn aşan Wojciech 
Szczesny’ye alternatif aranmas 
nedeniyle Uğurcan Çakr bir anda 
liste başna çkt. 

Ugurcan Çakır’a 
Juventus talip  

Süper Lig'in 30. haftasnda Hikmet Ka-
raman'la birlikte çkşa geçen Ankara-
gücü, sahasnda son haftalarn forma 

takm Göztepe'yi 3-0 gibi net bir 
skorla mağlup ederek alt sralardan 
kurtulma adna önemli bir galibiyet 

daha elde etti. Sar lacivertliler, Hikmet 
Karaman yönetiminde çktğ 3. ma-

çnda 3. galibiyeti elde etti.

KAZAN Kremlin Cup'n finalinde 
Rus Zakharov'u yenen milli tenisçi-
miz Yank Erel profesyonel kariye-

rinin ilk ITF tekler şampiyonluğunu elde etti. 
Rusya'da sert zeminde düzenlenen toplamda 
15 bin dolar ödüllü ITF turnuvas Kazan 
Kremlin Cup'ta srasyla Moldoval, Rus, 
Özbek ve yar finalde de Rus rakibini yenen 
Yank Erel, finalde 1 numaral seri baş Alexey 
Zakharov'un rakibi oldu. 20 yaşndaki temsil-
cimiz, final mücadelesinde ev sahibi ülkeden 
Alexey Zakharov karşsnda 6-3, 3-0 öndeyken 
rakibinin maçtan çekilmesi ile şampiyonluğa 
ulaşt. Kariyerinin ilk profesyonel tekler zafe-
rini Rusya'da kazanan Yank Erel yaptğ açk-
lamada, "Umarm devam gelecek. Günün 
anlam ve önemine ithafen bu şampiyonluğu, 
canla başla pandemi ile savaşan sağlk çal-
şanlarmza armağan ediyorum. 14 Mart Tp 
Bayram kutlu olsun" dedi. DHA 

Milli tenisçinin 
ilk şampiyonluğu

15SPOR 15 MART 2021 PAZARTESİwww.gazetedamga.com.tr

FRAPORT TAV Antalyaspor'un de-
neyimli teknik direktörü, kariyeri 
boyuncu 612 maçta görev ald. 
Yanal, bu maçlarda 273 galibiyet, 
153 beraberlik ve 186 yenilgi elde 
etti. Süper Lig'de ise 502 maçta tek-
nik adam olarak görev yapan teknik 
adam 213 galibiyet, 133 beraberlik 
ve 156 yenilgi ald. Ersun Yanal, 
Samet Aybaba, Şenol Güneş, Rza 
Çalmbay, Ylmaz Vural ve Aykut 
Kocaman ile birlikte Süper Lig'de 
500 maçta görev yapan 6 teknik di-
rektörden biri konumunda. Yanal, 
Denizlispor, MKE Ankaragücü, 
Gençlerbirliği, Manisaspor, Eskişe-
hirspor, Trabzonspor, Fenerbahçe 
ve Antalyaspor olmak üzere 8 ta-
km çalştrrken, A Milli Takmn 
başnda da yer ald. Deneyimli tek-
nik direktörün kariyerinde Fener-
bahçe ile de 1 Süper Lig 
şampiyonluğu bulunuyor. DHA 

YANAL’IN  
KARİYERİ

*
S por Toto Süper Lig'in 30'uncu haf-

tasnda deplasmanda Aytemiz 
Alanyaspor'a 4-0 kaybeden Fraport 

TAV Antalyaspor'un 13 maçlk yenilmezlik 
serisi sona ererken, teknik direktör Ersun 
Yanal da 2021 ylndaki ilk yenilgisini ya-
şad. Akdeniz temsilcisi 2021 ylnda teknik 
direktör Yanal gözetiminde çktğ 14 
maçta 3 galibiyet, 10 beraberlik ve sadece 
1 yenilgi elde edip, 19 puan toplad. 

13 maçlk seri bitti 

Krmz beyazl takm 2020 ylnn son 
günlerinde sahasnda 6-0 kaybettiği Ata-
kaş Hatayspor maçnn ardndan oyna-
dğ 14 maçta 3 galibiyetin yan sra 10 
beraberlik alrken, 30'uncu haftada bir 
başka Antalya ekibi olan Aytemiz Alan-

yaspor'a deplasmanda 4-0 kaybetti. Akde-
niz ekibi 2021 ylnda Fatih Karagümrük, 
Göztepe ve Gençlerbirliği maçlarn kaza-
nrken, Galatasaray, Trabzonspor, İH 
Konyaspor, Beşiktaş, Yukatel Denizlispor, 
BTC Türk Yeni Malatyaspor, Gaziantep 
FK, Medipol Başakşehir, Fenerbahçe ve 
Kasmpaşa ile de berabere kald. Antal-
yaspor'un, ligde devam eden 13 maçlk 
yenilmezlik serisi ise bu hafta 4-0 kaybedi-
len Aytemiz Alanyaspor maçnda son 
buldu. 

Yanal'n 4'üncü yenilgisi 

Ligin 9'uncu haftasnda Fraport TAV An-
talyaspor'un başna geçen ve yakaladğ 
istikrarl performansla takmn üst sra-
lara taşayan Ersun Yanal, Alanyaspor 

maçnda bu sezonki 4'üncü yenilgisini 
elde etti. Tecrübeli teknik direktör Antal-
yaspor ile bu sezon Türkiye Kupas maç-
lar da dahil olmak üzere toplam 25 maça 
çkt. 21 lig maçnda 5 galibiyet, 12 bera-
berlik ve 4 yenilgi alan Yanal, Türkiye  
Kupas'nda oynanan 4 maçn tamamn 
kazanarak takmn yar finale çkartma 
başars yakalad. Teknik direktör Ersun 
Yanal, Süper Lig'de çalştrdğ hiçbir ta-
kmla Aytemiz Alanyaspor'a karş galip 
gelmeyi başaramad. 59 yaşndaki Yanal, 
9 kez rakip olarak karşlaştğ Aytemiz 
Alanyaspor'a karş 2 beraberlik ve 7 ye-
nilgi elde ederken hiçbir maçta galip gele-
medi. Yanal'n Süper Lig'de bulunan 
Atakaş Hatayspor'a karş da galibiyeti 
bulunmuyor.

SÜPER Lig'in 30. haftasnda son 
haftalarn formda iki takm Ankara-
gücü ile Göztepe Eryaman Sta-

d'nda karşlaşt. Hikmen Karaman ile iyi bir 
çkş yakalayan Ankaragücü, bu maç da kaza-
narak alt sralardan kurtuluş mücadelesini 
devam ettirmek istiyor. Son 5 haftada 4 galibi-
yet 1 beraberlik alarak iyi bir seri yakalayan 
Göztepe de üst sralara trmanmann peşinde...  

İlk yar 1-0 

Maçn ilk yarsna ev sahibi Ankaragücü etkili 
başlad. 14. dakikada sol kanattan ceza saha-
snn ön çizgisine kadar gelen Lobjanidze’nin 
sert şutunda kaleci İrfan Can Eğribayat, topu 
kornere tokatlad. Ankaragücü, Borven'in at-
tğ golle 1-0 öne geçti. Sol kanatta Endri Çe-
kici topla rakiplerinden syrldktan sonra ceza 
sahasna ortasn gönderdi. Börven rakibinin 
önüne geçerek kafa vuruşunu yapt ve takmn 
1-0 öne geçirdi. 37. dakikada MKE Ankara-
gücü kontra atağnda Geraldo topun yönünü 
sağdan sol kanada çevirerek pasn Lobjanid-
ze’ye aktard. Bu oyuncunun ceza sahasna 
girmeden çektiği şutta top kaleci İrfan Can 
Eğribayat’n üzerine gitti. İlk yar bu skorla 
sona erdi. 

Net skor 

Maçn 61. dakikasnda Ankaragücü Börven'in 
attğ golle durumu 2-0'a getirdi. İkinci yarda 
oyuna giren Paintsil, topla birlikte ceza saha-
sna yaklaşt. Sağ kanattan bindirme yapan 
Kitsio tek pasla Börven'e gönderdi. Börven 
penalt noktasnn hemen ilerisinden şutunu 
att ve topu filelerle buluşturdu. 
 Ankaragücü bu golden 2 dakika sonra, dakika 
63'te fark 3'e çkard. Ceza sahasnn sağ çiz-
gisinde Kitsiou, dşardaki arkadaş Endri Çe-
kici'ye yerden pasn gönderdi. Endri, gelişine 
çok sert bir şut çekti ve topu ağlara gönderdi: 
3-0. MKE Ankaragücü, rakibini 3-0 yenerek 
bu sezon ilk kez üst üste 3. galibiyetini elde 
etti. Göztepe ise 5 maç sonra sahadan  
yenilgiyle ayrld. 

Ankaragücü 
3’te 3 yaptı

LİGDE attğ 18 golle bir 
anda dikkatleri üzerine 
çeken ve şimdiden transfe-

rin gözdesi haline gelen Boupendza 
konusunda da ilginç gelişme var. 
Hatayspor cephesinden geçtiğimiz 
haftalarda yaplan ‘Boupendza’y 
Türkiye’de kalacaksa Fenerbahçe’nin 
almasn isteriz’ açklamasndan 
sonra bu transferin gündemde ol-
duğu her platformda konuşulmaya 
başlamş, taraftarlar önümüzdeki 
yln kadrosunda Boupendza’y şim-
diden görmeye başlamşt. Özellikle 
önümüzdeki Milli maç arasnda Ha-
tayspor’un yeni stadnn açlşna Fe-
nerbahçe’nin katlmas ve açlş 
maçn Hatayspor Fenerbahçe’nin 
oynayacak olmas da bu transferin 
bitmesinin bir delili olarak görülm-
üştü. 

Önemli bir golcü 

Ancak görüşünü aldğmz Fener-
bahçeli bir yetkili “Buopendza ligi-
mize renk katan önemli bir golcü. 
Ancak biz Fenerbahçe olarak bu 
oyuncuyla kesinlikle ilgilenmiyoruz. 
Ayrca telaffuz edilen 8-10 milyon 

Euro gibi bir rakamlar hiçbir futbol-
cuya vermeyi düşünmeyen bir yap-
mz var. Bu nedenle milli arada 
oynanacak stat açlş maçnn fut-
bolcu transferiyle hiçbir alakas bu-
lunmamaktadr. Hatay’a iki kulüp 
arasndaki iyi ilişkilerin ve dostluğun 
pekişmesinden başka bir gidiş ama-
cmz yok" dedi.  

Hatayspor açklamşt 

Hatayspor Basn Sözcüsü Rahmi 
Vard, Fenerbahçe'nin ilgisini net bir 
şekilde doğrulamş ve ''Açkças 
oyuncumuzun Türkiye’de kalp, Tür-
kiye’de hizmet etmesini isteriz. Tabii 
ki burada kalmasn isteriz. Fener-
bahçe’nin almasn isteriz. Galatasa-
ray da alabilir. Ama futbolcumuzun 
aklnda böyle bir şey yok. Açk söylü-
yorum Hatayspor’da başarl olduk-
tan sonra yurt dşna gitmek 
istediğini belirtti. Yurtiçi ve yurtdşn-
dan 6-7 kulüp teklif getirdi. Kimisi 
takas önerdi, kimisi teklif. Rusya’dan 
bir kulüp var. Dinamo Kiev talip. 
Türkiye’den de Fenerbahçe açk açk 
oyuncuyu istiyor. Fenerbahçe iyi bir 
teklif yapt.'' sözlerini kullanmşt.

Boupendza ile ilgilenmiyoruz
Süper Lig'de Hatayspor formas ile frtna gibi esen Boupendza’nn ad Fenerbahçe 
ile anlrken sar lacivertli yetkililerinden “ilgilenmiyoruz” mesaj geldi

Fraport TAV Antalyaspor'a 55 yllk kulüp tarihinde ilk kez 13 maçlk yenilmezlik  
serisi yakalatan teknik direktör Ersun Yanal ve takm, 2021 ylndaki ilk yenilgisini bir 
başka Antalya ekibi Aytemiz Alanyaspor karşsnda ald. Krmz beyazl takm, Yanal  
yönetiminde ligde çktğ 21 maçta 5 galibiyet, 12 beraberlik ve 4 yenilgi elde etti
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her geçen sezon yükse-
len performansyla alkş 

toplayan Uğurcan Çakr, Avru-
pa’nn dev kulüpleri tarafndan iz-
leniyor. Son dönemde ise en ciddi 
takip İtalyan devi Juventus tara-
fndan başlatld. Juve’nin scout 
ekibi, yeni ve gelecek vaat eden bir 
kaleci arayşnda olduğu için 24 
yaşndaki Uğurcan’ listeye dahil 
etti. Sene başndan beri sürekli 
performansn artran Uğurcan, 
Juve yetkilileri tarafndan beğenili-
yor. Serie A ekibinin mevcut kad-
rosunda efsane eldiven Gianluigi 
Buffon’un 43 yaşna gelmesi ve 
artk veda zamannn yaklaşmas, 
30 yaşn aşan Wojciech 
Szczesny’ye alternatif aranmas 
nedeniyle Uğurcan Çakr bir anda 
liste başna çkt. 

Ugurcan Çakır’a 
Juventus talip  

Süper Lig'in 30. haftasnda Hikmet Ka-
raman'la birlikte çkşa geçen Ankara-
gücü, sahasnda son haftalarn forma 

takm Göztepe'yi 3-0 gibi net bir 
skorla mağlup ederek alt sralardan 
kurtulma adna önemli bir galibiyet 

daha elde etti. Sar lacivertliler, Hikmet 
Karaman yönetiminde çktğ 3. ma-

çnda 3. galibiyeti elde etti.

KAZAN Kremlin Cup'n finalinde 
Rus Zakharov'u yenen milli tenisçi-
miz Yank Erel profesyonel kariye-

rinin ilk ITF tekler şampiyonluğunu elde etti. 
Rusya'da sert zeminde düzenlenen toplamda 
15 bin dolar ödüllü ITF turnuvas Kazan 
Kremlin Cup'ta srasyla Moldoval, Rus, 
Özbek ve yar finalde de Rus rakibini yenen 
Yank Erel, finalde 1 numaral seri baş Alexey 
Zakharov'un rakibi oldu. 20 yaşndaki temsil-
cimiz, final mücadelesinde ev sahibi ülkeden 
Alexey Zakharov karşsnda 6-3, 3-0 öndeyken 
rakibinin maçtan çekilmesi ile şampiyonluğa 
ulaşt. Kariyerinin ilk profesyonel tekler zafe-
rini Rusya'da kazanan Yank Erel yaptğ açk-
lamada, "Umarm devam gelecek. Günün 
anlam ve önemine ithafen bu şampiyonluğu, 
canla başla pandemi ile savaşan sağlk çal-
şanlarmza armağan ediyorum. 14 Mart Tp 
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FRAPORT TAV Antalyaspor'un de-
neyimli teknik direktörü, kariyeri 
boyuncu 612 maçta görev ald. 
Yanal, bu maçlarda 273 galibiyet, 
153 beraberlik ve 186 yenilgi elde 
etti. Süper Lig'de ise 502 maçta tek-
nik adam olarak görev yapan teknik 
adam 213 galibiyet, 133 beraberlik 
ve 156 yenilgi ald. Ersun Yanal, 
Samet Aybaba, Şenol Güneş, Rza 
Çalmbay, Ylmaz Vural ve Aykut 
Kocaman ile birlikte Süper Lig'de 
500 maçta görev yapan 6 teknik di-
rektörden biri konumunda. Yanal, 
Denizlispor, MKE Ankaragücü, 
Gençlerbirliği, Manisaspor, Eskişe-
hirspor, Trabzonspor, Fenerbahçe 
ve Antalyaspor olmak üzere 8 ta-
km çalştrrken, A Milli Takmn 
başnda da yer ald. Deneyimli tek-
nik direktörün kariyerinde Fener-
bahçe ile de 1 Süper Lig 
şampiyonluğu bulunuyor. DHA 

YANAL’IN  
KARİYERİ

*
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BU SEZON BİRAZBU SEZON BİRAZ
FARKLI OLACAK!FARKLI OLACAK!
Eyüpspor’un Senegalli golcüsü Mame Thiam, “Bence bu sezon biraz farklı olacak. Çünkü bu sezon 
herkes bir şeyler ortaya koymaya çalışıyor. Bu yüzden takımların çoğu iyi transferler yaptığını 
ve iyi hazırlandığını görüyoruz. Bence bu sezon çok kolay geçmeyecek, her maç belirleyici 
olacak. Sezonun bize neler göstereceğini de hep beraber göreceğiz” ifadelerini kullandı

Süper Lig’in 5’inci haftasında yarın 
deplasmanda Kayserispor’a konuk 
olacak Eyüpspor’da hazırlıklar 

devam ediyor. Ligde oynadığı 4 maçta; 
2 galibiyet, 2 beraberlik alarak yoluna 
namağlup devam eden eflatun-sarılı 
ekipte takımın önemli isimlerinden 
Mame Thiam, Demirören Haber Ajan-
sı’na (DHA) özel açıklamalarda bulun-
du. Hafta sonu oynanacak maçı kaza-
narak yollarına kayıpsız devam etmek 
istediklerini dile getiren 31 yaşındaki 
tecrübeli golcü, “Öncelikle bu röporta-
jı yapmak benim için bir zevk. Kayse-
rispor eski takımım. Bu hafta onlara 
karşı çok önemli bir maç oynayacağız. 
Bu maç sadece benim için değil, takım 
için de çok önemli. Çünkü olumlu se-
rimize devam etmek istiyoruz. Şu ana 
kadar 2 galibiyet ve 2 beraberlik aldık. 
Bu şekilde devam etmek isti-
yoruz. Kayseri’ye gideceğiz ve 
inşallah 3 puan için elimizden 
geleni yapacağız. Ancak kolay 
bir maç olmayacak” ifadelerini 
kullandı.

4 maçımız iyi geçti
Süper Lig’in yeni ekiplerinden 
biri olduklarını ve ilk 4 
haftanın kendileri için 
çok da zor geçme-
diğine değinen 
tecrübeli 
golcü, “4 
maçlık 
periyot iyi 
geçti, ilk 
maçlar 
her 
zaman 
zor olur. 
Adap-
tasyon 
süreci 
var. Yeni 
oyuncuların 
uyum sağla-
ması gerekiyor. 
Ama teknik ekip 
ve teknik direktörü-

müzün hazırlığı sayesinde bu süreç 
istediğimiz şekilde geçti. Çünkü sahada 
ne yapmak istediklerini biliyorlar ve 
buna uygun şekilde bizi hazırladılar. O 
yüzden bu dört maçlık periyot bizim 
için o kadar da zor geçmedi. Teknik 
ekibin, iyi bir sezon ortaya koymamız 
için gerçekten önemli fikirleri var. Bu 
dört maçlık arada yeni oyuncular da 
katıldı. İnşallah onlarla beraber he-
deflerimize ulaşmak için, Eyüpspor’un 
hedeflerini gerçekleştirmek için uğra-
şacağız” şeklinde konuştu.

Hocamızı tanıyordum
Teknik direktör Arda Turan’ın geçen 
yıl şampiyon olduklarında net fikirleri 
olduğunu, bunun için bu sezona da 
iyi başladıklarını ifade eden Senegalli 
futbolcu, “Beklediğim gibi bir sezon 

başlangıcı oldu aslında. Çünkü 
hocamızı tanıyordum ve hocanın 
ekibiyle beraber geçen yıldan iyi bir 
planı olduğunu biliyordum. Han-
gi oyuncularla nasıl bir sistemde 
oynamak istediğini iyi biliyorlar. 
Süper Lig’de nasıl bir oyun tarzı 
koymamızın gerektiğini iyi biliyor-
lar. Geçen yıl şampiyon oldukların-

da net fikirleri vardı. Bu konu-
larla ilgili bence bu yüzden 

iyi başladık. Süper 
Lig’de ne yapmamız 

gerektiğini şu 
anda hepimiz 

çok iyi biliyo-
ruz. Böyle de-
vam etmemiz 
lazım, daha 
sezonun 
başındayız. 
Umarım 
Eyüpspor’un 
hedeflerini 

gerçekleşti-
rebiliriz” diye 

konuştu.

Büyük bir 
oyuncuydu

Arda Turan’ın futbolcuy-

ken büyük bir kariyere 
sahip olduğunu, teknik 
direktörlük konusunda da 
geleceğinin çok parlak ol-
duğuna dikkat çeken Mame 
Thiam, sözlerini şöyle sürdürdü: 
“Aslında gelmeden önce hocayla 
ilgili çok şey duymuştum. Açık-
çası geldiğimde de bunların gerçek 
olduğunu gördüm. Çünkü ben takıma 
katılmadan önce teknik direktörü-
müz Arda Turan ile birkaç toplantı 
yapmıştık. O toplantılarda futbol ile 
ilgili birçok fikrimizin ortak olduğunu 
gördüm. Tabii ki kendisi Süper Lig’de 
ilk defa teknik direktör olarak çalışı-
yor. Ancak çok büyük bir futbolcuydu 
ve çok büyük bir kariyere sahipti. Şu 
anda antrenmandaki davranışların-
dan oyuncularına ve ekibine verdiği 
sinyallerden çok parlak bir geleceği 
olduğunu söyleyebilirim. Bunu sadece 
Türkiye için değil bütün dünya için 
söyleyebilirim.”

Kolay geçmeyecek
Gol krallığında büyük bir yarış olaca-
ğını ve heyecanlı bir sezon geçmesini 
beklediğini söyleyen Thiam, “Gol 
krallığı ile ilgili büyük bir yarış olaca-
ğını düşünüyorum. Çünkü çok büyük 
oyuncular bu saydıklarınız. (Icardi, 
Osimhen, Immobile, Dzeko) İtalya’da 
da çok ciddi başarı elde etmiş oyuncu-
lar. Orada hep büyük kulüplerde oyna-
dılar. Bu sezonun ben çok heyecanlı ve 
çok önemli bir sezon olacağını düşü-
nüyorum. İnşallah sonuçlarda bek-
lentileri karşılar” dedi. Süper Lig’de 
geçen sezon yaşanan puan farklarının 
olmasını beklemediğini dile getiren 31 
yaşındaki golcü, “Bence bu sezon biraz 
farklı olacak. Çünkü bu sezon herkes 
bir şeyler ortaya koymaya çalışıyor. Bu 
yüzden takımların çoğu iyi transferler 
yaptığını ve iyi hazırlandığını görüyo-
ruz. Bence bu sezon çok kolay geç-
meyecek, her maç belirleyici olacak. 
Sezonun bize neler göstereceğini de 
hep beraber göreceğiz” ifadelerini 
kullandı. DHA

ÇATALCA-Çatalca etabıyla start 
alan Tour of İstanbul’da ikinci 
gün heyecanı yaşandı. Fransız 

ekip Totalenergies’in sporcusu Emilien 
Jeannière’in genel klasman lideri ola-
rak turuncu mayoyla başladığı Şile-Şile 
etabında 22 takımdan 135 sporcu pedal 
çevirdi. Tour of İstanbul’un ikinci 
etabında startı Şile Belediye Başka-
nı Özgür Kabadayı ve Spor İstanbul 
Genel Müdürü İ. Renay Onur verdi. 
İstanbul’un muhteşem doğal güzellik-
leriyle bezeli 137,8 kilometrelik etap, 
start ile aynı konumda son buldu. Sıcak 
bir havada gerçekleştirilen ikinci etapta 
testereyi andıran inişli çıkışlı parkur 
sporcuları oldukça zorladı. Totalener-
gies takımından Mathieu Burgaudea-
u’nun yarış sonundaki etkileyici atağına 
karşılık verebilen çıkmayınca Fransız 
sporcu etabı kazanmayı başardı. Yarışı 
Astana Qazaqstan Team’in İtalyan 
bisikletçisi Alessandro Romele ikinci, 
Airtox - Carl Ras’tan Danimarkalı 
Magnus Bak Klaris üçüncü tamamladı.

Jeannière geride kaldı
Şile Limanı’ndan start alan Tour of 
İstanbul ‘un genel klasmanına etki 
eden zorlu etap için hava güneşliydi 
ve peloton Ağlayankaya Caddesi’ni 
takip ederek, Ağva istikametine doğru 
ilerlerken kaçış oluşumu için agresif 
bir mücadele başladı. İlk hamle Vadim 
Pronskiy (Astana Qazaqstan Team), 
Milan Menten (Lotto Dstny) ve dünün 
galibi Emilien Jeannière (TotalEner-
gies)’den geldi.

Tırmanışların başlaması ile Menten 
ve Jeannière geride kalmaya başla-

dı. Peloton içerisinden gelen ekstra 
ataklarla günün kaçış grubu form aldı 
ve yedi kişilik bir grup belirdi. Grup, 
Astana Qazaqstan Team’den Vadim 
Pronskiy, Team Novo Nordisk’ten 
Hamish Armitt, Airtox - Carl Ras’tan 
Mads Andersen, İstanbul Büyükşehir 
Belediye Spor’dan Samet Bulut, Tar-
teletto - Isorex’ten Gianni Marchand, 
Bike Aid’den Lasse Reuss ve Universe 
Cycling Team’den Lars Quaedvlieg 
isimlerinden oluştu.

Bulut iki kapıda lider 
Teknik bir rotada Ağva’ya varılmasıyla 
günün ilk sprint prim kapısı geçildi. 
Tour of İstanbul’un saygıyı ve birlikte-
liği temsil eden Saygı Sprint Prim lider-
liğinde puan veren kapıda kaçış grubu 
kozlarını paylaştı. 25,1. kilometredeki 
kapıyı ilk geçen isim İBBSK sporcusu 
Samet Bulut oldu. Bulut’u Gianni Mar-
chand ve Mads Andersen takip etti. 
Saygı sprint prim kapısını takip eden 
kilometrelerde bir ara kaçış grubu-pe-
loton arasındaki fark 3 dakika 30 sani-
yeye kadar çıktı. Parkurun ikinci kapısı, 
67,1. kilometredeki tırmanış kapısıydı. 
3. kategori tırmanışta kaçış grubu-pe-
loton farkı 1 dakika seviyesine inerken, 
Samet Bulut saygı sprint kapısının 
ardından ilk tırmanış kapısından da en 
önde geçti. Kapıyı Bulut’un ardından 
ikinci sırada Marchand geçerken, Lars 
Quaedvlieg ise üçüncü sıraya tırmandı. 
87,8. kilometredeki sprint kapısına 
gelindiğinde liderlik, geçtiğimiz yılın 
Tour of İstanbul ikincisi Marchand’a 
geçti. Kapıda Marchand’ı Lasse Reuss 
ve Vadim Pronskiy takip etti.

ZİRVEYİ ELE GEÇİRDİ!
İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) iştiraki Spor İstanbul’un düzenlediği Tour of İstanbul’da Şile-Şile etabı tamamlan-
dı. 137,8 kilometre uzunluğundaki ikinci etabı Fransız Totalenergies takımı sporcusu Mathieu Burgaudeau kazandı

TÜRK vatandaşı olduğunu hem kendisinin 
hem de ailesinin Türkiye’yi çok sevdiğini dile 

getiren tecrübeli futbolcu, “Türkiye’ye geldiğimden 
beri, burada kendimi iyi hissediyorum. Özellikle Türk 
insanları ile birlikte olmaktan çok büyük keyif alıyo-

rum. Bu hem sportif açıdan hem günlük hem de ailem 
açısından böyle. Vatandaşlık aldım evet çünkü böyle 
bir fırsatım oldu ama Türkiye Milli takımında oyna-
yamıyorum, çünkü Senegal’de daha önce oynadım 
ve Senegal’de Afrika Uluslar Kupası’nı kazanmış-

tık o zaman forma giymiştim. Dediğim gibi 
Türkiye’yi seviyorum eğer fırsatım olursa 

futbolculuk kariyerim bittikten sonra 
futbolda bir işte Türkiye’de ça-

lışmak isterim” dedi. 

Büyük 
keyif alıyorum

TIRMANIŞ klasmanındaki sırala-
maya göre verilen yeşil mayonun 
sahibi ise değişmedi. Tırmanış 
kapılarında topladığı puanlarla 
Spor Toto Spor Kulübü’nden Kaan 
Soylu Özkalbim yarın da yeşil ma-
yoyu giyecek. Özkalbim’in bugün 
yeşil mayoyla yarışması sebebiyle, 
saygı klasmanındaki puanlara göre 
verilen beyaz mayo Çatalca-Çatalca 
etabında saygı prim kapısını ikinci 
sırada geçen Terengganu Cycling 
Team sporcusu Muhammad Nur 
Aiman Bin Rosli’nin üzerindeydi. 
Samet Bulut bu etaptaki perfor-
mansıyla saygı klasmanında Kaan 
Soylu Özkalbim’i yakaladı ve sanal 
liderliğe yükseldi. Böylelikle Bulut, 
beyaz mayonun yeni sahibi oldu.

BEYAZ MAYO 
SAMET BULUT’UN

MERSIN’DE Gala-
tasaray taraftarı aile, 
yeni doğan bebeğine 

Arjantinli yıldız Mauro Icar-
di’ye ithafen “Umut Halil 
İcardi” adını koydu. Gülnar 
ilçesi Köseçobanlı Mahalle-
si’nde yaşayan Ali ve Zehra Ay 
çiftinin bebeği, Galatasaray’da 
uzun yıllar görev yapan Türk 
futbolunun “İmparator” lakaplı 
teknik direktörü Fatih Terim’in 
de doğduğu 4 Eylül’de dünyaya 
geldi. Galatasaray tutkunu aile, 
ikinci evlatlarına sarı-kırmızılı 
kulüpte forma giyen Icardi’nin 
adını verme kararı aldı. İl Nüfus 
Müdürlüğüne başvuran baba 
Ali Ay, bebeğinin kimlik kartın-
daki adını “Umut Halil İcardi” 
yazdırdı. Ay ailesi, bebekleriyle 
RAMS Park’ta Galatasaray’ın 
maçını izleyip Arjantinli yıldızla 
tanışmak istiyor.

Hep beraber izliyoruz
Baba Ali Ay, AA muhabiri-
ne, oğlunun Fatih Terim ile 
aynı günde doğmasının ailede 
sevinçle karşılandığını söyledi. 
Oğluna verdiği isim nedeniy-

le çevreden şaşırtıcı tepkiler 
aldıklarını anlatan Ay, “Ailede 
maçları hep beraber izliyoruz. 
Oğlum fanatik Galatasaraylı. 
Çocukluğumda bana ‘Gülnarlı 
Jardel’ derlerdi. Oğlum Kı-
vanç’ın bu ismi vermemizde 
etkisi büyük oldu. O Icardi 
adını vermemizi çok istedi. 
Galatasaray sevdalısı olduğum 
için oğluma Icardi’nin ismini 
koydum. İnşallah Icardi gibi 
yıldız bir futbolcu olur. İnşallah 
benim oğlum da çok güzel yer-
lere gelir ve Fatih (Terim) Ho-
ca’nın elini öper” dedi.  Anne 
Zehra Ay da ikinci evladını 
kucağına almanın mutluluğunu 
yaşadığını belirterek, “Eşim ve 
oğlum Galatasaray sevdalısı. 
Hepimiz Icardi’nin hayranıyız. 
O yüzden adını Icardi koymaya 
karar verdik.” dedi.

Görmek istiyorum
Kıvanç Ay (13) da kardeşiyle 
RAMS Park’ta Galatasaray 
maçını izlemek istediğini 
söyledi. Sarı-kırmızılı kulübü 
çok sevdiğini dile getiren Ay, 
şunları kaydetti: “Babamla hep 

kardeşime Icardi ismini ve-
receğimizi konuşuyorduk. 
Şaka yaptığımızı sananlar 
oldu. Bazen tepki gösteri-
yorlardı ama adını Icardi 
koyduk. Hala inanmayanlar 
oluyor. Kardeşimle onunla 
beraber ilerde top oyna-
mak, Galatasaray maçını 
izlemek ve Icardi’yi görmek 
istiyorum.” AA

Adını İcardi 
koydular!
Mersin’de yaşayan Ali ve Zehra Ay çiftinin “Umut 
Halil İcardi” ismini verdikleri ikinci bebekleri, Türk 
futbolunun “İmparator” lakaplı teknik direktörü Fatih 
Terim’in doğum gününde dünyaya geldi
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A vcılar’da ömrünü tamamlamış
riskli binaların, olası depreme
karşı güçlendirilmesini sağlaya-

cak olan “1/5000 ölçekli Dr. Sadık
Ahmet Caddesi Güneyi Revizyon Nazım
İmar Planı” İstanbul Büyükşehir Bele-
diye Meclisi’nde oy birliği ile kabul
edildi. Oylamanın ardından söz alan Av-
cılar Belediye Başkanı Utku Caner Çay-
kara, 1/1000 ölçekli imar planlarını hızlı
bir şekilde tamamlayarak onaya suna-
caklarını belirtti.

Önceliğimiz dönüşüm

Konuşmasında kentsel dönüşümün
önemine değinen başkan Çaykara,
“Kentsel dönüşüm, bizim de yurttaşları-

mızın da öncelikli konusudur. Bu ay
meclisimizde, ilçemizle ilgili iki yeni
konu daha gündeme alınmıştır. Bu
planlarla birlikte Avcılar’da tam anla-
mıyla kentsel dönüşümü gerçekleştirme
ve yaşamın merkezi bir Avcılar yarat-
mak hedefindeyiz. Amacımız, binaların
yenilenmesinin ötesinde, ilçemizi yaşa-
nabilir ve modern bir kent haline getir-
mektir. Ayrıca, Avcılar’ın merkezinde
otopark sorununu çözecek, ilçemizin ih-
tiyaç duyduğu kamusal alanı yaratacak,
belediye binamızdan kültür merkezine,
toplumun tüm katmanlarının ihtiyaçla-
rını karşılayabilecek belediye hizmet
alanlarının yer aldığı bir meydan teklifi
de bulunmaktadır” ifadelerini kullandı.

Çaykara’dan teşekkür

İmar çalışmalarında emeği geçenlere te-
şekkür eden Çaykara, “Söz konusu plan
değişiklikleri Avcılar halkı tarafından
uzun zamandır beklenmektedir ve mec-
lisimizin gerçekleştireceği çalışma ile
daha fazla vatandaşımıza etkin hizmet
sunulması sağlanacaktır. Avcılar’ı hak
ettiği seviyeye birlikte taşıyacağımıza
yürekten inanıyor, başta İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız Ekrem
İmamoğlu olmak üzere, büyükşehir 
belediyemizin tüm kadrolarına, meclis
üyelerine ve komisyon üyelerine Avcılar
halkı adına teşekkür ediyorum” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

Öğrencilerle Boğaz turu

OY BIRLIGIYLE 
KABUL EDILDI
Avcılar’da yaşayan binlerce insanın hayatını kurtaracak İmar Plan Notu
Değişikliği, İstanbul Büyükşehir Belediye Meclisi’nde oy birliği ile kabul
edildi. Oylamanın ardından emeği geçenlere teşekkür eden Belediye Baş-
kanı Utku Caner Çaykara, “Amacımız binaların yenilenmesinin ötesinde
ilçemizi yaşanabilir ve modern bir kent haline getirebilmektir” dedi

ESEnyurt'ta yaşayan 16 yaşındaki
Samet, 13 yaşındaki Ulaş ve 10 yaşın-
daki Barış kardeşler geçimlerini kağıt
toplayarak kazanıyor. Anne ve baba-
ları ayrı olan kardeşler, babaları ceza-
evine girince 80 yaşındaki
babaanneleri Nafiye Karakuş’a bak-
mak için anneleriyle gitmeyip İstan-
bul'da kalmaya karar verdi. Anne
babalarından ayrı, babaanneleriyle
hayata tutunmaya çalışan kardeşler,
maddi olarak okul ihtiyaçlarını karşı-
layacak kimse olmadığı için eğitim
hayatlarına ara verdi. Kardeşlerin bu
durumuna kayıtsız kalmayan Esen-
yurt Belediye Başkanı Prof. Dr.
Ahmet Özer, onların daha iyi koşul-
larda yaşamaları ve eğitim hayatla-
rına devam edebilmeleri için yardım
eli uzattı. Üç kardeşi evinde ziyaret
eden Özer, onlara maddi ve manevi

olarak destek vermeye başladıklarını
söyledi. İlk etapta eşya, kıyafet ve
aylık kart yardımların yapıldığı kar-
deşlerin, eğitim hayatlarını devam
edebilmeleri için okul ihtiyaçları da
karşılandı. Her gün sıcak yemek des-
teğinin de sunulacağı çocuklara kırta-
siye seti ve okul çantası hediye eden
Prof. Özer, “Çalışkan ve başarılı öğ-
renciler olmanızı istiyorum” dedi.

Çözmeye çalışıyoruz

Çocuklara her türlü desteği sunmaya
devam edeceklerini ifade eden Başkan
Özer, “Esenyurt'ta yoksulluk ve çare-
sizlik içinde olan çok sayıda yurttaşı-
mız var. Bu ailemiz de onlardan biri.
Belediye olarak ailemize yardım eli
uzatıyoruz. Ailemize aylık yardım
kartı desteğimizi başlatarak, çamaşır
makinesi, ocak, yatak baza gibi ihti-

yaçlarını karşıladık. Her gün iki öğün
sıcak yemek hizmeti vereceğiz. Kırta-
siye yardımı yapıyoruz. Biz elimizden
geldiğince yardımcı oluyoruz. İnsan-
ların sorunlarını çözmeye çalışıyoruz.
Ancak hükümetin uygulamış olduğu
yanlış sosyoekonomik politikaların
sonucunda toplumu yoksulluğun
pençesine atan bir durumla karşı kar-
şıyayız. Maalesef akşam evine ekmek
götüremeyen milyonlarca insan var.
Dolayısıyla sosyal devlet olmanın ge-
reği sadece hali vakti iyi olanların işle-
rini yürütebilmesine olanak sunmak
değil, aynı zamanda hali vakti iyi ol-
mayanlara da el uzatmaktır. O ne-
denle biz bu ailelerimize yardım eli
uzatmaya, onlara dokunmaya, on-
larla birlikte olmaya devam 
edeceğiz” diye konuştu. 
HABER MERKEZİ

Kardeşlere yardım eli

Sultangazi Belediyesi Eğitime
Destek Akademisi SEDA, YKS
sınavında üniversiteye yerleşen
öğrenciler için boğaz turu dü-
zenledi. İstanbul’un güzellikle-
riyle buluşan gençler, boğaz
havasının tadını çıkardı. Belediye
Başkanı Abdurrahman Dursun
ve SEDA öğretmenleri de öğren-
cileri yalnız bırakmadı. Sultan-
gazi’den kalkan servis
otobüsleriyle Eminönü İskele-
si’ne getirilen öğrenciler, vapura
bindi. Boğaz turunda öğrenciler,
tarihi yapıları da seyretti. Geziye
müzik de eşlik etti. Başkan Dur-
sun, öğrencilerle birlikte halay
çektiği gezi, renkli görüntülere
sahne oldu. SEDA’nın önemine
dikkat çeken Belediye Başkanı

Abdurrahman Dursun, “SEDA
bizim ilçemizin gözbebeği olan
örnek eğitim kurumlarımızdan
bir tanesi. 2023-2024 eğitim öğ-
retim döneminde kurumumuzda
eğitim görerek YKS sınavı sonu-
cunda çeşitli üniversitelere yerle-
şen 670 öğrencimizi öncelikle
kutluyor ve başarılarının deva-

mını diliyorum. Kişiye özel ba-
şarı programıyla, öğrencilere
verdiği destekle başarının elde
edilmesinde en önemli paya
sahip olan eğitimcilerimize de
bir kez daha teşekkürlerimi ileti-
yorum. SEDA’mızla daha nice
güzel başarılar elde edeceğiz”
diye konuştu. DHA

Miss Turkey 2024 tartışması sürüyor. Tar-
tışmanın ana konusu, yarışmada birinci se-
çilen idil Bilgen'in Türkiye'nin güzellik
kraliçesi olacak kadar güzel olmadığı. Bir-
çok kişi sosyal medya hesabı üzerinden idil
Bilgen'in kraliçe seçilmesine tepki gösterdi.
Miss Turkey 2024 elemelerine katılıp ilk
20'ye seçilmeyen ipek Kuşçu, sahip olduğu
özellikleri sosyal medya hesabından sırala-
yarak, Miss Turkey 2024 komitesine, “Beni
neden ilk 20'ye şeçmediniz?” şeklinde gön-
dermede bulundu. Kuşçu'nun tavrı, sosyal
medyada 'Narsistlik' olarak nitelendirildi.

Zaten hep güzeldim

Kuşçu, “Marmara Üniversitesi Pazarlama
ve Reklamcılık bölümü mezunuyum. istan-
bul Üniversitesi Adalet bölümünü hala oku-
maktayım. istanbul Kuyumcular Odası'nda
iyi eğitimli bir mücevher tasarımcısıyım.
Çok küçük yaşlardan beri resim yapıyorum
ve sanatla ilgileniyorum. 10 yıldır düzenli
olarak profesyonel modelim. spor yapıyo-
rum, huzurlu, duygusal, çokça güleryüzlü,
nazik ve kibar bir insanım. Zaten hep güzel-
dim. Boyum 1.80 ve 56 kiloyum. Yengeç
burcuyum. Kısacası kendimi tanıtmak 
istedim ki sadece güzellik ön planda
olsun istemem, boşuna linçlemeyin” 
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZi

BENI NEDEN 
SECMEDINIZ?
Miss Turkey 2024'te güzellik 
kraliçesi seçilen ismin açıklanma-
sının ardından ilk 20'ye gireme-
yen İpek Kuşçu, sosyal medya
paylaşımıyla 'Beni neden
seçmediniz?' göndermesi yaptı

Esenyurt’ta kağıt toplayarak geçimlerini sağlayan ve babaannelerine bakan kardeşlere Belediye Baş-
kanı Prof. Dr. Ahmet Özer, sahip çıktı. Özer, “Çalışkan ve başarılı öğrenciler olmanızı istiyorum” dedi

Anne babaların-
dan ayrı, babaan-
neleriyle hayata
tutunmaya çalışan
kardeşler, maddi
olarak okul ihti-
yaçlarını karşıla-
yacak kimse
olmadığı için 
eğitim hayatlarına
ara verdi. Kardeş-
lerin bu duru-
muna kayıtsız
kalmayan Esen-
yurt Belediye 
Başkanı Prof. Dr.
Ahmet Özer, onla-
rın daha iyi koşul-
larda yaşamaları
ve eğitim hayatla-
rına devam 
edebilmeleri için
yardım eli uzattı.
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